
INT-13-00300

Overzicht gedane toezeggingen tijdens raads- en commissievergaderingen vanaf 1 september 2012
Bijgewerkt t/m 10-01-2020
nr. Datum Gremium Onderwerp Toezegging Afgedaan Via Portefeuillehouder

vergadering op

779 19-12-2019 Raad Weekendschool TTT Ijmond Wethouder Niele zegt toe dat er een evaluatie zal
plaatsvinden.

Niele

778 12-12-2019 Raadscie. Alkmaarseweg (rondvraag) Wethouder Erol zegt toe dat de rondvraag dan schriftelijk
wordt beantwoord.

Erol

777 12-12-2019 Raadscie. Rvs. Onroerende en roerende
zaakbelasting 2020

Wethouder Erol zegt toe dat naar de suggestie van dhr.
Weel (schrap het woord crematoria uit onderdeel m.)
wordt gekeken en (zo nodig) gecorrigeerd.

17-12-2019 Memo NT-19-
53545, verstuurd
bij mail griffier

Erol

776 12-12-2019 Raadscie. Rvs. Onroerende en roerende
zaakbelasting 2020

Wethouder Erol zegt toe dat als er een omissie in het
raadsvoorstel staat (vraag van dhr Van Popta over de
inhoudelijke wijzigingen (Bij art. 4 vrijstellingen lid 1 staat
dat onderdeel m. komt te vervallen, maar in het
raadsbesluit wordt onderdeel m. nog gewoon genoemd)),
dit zal worden gecorrigeerd.

16-12-2019 Ambtshalve
aanpassing

Erol

775 12-12-2019 Raadscie. RegioRijder Wethouder Niele zegt dat toe dat zodra er meer
informatie is aangaande het (mogelijke) informatiepunt,
de raad daarover wordt geïnformeerd

Niele

774 12-12-2019 Raadscie. Rvs. Weekendschool (TTT
IJmond).

Wethouder Van den Berg zegt toe dat de vraag van dhr.
Benning (over hoeveel kinderen deelnemen in hoeveel
blokken) schriftelijk wordt beantwoord

19-12-2019 beantwoording
per email,
verstuurd via de
griffie naar raad

Van den Berg

773 21-11-2019 Raadscie. Rvs. Bestemmingsplan
Woongebied Oost.

 Wethouder Ferraro zegt toe dat er n.a.v. de opmerking
van dhr. Hazeveld een verduidelijking in de toelichting
wordt opgenomen.

25-11-2019 INT-19-53011,
verstuurd bij mail
griffier

Ferraro

772 21-11-2019 Raadscie. Rvs. Verordening
maatschappelijke ondersteuning
gemeente Beverwijk 2020.

Wethouder Niele zegt dat toe dat de technische vragen
van dhr. Van Wijck schriftelijk worden beantwoord en dat
mw. Witte de door haar gevraagde raadsbesluiten
toegezonden krijgt.

Niele

771 6-11-2019 Raad Rvs. Programmabegroting 2020
en meerjarenraming 2020-2023.

Wethouder Ferraro zegt toe te bekijken of er data
beschikbaar zijn over onterechte betalingen in
parkeerautomaten op zaterdag.

12-11-2019 Memo, INT-19-
52773, verstuurd
bij mail griffier

Ferraro

767 17-10-2019 Raadscie. Rvs. Najaarsnota 2019. Weth. Erol zegt toe dat, bij afwijkingen van de planningen
met betrekking tot
aanlevering van de begrotingstukken, dit tijdig wordt
afgestemd met de
fractievoorzitters

Niele

764 3-10-2019 Raadscie. Rvs. Integraal Veiligheids- en
Handhavingsplan 2020-2024.

Burgemeester Smit zegt toe dat de kleurencodering van
de veiligheidskaart wordt bekeken.

Smit

763 3-10-2019 Raadscie. Rvs. Integraal Veiligheids- en
Handhavingsplan 2020-2024.

Burgemeester Smit zegt toe dat de vraag van dhr. van
Zutphen over de audits schriftelijk zal worden
beantwoord.

Smit

762 3-10-2019 Raadscie. Rvs. Integraal Veiligheids- en
Handhavingsplan 2020-2024.

Burgemeester Smit zegt toe dat er bij de eerste
halfjaarsbespreking een veiligheidsmatrix aanwezig zal
zijn.

Smit

761 3-10-2019 Raadscie. Rvs. Integraal Veiligheids- en
Handhavingsplan 2020-2024.

Burgemeester Smit zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd over de vraag wanneer is besloten om
slechts drie Coffeeshops toe te staan

Smit

760 19-9-2019 Raadscie. Rapport Behoeftenonderzoek Wethouder Erol zegt toe dat op de vraag van dhr. Vos
waarom bij het Rapport Behoeftenonderzoek Wijk aan
Zee de buitensport niet is betrokken, zal schriftelijk
worden geantwoord.

18-11-2019 memo INT19-
52859, verstuurd
bij mail griffier

Erol



755 5-9-2019 Raadscie. Rvs. Ontwerp Actieplan geluid
2018-2023.

Wethouder Erol zegt toe dat naar aanleiding van de
technische vraag van mevrouw Uiterwijk de tekst onder
3.2 Conclusie geluidbelastingkaarten zal worden
aangepast als in het antwoord weergegeven.

Stuk is aangepast
en vervolgens
besloten door
raad.

Erol

751 27-6-2019 Raad Rvs. Strandbeleid Wijk aan Zee
2019-2023.

Wethouder Niele heeft terzake van de tekst van dit
amendement een bestuurlijke toezegging gedaan.

Niele

750 27-6-2019 Raad Rioolwateranalyse Burgemeester Smit zegt toe dat er een expertmeeting
wordt georganiseerd.

Smit

749 20-6-2019 Raadscie. Geweld op straat Weth. Ferraro zegt toe dat deze vragen van de raad
extra onder de aandacht wordt gebracht bij de politie. Zie
besluitenlijst 20-6-2019

Ferraro/Smit

740 13-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarrekening 2018 en
Begroting 2020 RAUM.

Wethouder Niele zegt toe in het AB van het RAUM te
bespreken hoe
hoog de reserve moet zijn en wat daar mee moet
gebeuren.

Niele

739 13-6-2019 Raadscie. Rvs. Algemene Plaatselijke
Verordening Beverwijk 2019.

Burgemeester Smit zegt toe jaarlijks een overzicht te
verstrekken van het
gebruikmaken van zijn bevoegdheden die de APV hem
biedt om criminaliteit tegen te
gaan.

Smit

738 6-6-2019 Raadscie. Rvs. Strandbeleid Wijk aan Zee
2019-2023.

Wethouder Niele zegt de raad toe de wens om
schriftelijke huurovereenkomsten tot stand te laten
komen tussen exploitanten en particuliere bezitters van
strandhuisjes, mee te nemen als uitgangspunt in de
lopende onderhandelingen met de exploitanten inzake
een aanpassing van de huurtermijn van de lopende
huurcontracten met de gemeente. Insteek voor
 deze onderhandelingen is ook dat de huurtermijn van
beide huurovereenkomsten, dus die tussen gemeente –
exploitanten en exploitanten huisjeseigenaren, gelijk
wordt gesteld.

Niele

737 6-6-2019 Raadscie. Rvs. Strandbeleid Wijk aan Zee
2019-2023.

Wethouder Niele zegt toe de relevante achterliggende
stukken bij het raadsvoorstel te voegen en toe te sturen
ten behoeve van behandeling in de raad.

27-6-2019 Besluitvorming in
de raad

Niele

735 22-5-2019 Raad Rvs. Evaluatie inzameling proeven
Plastic, Blik en Drankpak (PBD)
Beverwijk 2018.

Wethouder Niele zegt toe dat waar maatwerk leveren
nodig is dat maatwerk ook geleverd wordt.

Niele

734 22-5-2019 Raad Rvs. Evaluatie inzameling proeven
Plastic, Blik en Drankpak (PBD)
Beverwijk 2018.

Wethouder Niele zegt toe dat waar maatwerk leveren
nodig is dat maatwerk ook geleverd wordt.

Niele

730 16-5-2019 Raadscie. Rvs. Aanvraag aanvullend krediet
t.b.v. kade- en verhardings-
werkzaamheden Noorderkade
(binnen Port Security-gebied).

Wethouder Ferraro zegt toe dat de
gebruikersovereenkomst voor 1 oktober 2019 richting de
raad komt.

Ferraro

728 7-5-2019 Raadscie. Agendaverzoek mevrouw Uiterwijk
"transformatorstation Tennet".

Wethouder Erol zegt toe zich sterk te willen maken om
geluidswerende maatregelen te bevorderen te aanzien
van het transformatorstation.

Erol

727 7-5-2019 Raadscie. Rvs. Start Uitvoeringsprogramma
Doorfietsroute en beschikbaar
stellen krediet.

Wethouder Van den Berg zegt toe dat als de situatie
anders wordt en de financiële dekking niet gehaald kan
worden zoals in het raadsvoorstel staat beschreven, de
raad opnieuw wordt geïnformeerd.

Van den Berg

726 7-5-2019 Raadscie. Rvs. Start Uitvoeringsprogramma
Doorfietsroute en beschikbaar
stellen krediet.

Wethouder Van den Berg zegt toe dat wanneer de
uitvoering kan gaan zoals beschreven in het
raadsvoorstel, de raad wordt geïnformeerd over de
voortgang.

Van den Berg

nr. Datum Gremium Onderwerp Toezegging Afgedaan Via Portefeuillehouder
vergadering op



724 18-4-2019 Raadscie. Rvs. Kredietaanvraag jaarplan
2019 en meerjarenprogramma
onderhoud openbare ruimte 2019-
2022/2028.

Wethouder Erol zegt toe te kijken of er structureel gezien
- na het eerste jaar - extra middelen nodig zijn en
daarover de raad te informeren.

Erol

723 4-4-2019 Raadscie. Ondermijningsfonds De vraag van dhr. Stengs hoeveel euro inmiddels uit het
ondermijningsfonds is gegaan naar de regio waar
Beverwijk toe behoort, wordt
schriftelijk beantwoord.

Ntb

722 43559 Raadscie. Rvs. Regionaal Risicoprofiel en
beleidsplan risico- en
crisisbeheersing 2019-
2022

Burgemeester Smit zegt toe dat de vraag van dhr.
Hazeveld omtrent de
vliegbewegingen in de Noordzeekanaal-corridor
schriftelijk wordt beantwoord.

Smit

712 28-2-2019 Raad  Rvs. Integraal handhavingsplan
2019.

Burgemeester Smit zegt toe dat er bij de
begrotingsbehandeling in november 2019 een document
komt, op grond waarvan de raad prioriteiten kan stellen
op basis van de onderliggende gegevens.

Smit

706 31-1-2019 Raad Rvs. Vaststelling bestemmingsplan
Wijk aan Zee

Wethouder Ferraro zegt toe dat burgers die een
zienswijze
hebben ingediend t.a.v. de recreatiewoningen een brief
zullen ontvangen
waarin de procedure wordt uitgelegd.

Ferraro

705 31-1-2019 Raad Rvs. Vaststelling bestemmingsplan
Wijk aan Zee

Wethouder Ferraro zegt toe na te gaan in hoeverre de
huisvestingsverordening mogelijkheden biedt voor
voorrangsregelingen voor
Wijk aan Zeeërs.

Ferraro

703 24-1-2019 Raadscie. Collegebrief Wijkplan Thuis in
Oosterwijk

Wethouder Niele zegt toe dat de vragen van dhr. Stengs
(over o.a. de
Buurt-Whatsappgroep) schriftelijk worden beantwoord.

Niele

701 24-1-2019 Raadscie. Rvs. Bovengronds begraven Wethouder Erol zegt toe dat de keuzemogelijkheid tot
verlenging van de
grafrechten (nu alleen 20 jaar) worden meegenomen in
de verordening vanaf 2020.

Erol

699 17-1-2019 Raadscie. Rvs. Integraal handhavingsplan
2019.

Burgemeester Smit zegt toe dat het idee van de
sfeerbeheerder een optie is die nader onderzocht wordt.

Smit

697 17-1-2019 Raadscie. Rvs. Integraal handhavingsplan
2019.

Burgemeester Smit zegt toe dat de gestelde vragen in
relatie tot het parkeerfonds schriftelijk ter beschikking
worden gesteld.

Smit

696 17-1-2019 Raadscie. Rvs. Integraal handhavingsplan
2019.

Burgemeester Smit zegt toe dat de exacte cijfers omtrent
de woonfraude nog naar de raad zullen worden
toegezonden.

Smit

695 10-1-2019 Raadscie. Rvs. Vaststelling bestemmingsplan
Wijk aan Zee

Wethouder Ferraro zegt toe na te laten gaan of er
‘breder’ wordt uitgenodigd over de plannen rond het
trafostation van Tennet.

Ferraro

688 8-11-2018 Raad Programmabegroting 2019 Wethouder Erol zegt toe dat hij zal onderzoeken op
welke wijze fysiek contact met het Duurzaam bouwloket,
bijvoorbeeld door een maandelijks spreekuur, mogelijk
gemaakt kan worden. Hij zal de raad hierover
rapporteren.

Erol

680 18-10-2018 Raadscie. Rvs. Programmabegroting 2019
en meerjarenraming 2019-2022.

Weth. Van den Berg zegt toe dat de raad in een
schriftelijk overzicht geïnformeerd wordt over de staat
van onderhoud van de schoolpanden en de restwaarde.

Van den Berg

679 18-10-2018 Raadscie. Rvs. Programmabegroting 2019
en meerjarenraming 2019-2022.

Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk geïnformeerd
wordt over de groene structuur.

Erol

nr. Datum Gremium Onderwerp Toezegging Afgedaan Via Portefeuillehouder
vergadering op



646 7-6-2018 Raadscie. Jaarstukken 2017 IJmond Werkt!
en begroting 2019 en MJR 2020-
2022,
 inclusief werkplan 2019.

Weth. Van den Berg zegt toe op ‘Beverwijks’ niveau in
gesprek te gaan over de toekomst van IJmond Werkt!, en
komt na de zomer met haar bevindingen hieromtrent.

619 19-12-2017 Raad IJmond Rvs. Herziene begroting
2018 en mjr 2019-2021 IJmond
Werkt!

Wethouder Erol zegt toe dat hij de raad schriftelijk zal
informeren over de uitkomsten van het onderzoek van
het college naar de uitvoeringsvarianten Sociale
Werkvoorziening.

400 17-3-2016 Raadscie. Cultuurvisie 2016- 2019 Weth. Van Weel- Niesten zegt toe halverwege de
periode, dus over twee jaar, een enquête te houden om
de voortgang te evalueren

nr. Datum Gremium Onderwerp Toezegging Afgedaan Via Portefeuillehouder
vergadering op



Afgedane toezeggingen

nr. Datum Gremium Onderwerp
vergadering

770 17-10-2019 Raadscie. Rvs.
Programmabegroting
2020 en
meerjarenraming
2020-2023.

769 17-10-2019 Raadscie. Rvs.
Programmabegroting
2020 en
meerjarenraming
2020-2023.

768 17-10-2019 Raadscie. Rvs. Najaarsnota
2019.

766 3-10-2019 Raadscie. Evaluatie proef
Aanpak
Afvaldumpingen
Beverwijk 2018/2019.

765 3-10-2019 Raadscie. Evaluatie proef
Aanpak
Afvaldumpingen
Beverwijk 2018/2019.

759 19-9-2019 Raadscie. Presentatie
Startnotitie Groenvisie
gemeente Beverwijk
2019-2029.

758 5-9-2019 Raadscie. Rvs. Erfgoedvisie
Koester Erfgoed.

UIT- 5-9-2019 Raadscie. Rvs. Erfgoedvisie
Koester Erfgoed.

756 5-9-2019 Raadscie. Rvs. Ontwerp
Actieplan geluid 2018-
2023.



754 5-9-2019 Raadscie. Rvs. Ontwerp
Actieplan geluid 2018-
2023.

753 3-7-2019 Raad Rvs. Voorjaarsnota
2019 (Gemeente
Beverwijk).

752 27-6-2019 Raad IJmondrvs.
Jaarstukken 2018 en
begr. 2020 GR
Schoolverzuim en
voortijdig
schoolverlaten.

733 22-5-2019 Raad Kredietaanvraag 2019-
2020 (Meerjaren
Groot Onderhoud en
Investeringsplan Sport
2019-2022).

729 16-5-2019 Raadscie. Rvs. Aanvraag
aanvullend krediet
t.b.v. kade- en
verhardings-
werkzaamheden
Noorderkade (binnen
Port Security-gebied).



702 24-1-2019 Raadscie. Rvs. Wijziging
Regionale
Havenverordening
Noordzeekanaalgebie
d 2012 en
Havenreglement t.b.v.
LNG-bunkering in
havens
Noordzeekanaalgebie
d.

690 8-11-2018 Raad Programmabegroting
2019

601 12-10-2017 Raadscie. Rvs. Regionale nota
gezondheidsbeleid

554 8-6-2017 Raadscie. Presentatie Regionale
nota
Gezondheidsbeleid en
lokale paragraaf

621 19-12-2017 Raad Aanvraag 4e
hockeyveld



678 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Programmabegroting
2019 en
meerjarenraming
2019-2022.

677 11-10-2018 Raadscie. Rvs.
Meerjarenperspectief
grondexploitaties
2018

676 11-10-2018 Raadscie. Rvs.
Meerjarenperspectief
grondexploitaties
2018

675 4-10-2018 Raadscie. Rvs. Voorlopig
Ontwerp openbare
ruimte Midden- en
Zuidelijk Veld
Binnenduin.

674 27-9-2018 Raad Rvs. Aanvraag krediet
civieltechnische
verhardings- en kade-
werkzaamheden
Noorderkade
zeehaven De Pijp.

673 27-9-2018 Raad Rvs. Aanvraag krediet
civieltechnische
verhardings- en kade-
werkzaamheden
Noorderkade
zeehaven De Pijp.

672 27-9-2018 Raad Rvs. Aanvraag krediet
civieltechnische
verhardings- en kade-
werkzaamheden
Noorderkade
zeehaven De Pijp.



670 27-9-2018 Raad Rvs. Evaluatie proef
verminderen
bijplaatsingen bij
ondergrondse
containers in
Meerestein-Noord.

667 13-9-2018 Raadscie. Collegebrief
Aanbieden
voortgangsrapportage
Grote Projecten per 1-
5-2018

664 6-9-2018 Raadscie. Rvs. Evaluatie proef
verminderen
bijplaatsingen bij
ondergrondse
containers in
Meerestein-Noord.

662 28-6-2018 Raad Rvs. Uitwerking quick
scan Landgoed
Adrichem plus
bijlagen.

659 43271 Raadscie. Rvs. Voorjaarsnota
2018

651 14-6-2018 Raadscie. RvS. Uitwerking
QuickScan Landgoed
Adrichem plus
bijlagen

650 14-6-2018 Raadscie. RvS. Uitwerking
QuickScan Landgoed
Adrichem plus
bijlagen

649 14-6-2018 Raadscie. RvS. Uitwerking
QuickScan Landgoed
Adrichem plus
bijlagen



648 7-6-2018 Raadscie. Bezorging
reisdocumenten

687 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Belastingverordeninge
n 2019

686 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Belastingverordeninge
n 2019

685 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Belastingverordeninge
n 2019

683 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Programmabegroting
2019 en
meerjarenraming
2019-2022.

689 8-11-2018 Raad Programmabegroting
2019

694 6-12-2018 Raadscie. Rvs. 5e Wijziging GR
Cocensus



693 6-12-2018 Raadscie. Rvs. Wijziging GR
schoolverzuim en
VSV

692 6-12-2018 Raadscie. Rvs. Verzelfstandiging
zeehaven De Pijp
Beverwijk

691 8-11-2018 Raad Programmabegroting
2019

698 17-1-2019 Raadscie. Rvs. Integraal
handhavingsplan
2019.

711 14-2-2019 Raadscie. Extra raadscommissie
inzake Veiligheid

710 14-2-2019 Raadscie. Extra raadscommissie
inzake Veiligheid

707 7-2-2019 Raadscie. Rvs. Derde wijziging
Gemeenschappelijke
Regeling VRK

721 28-3-2019 Raad Gebarentolk

720 14-3-2019 Raadscie. Rvs. Meedoen, visie
op participatie en
ondersteuning in
Beverwijk.

719 14-3-2019 Raadscie. Rvs. Normenkader
2019.

718 7-3-2019 Raadscie. Rvs. Nota verbonden
partijen gemeente
Beverwijk 2019.

717 7-3-2019 Raadscie. Rvs. Nota verbonden
partijen gemeente
Beverwijk 2019.



713 28-2-2019 Raad  Rvs. Integraal
handhavingsplan
2019.

725 18-4-2019 Raadscie. Rvs. Extra subsidie
veilig thuis.

732 16-5-2019 Raadscie. Rvs.
Ontwerpbegroting
2020 GR Cocensus.

731 16-5-2019 Raadscie. Rvs. Aanvraag
aanvullend krediet
t.b.v. kade- en
verhardings-
werkzaamheden
Noorderkade (binnen
Port Security-gebied).

736 28-5-2019 Raadscie. Rvs. Plan van aanpak
verkeer rond scholen

748 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019

747 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019

746 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019

745 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019

744 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019

743 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019



742 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019

741 20-6-2019 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2019 en
Voorjaarsnota 2019

681 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Programmabegroting
2019 en
meerjarenraming
2019-2022.

716 7-3-2019 Raadscie. Rvs. Raum,
gewijzigde GR
(Gemeenschappelijke
Regeling) en AV
(Algemene
Verordening) en het
gebiedsplan

715 7-3-2019 Raadscie. Rvs. Raum,
gewijzigde GR
(Gemeenschappelijke
Regeling) en AV
(Algemene
Verordening) en het
gebiedsplan

714 7-3-2019 Raadscie. Rvs. Raum,
gewijzigde GR
(Gemeenschappelijke
Regeling) en AV
(Algemene
Verordening) en het
gebiedsplan
2019/kadernota 2020.

671 27-9-2018 Raad Rvs. Evaluatie proef
verminderen
bijplaatsingen bij
ondergrondse
containers in
Meerestein-Noord.

709 7-2-2019 Raadscie. ISO certificaat



708 7-2-2019 Raadscie. Rvs. Evaluatie
inzameling proeven
Plastic, Blik en
Drankpak (PBD)
Beverwijk
2018.

704 24-1-2019 Raadscie. Tijden rond betaald
parkeren

700 24-1-2019 Raadscie. Rvs. Bovengronds
begraven

653 14-6-2018 Raadscie. IJmond RvS.
Snelfietsroute IJmond

652 14-6-2018 Raadscie. IJmond RvS.
Snelfietsroute IJmond

666 6-9-2018 Raadscie. Wijkplan Oosterwijk

682 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Programmabegroting
2019 en
meerjarenraming
2019-2022.

684 18-10-2018 Raadscie. Rvs.
Programmabegroting
2019 en
meerjarenraming
2019-2022.



665 6-9-2018 Raadscie. Rvs. Evaluatie proef
verminderen
bijplaatsingen bij
ondergrondse
containers in
Meerestein-Noord.

669 20-9-2018 Raadscie. Rvs. Collegebrief
Onderzoek
Berenschot naar
continuïteit
peuteropvang en
welzijnswerk SWB

668 13-9-2018 Raadscie. Rvs. Aanvraag krediet
civieltechnische
verhardings- en
kadewerkzaamheden
Noorderkade
zeehaven De Pijp

647 7-6-2018 Raadscie. Jaarstukken 2017-
2019 GR Afvalschap
IJmond- Zaanstreek

654 20-6-2018 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2017 (Gemeente
Beverwijk)

369 17-12-2015 Raad Verordening
vermakelijkheden-
retributie 2016.

324 15-10-2015 Raadscie. Definitief Milieube-
leidsplan 2015-2020

548 23-5-2017 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
Omgevingsdienst
Ijmond

547 23-5-2017 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2016-2018
Recreatieschap
Alkmaarder- en
Uitgeestermeer



536. 11-4-2017 Raadscie. Rvs Plan van Aanpak
Afvaldumpingen
Beverwijk +
Presentatie

530 16-3-2017 Raadscie. Vaststelling water- en
rioleringsplan

522. 16-3-2017 Raadscie. Collegebrief
Raadsbrief GGD
Kennemerland Emovo
Factsheet Beverwijk
2015-2016.

519 16-2-2017 Raadscie. Burgemeestersbrief
Uitvoeringsplan
Veiligheid 2017.

509 19-1-2017 Raadscie. Voortgang Surplace
Bazaar

505 8-12-2016 Raadscie. Presentatie project
Binnenduin

503 8-12-2016 Raadscie. Presentatie project
Binnenduin



502 8-12-2016 Raadscie. Presentatie project
Binnenduin

496 1-12-2016 Raadscie. Plantage
wijkvernieuwing ,
grondexploitatie fase
3

440 14-6-2016 Raadscie. Dekking afwikkeling
Meerplein

562 29-6-2017 Raadscie. Rvs. Wijziging GR
Centraal Nautisch
Beheer

617 19-12-2017 Raad IJmond Rvs. Herziene
begroting 2018 en mjr
2019-2021 IJmond
Werkt!

613 6-12-2017 Raadscie. Rvs. Gewijzigd
bestemmingsplan
Woongebied West

609 19-10-2017 Raadscie. Programma begroting
2018 en
meerjarenraming
2018- 2021

645 7-6-2018 Raadscie. Jaarverslag 2017 en
programmabegroting
2019-2022 VRK

644 7-6-2018 Raadscie. Jaarstukken GR
ReinUnie 2017-2019

643 7-6-2018 Raadscie. RvS. GR
schoolverzuim en
VSV: jaarrekening
2017 en begroting
2019



641 5-4-2018 Raadscie. Rvs. Zienswijze op
stukken
aandeelhoudersverga
dering HVC

640 5-4-2018 Raadscie. Rvs. Zienswijze op
stukken
aandeelhoudersverga
dering HVC

639 22-2-2018 Raad Rvs. RvS. Integrale
veiligheids- en
handhavingsnota

638 22-2-2018 Raad Rvs. RvS. Integrale
veiligheids- en
handhavingsnota

637 22-2-2018 Raad Rvs. RvS. Integrale
veiligheids- en
handhavingsnota

634 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Uitwerking
aanbevelingen RKC-
rapport constructie
HVC-GR-AIJZ

658 20-6-2018 Raadscie. Rvs. Voorjaarsnota
2018

657 20-6-2018 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2017 (Gemeente
Beverwijk)

656 20-6-2018 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2017 (Gemeente
Beverwijk)

655 20-6-2018 Raadscie. Rvs. Jaarstukken
2017 (Gemeente
Beverwijk)



661 20-6-2018 Raadscie. Rvs. Voorjaarsnota
2018

660 20-6-2018 Raadscie. Rvs. Voorjaarsnota
2018

663 28-6-2018 Raad Rvs. Jaarstukken
2017-2019
Recreatieschap
Alkmaarder- en
Uitgeestermeer.

642 5-4-2018 Raadscie. Rvs. Jaarplan 2018 en
meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte 2018-
2021/2027.

644 19-4-2018 Raad Dienstverlening op
afspraak

643 19-4-2018 Raad Dienstverlening op
afspraak

636 15-2-2018 Raadscie. Rvs. RvS. Integrale
veiligheids- en
handhavingsnota

635 8-2-2018 Raadscie. Rvs. Beleidsplan
openbare verlichting
2018-2022



633 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Uitwerking
aanbevelingen RKC-
rapport constructie
HVC-GR-AIJZ

632 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Vaststellen
kadernota
accommodatiebeleid
gemeente Beverwijk
2018-
 2022

631 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Vaststellen
kadernota
accommodatiebeleid
gemeente Beverwijk
2018-
 2022

630 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Vaststellen
kadernota
accommodatiebeleid
gemeente Beverwijk
2018-
 2022

629 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Vaststellen
kadernota
accommodatiebeleid
gemeente Beverwijk
2018-
 2022

628 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Kredietvoorstel
verbouwing en
renovatie Trijntje
Kemp-Haanstraat
(deel Kerkplein)

627 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Kredietvoorstel
verbouwing en
renovatie Trijntje
Kemp-Haanstraat
(deel Kerkplein)

626 1-2-2018 Raadscie. Rvs. Kredietvoorstel
verbouwing en
renovatie Trijntje
Kemp-Haanstraat
(deel Kerkplein)



625 18-1-2018 Raadscie. ID-bewijs

624 11-1-2018 Raadscie. Detailhandelsbeleid
gemeente Beverwijk
2018-2023.

622 11-1-2018 Raadscie. Kredietaanvraag
uitbreiding
basisschool Bethel.

620 19-12-2017 Raad Vragen raadsleden:
opgeknapte
Breestraat

618 19-12-2017 Raad IJmond Rvs. Herziene
begroting 2018 en mjr
2019-2021 IJmond
Werkt!

610 9-11-2017 Raad Programma begroting
2018 en
meerjarenraming
2018- 2021

575 14-9-2017 Raadscie. Rvs. Beleidsplan
jeugd(hulp)

574 14-9-2017 Raadscie. Rvs. Beleidsplan
jeugd(hulp)

560 22-6-2017 Raadscie. Rvs. Voorjaarsnota
2017



557 8-6-2017 Raadscie. Uitname bedrag
Gemeentefonds t.b.v.
automatiseringsdoelei
nden

556 8-6-2017 Raadscie. Rvs. VRK
jaarrekening 2016 en
ontwerpbegroting
2018

545 23-5-2017 Raadscie. Rvs. Jaarrekening
2016 en begroting
2018 Centraal
nautisch beheer

544 23-5-2017 Raadscie. Rvs. Jaarrekening
2016 en begroting
2018 Centraal
nautisch beheer

539 2-5-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Veiligheid en evaluatie
2016

462 13-9-2016 Raadscie. Beleidsagenda Jeugd
2016 - 2019

379 4-2-2016 Raadscie. Beleidsprogramma
vrijwillige inzet en
mantelzorgonder-
steuning

### 26-11-2015 Raadscie. Voortzetten
aanjaagregeling
ondernemersklimaat
2016-2018



343 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

578 14-9-2017 Raadscie. Herstel historische
muur Scheybeeck

546 23-5-2017 Raadscie. Rvs.
Ontwerpbegroting
2018 GR Cocensus

623 11-1-2018 Raadscie. Kredietaanvraag
uitbreiding
basisschool Bethel.

616 14-12-2017 Raadscie. Rvs. Verordeningen
belastingen OZB/RZB

615 7-12-2017 Raadscie. Rvs Verordening
Buitensport gemeente
Beverwijk 2018

614 7-12-2017 Raadscie. Rvs actualisatie
MGOIP 2018- 2021

612 16-11-2017 Raadscie. Meerjarenperspectief
Grondexploitaties
2017

611 16-11-2017 Raadscie. Meerjarenperspectief
Grondexploitaties
2017

608 19-10-2017 Raadscie. Programma begroting
2018 en
meerjarenraming
2018- 2021

607 19-10-2017 Raadscie. Programma begroting
2018 en
meerjarenraming
2018- 2021



605 12-10-2017 Raadscie. Rvs. Harmonisatie
ondergrondse
containers

600 5-10-2017 Raad Rvs. Normenkader
2017

589 21-9-2017 Raadscie. Rvs.
Evenementenbeleid
2017-2022.

588 21-9-2017 Raadscie. Rvs.
Evenementenbeleid
2017-2022.

587 21-9-2017 Raadscie. Rvs.
Evenementenbeleid
2017-2022.

586 21-9-2017 Raadscie. Rvs.
Evenementenbeleid
2017-2022.

584 21-9-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote projecten.

583 21-9-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote projecten.

582 21-9-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote projecten.

581 21-9-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote projecten.

580 21-9-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote projecten.



579 21-9-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote projecten.

570 14-9-2017 Raadscie. Rvs. Zienswijze
planstudie Verbinding
A8-A9

568 13-7-2017 Raadscie. Rvs. Aanvraag 4e
hockeyveld

567 13-7-2017 Raadscie. Rvs. Aanvraag 4e
hockeyveld

565 5-7-2017 Raad. Rvs. Wijziging GR
Centraal Nautisch
Beheer

564 5-7-2017 Raad Rvs. Wijziging GR
Centraal Nautisch
Beheer

563 29-6-2017 Raadscie. Rvs. Wijziging GR
Centraal Nautisch
Beheer

561 22-6-2017 Raadscie. Rvs. Voorjaarsnota

552 29-5-2017 Raadscie. Rvs. Jaarstukken GR
AIJZ

551 29-5-2017 Raadscie. Rvs. Jaarstukken GR
VSV (voortijdig
Schoolverlaters RMC)



543 11-5-2017 Raad Rvs Plan van Aanpak
Afvaldumpingen
Beverwijk

542 11-5-2017 Raad Rvs Plan van Aanpak
Afvaldumpingen
Beverwijk

538 20-4-2017 Raadscie. Onveilige
verkeerssituatie
Spaarnestraat/Laan
der Nederlanden

526 9-3-2017 Raad Visie luchtkwaliteit
2017-2021

525 9-3-2017 Raad Visie luchtkwaliteit
2017-2021

524 9-3-2017 Raad Visie luchtkwaliteit
2017-2021

523 9-3-2017 Raad Visie luchtkwaliteit
2017-2021

517 16-2-2017 Raadscie. Analyse en plan van
aanpak Stadsvisie



318 17-9-2015 Raadscie. Wijziging grens
geluidshinder
gezoneerde industrie-
terrein de Pijp c.s.

610 19-10-2017 Raadscie. Belastingverordening
2018

606 12-10-2017 Raadscie. Rvs. Harmonisatie
ondergrondse
containers

604 12-10-2017 Raadscie. Rvs. Regionale nota
gezondheidsbeleid

603 12-10-2017 Raadscie. Rvs. Regionale nota
gezondheidsbeleid

602 12-10-2017 Raadscie. Rvs. Regionale nota
gezondheidsbeleid

590 21-9-2017 Raadscie. Rvs. Buitenlanden,
kaders voor een
recreatieve
programmering.



585 21-9-2017 Raadscie. Rvs. Bijdrage kosten
sanering asbest
schoolgebouw
Heliomare.

577 14-9-2017 Raadscie. Payrolling

576 14-9-2017 Raadscie. Rvs. Beleidsplan
jeugd(hulp)

573 14-9-2017 Raadscie. Rvs. Normenkader
2017

572 14-9-2017 Raadscie. Rvs. Normenkader
2017

571 14-9-2017 Raadscie. Rvs. Kredietaanvraag
reconstructie
Spoorsingel tussen
Sint Aagtendijk en
Schans

569 29-5-2017 Raadscie. Evaluatie Strandbeleid

475 13-10-2016 Raadscie. Voortgangsrapportage
decentralisaties

566 11-7-2017 Raadscie. Eindrapportage
onderzoekscommissie
leningenportefeuille

559 15-6-2017 Raadscie. Rvs. Vaststellen
Marktconsultatie
Zeehaven De Pijp



558 20-6-2017 Raadscie. Onderhoud
Wijkertoren

555 8-6-2017 Raadscie. Rvs. Primaire
begroting en
meerjarenraming
2019-2022 IJmond
Werkt!

553 8-6-2017 Raadscie. Presentatie Regionale
nota
Gezondheidsbeleid en
lokale paragraaf

550 29-5-2017 Raadscie. Rvs. Jaarstukken GR
AIJZ

541 11-5-2017 Raad Rvs Plan van Aanpak
Afvaldumpingen
Beverwijk

540 2-5-2017 Raadscie. Stand van zaken
Goede Raad

537 20-4-2017 Raadscie. Brief aan het college
van b&w van
Beverwijk d.d. 21-2-
2017 inz.
Uitgangspuntennotitie
Participatiewet
IJmond Werkt! 2017-
2021



535 23-3-2017 Raadscie. Rvs Strategisch
Vastgoed 2017

534 23-3-2017 Raadscie. Rvs Strategisch
Vastgoed 2017

533 23-3-2017 Raadscie. Rvs Strategisch
Vastgoed 2017

532 23-3-2017 Raadscie. Rvs Grondprijzennota
2017

516 9-2-2017 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote Projecten
december 2016

513 26-1-2017 Raadscie. Oranjevereniging
Beverwijk

504 8-12-2016 Raadscie. Presentatie project
Binnenduin

486 10-11-2016 Raad Snelheidsbeperkende
maatregelen
Julianaplein

484 10-11-2016 Raad Herinrichting
Meerplein



483 10-11-2016 Raad Regionale afstemming
fiancieel beleid

479 27-10-2016 Raadscie. Programmabegroting
en meerjarenraming
2017-2020

451 23-6-2016 Raadscie. Onveilige
verkeersituatie
Spaarnestraat - Laan
der Nederlanden
(verkeerslichten
gelijktijdig op groen)

428 12-5-2016 Raad Beëindigen project
Meerplein.

407 17-3-2016 Raadscie. Vernieuwing
wetgeving BBV

404 17-3-2016 Raadscie. Vernieuwing
wetgeving BBV

399 17-3-2016 Raadscie. Cultuurvisie 2016-
2019

388 11-2-2016 Raadscie. Brief college -
Onderzoek motie
realisatie WI-FI
netwerk



387 11-2-2016 Raadscie. Brief college -
Onderzoek motie
realisatie WI-FI
netwerk

325 15-10-2015 Raadscie. Definitief Milieube-
leidsplan 2015-2020

314 2-7-2015 Raad Huize Scheybeeck

310 2-7-2015 Raad BTW-Verrekening op
de riool- en
reinigingsheffing

232 22-1-2015 Raadscie. Discussienota
duurzaam beheer
haven De Pijp

531 16-3-2017 Raadscie. Collegebrief
informerende brief
aan gemeenteraad
inzake MGOIP

529 16-3-2017 Raadscie. Vaststelling water- en
rioleringsplan

528 16-3-2017 Raadscie. Jaarplan 2017 en
meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte

527 16-3-2017 Raadscie. Jaarplan 2017 en
meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte



521 16-3-2017 Raadscie. Collegebrief Buslijnen
2017

520 16-2-2017 Raadscie. Burgemeestersbrief
Uitvoeringsplan
Veiligheid 2017.

518 16-2-2017 Raadscie. Analyse en plan van
aanpak Stadsvisie

515 9-2-2017 Raadscie. Grondstoffenplan
2017-2020

514 9-2-2017 Raadscie. Grondstoffenplan
2017-2020

513 2-2-2017 Raad. Start- en einddatum
tijdelijk gratis parkeren
tijdens
werkzaamheden
Breestraat

512 19-1-2017 Raadscie. Meerjarenperspectief
grondexploitaties
2016



511 19-1-2017 Raadscie. Wijziging
gemeenschappelijke
regeling ReinUnie

510 19-1-2017 Raadscie. Problematiek
Beverwijkse
Brandweer

501 8-12-2016 Raadscie. Presentatie
Subsidieplan
actualisatie 2016

500 8-12-2016 Raadscie. Presentatie
Subsidieplan
actualisatie 2016

499 8-12-2016 Raadscie. Presentatie
Subsidieplan
actualisatie 2016

498 1-12-2016 Raadscie. Kredietaanvraag
restaurant
Stationsplein

495 1-12-2016 Raadscie. Verordening
Roerende
Zaakbelasting 2017

493 24-11-2016 Raadscie. Vangnetuitkering
Participatiewet 2016

491 24-11-2016 Raadscie. Preventie- en
handhavingsplan
Alcohol 2017-2021

490 24-11-2016 Raadscie. Preventie- en
handhavingsplan
Alcohol 2017-2021



489 10-11-2016 Raad Verordening
vermakelijkheden-
retributie 2017.

485 10-11-2016 Raad Nederlands Hout

482 10-11-2016 Raad 2e
Bestuursrapportage
2016

478 27-10-2016 Raadscie. Programmabegroting
en meerjarenraming
2017-2020

476 27-10-2016 Raadscie. Programmabegroting
en meerjarenraming
2017-2020

474 13-10-2016 Raadscie. Voortgangsrapportage
decentralisaties

471 13-10-2016 Raadscie. Vaststelling Nota
bodembeheer regio
Ijmond

465 15-9-2016 Raadscie. Project Centrum

463 13-9-2016 Raadscie. Convenant nieuwe
governance voor de
Metropool Regio
Amsterdam

441 14-6-2016 Raadscie. Financiële kadernota
2017-2020



438 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

437 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

436 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

435 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

419 28-4-2016 Raadscie. Kwartaalrapportage
Veiligheid derde
kwartaal 2015

413 7-4-2016 Raad Vernieuwing
wetgeving BBV

412 7-4-2016 Raad Vernieuwing
wetgeving BBV

405 17-3-2016 Raadscie. Vernieuwing
wetgeving BBV

403 17-3-2016 Raadscie. Jaarprogramma 2016
en meerjarenpro-
gramma onderhoud
openbare ruimte 2016-
2025



402 17-3-2016 Raadscie. Jaarprogramma 2016
en meerjarenpro-
gramma onderhoud
openbare ruimte 2016-
2025

396 10-3-2016 Raadscie. Bijdrage Vers en
Brocante markt.

381 4-2-2016 Raadscie. Brief startersregeling
(rondvraag)

375 21-1-2016 Raadscie. Uitvoeringsbesluit
VO+ (voorlopig
ontwerp plus) project
Centrum

373 7-1-2016 Raadscie. Uitvoeringsbesluit
VO+ (voorlopig
ontwerp plus) project
Centrum

372 7-1-2016 Raadscie. Uitvoeringsbesluit
VO+ (voorlopig
ontwerp plus) project
Centrum

367 3-12-2015 Raadscie. Verordening
marktgelden 2016

356 26-11-2015 Raadscie. Duurzame toekomst
haven De Pijp -
verzelfstandiging

355 26-11-2015 Raadscie. Duurzame toekomst
haven De Pijp -
verzelfstandiging

354 26-11-2015 Raadscie. Duurzame toekomst
haven De Pijp -
verzelfstandiging

348 5 en 9-11-
2015

Raad 2e Bestuursrap-
portage 2015:
Bezuiniging op
personeelskosten



347 5 en 9-11-
2015

Raad 2e Bestuursrappor-
tage 2015: Inkoop- en
aanbestedingsre-
sultaten

346 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

342 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

340 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

328 15-10-2015 Raadscie. Herziening
grondbeleid

297 18-6-2015 Raadscie. Jaarrekening 2014.

270 23-4-2015 Raad Renovatie trekken-
wand in gebouw
Kennemer theater.

133 13-2-2014 Carrousel Informatiebeveiligings-
beleid



508 12-1-2017 Raadscie. Collegebrief
uitwerking raadsmotie
handhaving

507 12-1-2017 Raadscie. Collegebrief
uitwerking raadsmotie
handhaving

506 12-1-2017 Raadscie. Collegebrief
uitwerking raadsmotie
handhaving

453 7-7-2016 Raad Verslag van
bevindingen
jaarrekening 2015

497 1-12-2016 Raadscie. Afsluiting financieel
kader Bijgesteld
Ontwikkelkader
Stationspleingenbied
en kredieten korte
termijn ontwikkeling
Stationsgebied

494 1-12-2016 Raadscie. Verordening
Onroerend
Zaakbelasting 2017

492 24-11-2016 Raadscie. Aanpassing GR
Schoolverzuim
(Vroegtijdig
schoolverlaters)

488 10-11-2016 Raad Legesverordening
2017



487 10-11-2016 Raad Verordening
binnenhavengelden
2017

481 27-10-2016 Raadscie. Programmabegroting
en meerjarenraming
2017-2020

473 13-10-2016 Raadscie. Verbouw aula
begraafplaats
Duinrust

472 13-10-2016 Raadscie. Verbouw aula
begraafplaats
Duinrust

470 29-9-2016 Raad Kadernota onderwijs-
achterstandenbeleid

469 29-9-2016 Raad Project Centrum

468 29-9-2016 Raad Project Centrum

467 22-9-2016 Raadscie. Voortgangsrapportage
Grote Projecten

466 15-9-2016 Raadscie. Eigen risico
ziektekostenver-
zekering in de
minimaregeling

454 7-7-2016 Raad 1e
Bestuursrapportage
2016



450 23-6-2016 Raadscie. Presentatie vierde
hockeyveld

439 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

433 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

424 9-5-2016 Raadscie. Financiële stukken
2015-2017
Recreatieschap
Alkmaarder- en
Uitgeestermeer

423 9-5-2016 Raadscie. Financiële stukken
2015-2017
Recreatieschap
Alkmaarder- en
Uitgeestermeer

422 9-5-2016 Raadscie. Financiële stukken
2015-2017
Recreatieschap
Alkmaarder- en
Uitgeestermeer

408 31-3-2016 Raadscie. Uitgangspuntennotitie
Onderwijsachterstand
enbeleid 2016-2019

401 17-3-2016 Raadscie. Cultuurvisie 2016-
2019

386 11-2-2016 Raadscie. Rapportage
decentralisaties
sociaal domein
Beverwijk 2015

374 21-1-2016 Raadscie. Uitvoeringsbesluit
VO+ (voorlopig
ontwerp plus) project
Centrum



352 12-11-2015 Raad Keuzenota
maatregelen
meerjarenbegroting
IJmond werkt!

349 5 en 9-11-
2015

Raad Programmabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019:
Begrotingspost voor
extreme weersomstan-
digheden

339 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

329 15-10-2015 Raadscie. Herziening
grondbeleid

321 8-10-2015 Carrousel Opzet nieuwe
rapportage
decentralisaties.

304 18-6-2015 Raadscie. Voortgangsrapportage
Transities

285 28-5-2015 Raad Vaststelling
bestemmingsplan
Spoortracé Beverwijk.

278 21-5-2015 Raadscie. Centraal Nautisch
Beheer, begroting
2016 en jaarrekening
2014



265 2-4-2015 Raadscie. Voortgangsrapporta-
ge Transities
Participatie, WMO,
Jeugdhulp

263 2-4-2015 Raadscie. Voortgangsrapporta-
ge Transities
Participatie, WMO,
Jeugdhulp

242 5-2-2015 Raad Gebiedsvisie Parallel-
weg - deelproject
herinrichting Kop van
de Haven.

236 22-1-2015 Raadscie. Voortgangsrapportage
Transitie Participatie,
WMO, Jeugdhulp

235 22-1-2015 Raadscie. Voortgangsrapportage
Transitie Participatie,
WMO, Jeugdhulp

233 22-1-2015 Raadscie. Evaluatiecriteria
welstandsvrij bouwen

146 6-5-2014 Raad IHP onderwijs 2014-
2017.

114 28-11-2013 Raadscie. Gemeenschappelijke
regeling IJmond
Werkt!

480 27-10-2016 Raadscie. Programmabegroting
en meerjarenraming
2017-2020



477 27-10-2016 Raadscie. Programmabegroting
en meerjarenraming
2017-2020

464 15-9-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015,
begrotingswijziging
2016 en begroting
2017 GR Afvalschap
Ijmond Zaanstreek

461 13-9-2016 Raadscie. Budgetoverschrijding
van de jeudgzorg

460 13-9-2016 Raadscie. Bijdrage Regionaal
Mobiliteitsfonds
Ijmond

459 8-9-2016 Raadscie. Kadernota onderwijs-
achterstandenbeleid

458 8-9-2016 Raadscie. Kadernota onderwijs-
achterstandenbeleid

457 8-9-2016 Raadscie. Kadernota onderwijs-
achterstandenbeleid

456 8-9-2016 Raadscie. Kredietaanvraag
werkzaamheden
verharding
Noorderkade

455 8-9-2016 Raadscie. Kredietaanvraag
werkzaamheden
verharding
Noorderkade



452 23-6-2016 Raadscie. Plastic afval scheiden
in stadhuis: gebeurt
dit?

427 12-5-2016 Raad Algemene Verorde-
ning Ondergrondse
Infrastructuur.

426 12-5-2016 Raad Algemene Verorde-
ning Ondergrondse
Infrastructuur.

417 14-4-2016 Raadscie. Algemene Verorde-
ning Ondergrondse
Infrastructuur

416 14-4-2016 Raadscie. Algemene Verorde-
ning Ondergrondse
Infrastructuur

334 15-10-2015 Raadscie. Ijmond bereikbaar

449 16-6-2016 Raadscie. Jaarstukken 2015
IJmond Werkt!

448 16-6-2016 Raadscie. Jaarstukken 2015
IJmond Werkt!

447 16-6-2016 Raadscie. Sportnota 2016- 2019

446 16-6-2016 Raadscie. Sportnota 2016- 2019

445 16-6-2016 Raadscie. Sportnota 2016- 2019



444 16-6-2016 Raadscie. Sportnota 2016- 2019

443 16-6-2016 Raadscie. Sportnota 2016- 2019

442 16-6-2016 Raadscie. Sportnota 2016- 2019

434 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

432 14-6-2016 Raadscie. Jaarrekening 2015

431 9-6-2016 Raadscie. Nieuwe
dienstverlenings-
overeenkomst HVC

430 9-6-2016 Raadscie. Nieuwe
dienstverlenings-
overeenkomst HVC

429 26-5-2016 Raadscie. Peilbuisberekeningen
Aagtenbelt
(rondvraag)

421 28-4-2016 Raadscie. Kwartaalrapportage
Veiligheid derde
kwartaal 2015

420 28-4-2016 Raadscie. Kwartaalrapportage
Veiligheid derde
kwartaal 2015



414 14-4-2016 Raadscie. Algemene
subsidieverordening
2016

411 31-3-2016 Raadscie. Antwoorden op
vragen parkeren
centrum Beverwijk.

410 31-3-2016 Raadscie. Antwoorden op
vragen parkeren
centrum Beverwijk.

409 31-3-2016 Raadscie. Antwoorden op
vragen parkeren
centrum Beverwijk.

398 17-3-2016 Raadscie. Peilbuizen
Broekpolder

394 25-2-2016 Raad Speelruimteplan
Beverwijk, Beverwijk
speelt buiten.

393 25-2-2016 Raad Speelruimteplan
Beverwijk, Beverwijk
speelt buiten.

392 25-2-2016 Raad Speelruimteplan
Beverwijk, Beverwijk
speelt buiten.



385 11-2-2016 Raadscie. Rapportage
decentralisaties
sociaal domein
Beverwijk 2015

384 11-2-2016 Raadscie. Speelruimteplan
Beverwijk, Beverwijk
speelt buiten

383 11-2-2016 Raadscie. Speelruimteplan
Beverwijk, Beverwijk
speelt buiten

382 11-2-2016 Raadscie. Speelruimteplan
Beverwijk, Beverwijk
speelt buiten

378 4-2-2016 Raadscie. Beleidsprogramma
vrijwillige inzet en
mantelzorgonder-
steuning

377 4-2-2016 Raadscie. Beleidsprogramma
vrijwillige inzet en
mantelzorgonder-
steuning

350 5 en 9-11-
2015

Raad Programmabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019: 5
mei- / havenfestival

344 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019



338 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

337 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

322 8-10-2015 Carrousel Hoofdlijnennotitie
Regionale
Structuurvisie
Detailhandel IJmond

289 11-6-2015 Raadscie. Regionaal
Economisch Bureau,
evaluatie en jaarplan
2015

271 23-4-2015 Raad Nieuwe uitvoerings-
overeen-komst met
HVC voor inzameling
huishoudelijk afval en
BOR-taken.

260 2-4-2015 Raadscie. Renovatie
trekkenwand in
gebouw Kennemer
Theater.

32 6-11-2012 Raad Vaststellen minimum
basistarieven hulp bij
het huishouden.

425 9-5-2016 Raadscie. Cocensus begroting
2017

418 14-4-2016 Raadscie. Werking Algemene
Verordening Raum in
deelgebied
Buitenlanden

415 14-4-2016 Raadscie. Algemene Verorde-
ning Ondergrondse
Infrastructuur



406 17-3-2016 Raadscie. Vernieuwing
wetgeving BBV

397 17-3-2016 Raadscie. Peilbuizen
Broekpolder

395 10-3-2016 Raadscie. Evaluatie kadernota
minimabeleid 2012-
2015 en kadernota
minimabeleid 2016-
2019

391 25-2-2016 Raad Vragen busvervoer
tijdens renovatie
Velsertunnel

390 18-2-2016 Raadscie. Breed sportonderzoek
Beverwijk 2015

389 11-2-2016 Raadscie. Parkeerterrein
Wijkerpoort

380 4-2-2016 Raadscie. Inkrimping bibliotheek
Heemskerk
(rondvraag)

376 28-1-2016 Raad Uitvoeringsbesluit
VO+ (Voorlopig
Ontwerp Plus) project
Centrum

371 7-1-2016 Raadscie. Kredietaanvraag
stoelenplan Kennemer
Theater

370 7-1-2016 Raadscie. Verlenging
welstandsvrije periode



368 17-12-2015 Raad Legesverordening
2016.

366 3-12-2015 Raadscie. Verordening
marktgelden 2016

365 3-12-2015 Raadscie. Verordening
vermakelijkheden-
retributie 2016

364 3-12-2015 Raadscie. Verordening
vermakelijkheden-
retributie 2016

363 3-12-2015 Raadscie. Meerjarenperspectief
grondexploitaties
(MJP) 2015

362 3-12-2015 Raadscie. Meerjarenperspectief
grondexploitaties
(MJP) 2015

361 3-12-2015 Raadscie. Afsluiten
grondexploitatie
Wijkerbaan

360 3-12-2015 Raadscie. Afsluiten
grondexploitatie
Wijkerbaan

359 26-11-2015 Raadscie. Aanpassing Gemeen-
schappelijke regeling
Cocensus in verband
met de wijziging van
de WGR



358 26-11-2015 Raadscie. Inhoudelijke en
technische wijzigingen
APV (Algemene
Plaatselijke
Verordening)

353 26-11-2015 Raadscie. Duurzame toekomst
haven De Pijp -
verzelfstandiging

351 12-11-2015 Raad Keuzenota
maatregelen
meerjarenbegroting
IJmond werkt!

345 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

341 27-10-2015 Raadscie. 2e Bestuursrappor-
tage 2015 en Pro-
grammabegroting
2016 en meerjaren-
raming 2016-2019

336 15-10-2015 Raadscie. Gesprekken tussen
Ijmond en VRK inzake
opvang vluchtelingen

335 15-10-2015 Raadscie. Warmtekracht-
centrale

333 15-10-2015 Raadscie. Locatie scooterstalling
voor stadhuisklanten

332 15-10-2015 Raadscie. Rapport Goede Raad-
kerk

331 15-10-2015 Raadscie. Kwartaalrapportage
Veiligheid



330 15-10-2015 Raadscie. Herziening
grondbeleid

327 15-10-2015 Raadscie. Definitief Milieube-
leidsplan 2015-2020

326 15-10-2015 Raadscie. Definitief Milieube-
leidsplan 2015-2020

323 8-10-2015 Carrousel Scenario’s regulering
parkeren en
aanpassing
bedrijfsvergunningen

320 17-9-2015 Raadscie. Verkeersregelaars
Breestraat (waar uit
betaald en waarom
3?)

319 17-9-2015 Raadscie. Afdoening motie
schoolzwemmen

317 17-9-2015 Raadscie. Normenkader 2015



316 2-7-2015 Raad Boekje en factsheet
VNG-Congres over
Jihadisme

315 2-7-2015 Raad Overzicht Wet
Revitalisering
Generiek Toezicht

313 2-7-2015 Raad Kennemerlijn

312 2-7-2015 Raad Zwerfvuil

311 2-7-2015 Raad Parkeerboetes

309 25-6-2015 Raad Primaire begroting
2016 en meerjaren-
raming 2017-2020
IJmond Werkt!

308 25-6-2015 Raad Primaire begroting
2016 en meerjaren-
raming 2017-2020
IJmond Werkt!

307 25-6-2015 Raad Primaire begroting
2016 en meerjaren-
raming 2017-2020
IJmond Werkt!

306 25-6-2015 Raad Jaarstukken 2014
IJmond Werkt!

305 25-6-2015 Raad Regionaal
Economisch Bureau,
evaluatie en jaarplan
2015.

303 18-6-2015 Raadscie. Verordening
Binnenhavengelden



302 18-6-2015 Raadscie. Financiële kadernota

301 18-6-2015 Raadscie. Eerste
Bestuursrapportage
2015

300 18-6-2015 Raadscie. Jaarrekening 2014.

299 18-6-2015 Raadscie. Jaarrekening 2014.

298 18-6-2015 Raadscie. Jaarrekening 2014.

296 16-6-2015 Raadscie. Onderzoek afschaffing
toeristen- en
hondenbelasting 2016

295 16-6-2015 Raadscie. Onderzoek afschaffing
toeristen- en
hondenbelasting 2016

294 16-6-2015 Raadscie. Kwartaalrapportage
Veiligheid

293 16-6-2015 Raadscie. Kwartaalrapportage
Veiligheid



292 16-6-2015 Raadscie. Jaarstukken 2014,
jaarverslag 2014 en
begroting 2016
Omgevingsdienst
Ijmond

291 11-6-2015 Raadscie. TTIP-handelsverdrag
tussen Europa en de
VS (Rondvraag)

290 11-6-2015 Raadscie. Nota van
Uitgangspunten
Rondje Bree

288 11-6-2015 Raadscie. Beleidsplan Toerisme
2015-2020 gemeente
Beverwijk

287 11-6-2015 Raadscie. Woonvisie 2020
Beverwijk en
Heemskerk

286 4-6-2015 Carrousel Voortgangsrapportage
grote projecten.

284 21-5-2015 Raadscie. Jaarrekening 2014 en
begroting 2016
Gemeenschappelijke
Regeling Afvalschap
IJmond Zaanstreek

283 21-5-2015 Raadscie. Jaarrekening 2014 en
begroting 2016
Gemeenschappelijke
Regeling Afvalschap
IJmond Zaanstreek

282 21-5-2015 Raadscie. ReinUnie, begroting
2016 en jaarrekening
2014

281 21-5-2015 Raadscie. RAUM, begroting
2016 en jaarrekening
2014



280 21-5-2015 Raadscie. RAUM, begroting
2016 en jaarrekening
2014

279 21-5-2015 Raadscie. RAUM, begroting
2016 en jaarrekening
2014

277 12-5-2015 Raadscie. Huisvestingsverorde-
ning Zuid-Kennemer-
land–IJmond
Beverwijk 2015

276 12-5-2015 Raadscie. Vaststelling
bestemmingsplan
Spoortracé Beverwijk

275 12-5-2015 Raadscie. Vaststelling
bestemmingsplan
Spoortracé Beverwijk

274 12-5-2015 Raadscie. Vaststelling
bestemmingsplan
Spoortracé Beverwijk

273 30-4-2015 Carrousel Betalingsgedrag
gemeente

272 30-4-2015 Carrousel Vers- en
Brocantemarkt

269 23-4-2015 Raad Renovatie trekken-
wand in gebouw
Kennemer theater.



268 23-4-2015 Raad Renovatie trekken-
wand in gebouw
Kennemer theater.

267 9-4-2015 Carrousel Modellenstudie
herinrichting
Breestraat e.o.

266 2-4-2015 Raadscie. Voortgangsrapporta-
ge Transities
Participatie, WMO,
Jeugdhulp

264 2-4-2015 Raadscie. Voortgangsrapporta-
ge Transities
Participatie, WMO,
Jeugdhulp

262 2-4-2015 Raadscie. Aanwijzing lokale
omroep voor
gemeente Beverwijk.

261 2-4-2015 Raadscie. Aanwijzing lokale
omroep voor
gemeente Beverwijk.

259 26-3-2015 Carrousel Startnotitie
Cultuurvisie.

258 26-3-2015 Carrousel Vergunning
fietsenstalling
Cineworld

257 26-3-2015 Carrousel Fietsen- en
scooterstalling voor
klanten stadhuis

256 19+25-3-
2015

Raad Zienswijze uitgangs-
punten nieuwe Huis-
vestingsverordening.

255 19+25-3-
2015

Raad Nota Dierenwelzijn
2015-2017.



254 5-3-2015 Raadscie. Meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte 2015-2024

253 5-3-2015 Raadscie. Meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte 2015-2024

252 5-3-2015 Raadscie. Meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte 2015-2024

251 5-3-2015 Raadscie. Meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte 2015-2024

250 5-3-2015 Raadscie. Meerjarenprogramma
onderhoud openbare
ruimte 2015-2024

249 5-3-2015 Raadscie. Renovatie trekken-
wand in gebouw
Kennemer theater

248 5-3-2015 Raadscie. Nota dierenwelzijn
2015 – 2017

247 5-3-2015 Raadscie. Nota dierenwelzijn
2015 – 2017

246 3-3-2015 Raadscie. Beheersverordening
Wijkertoren-Overbos

245 3-3-2015 Raadscie. Beheersverordening
Wijkertoren-Overbos



244 19-2-2015 Raadscie. Voortgangsrapportage
Transities Participatie,
WMO, Jeugdhulp

243 19-2-2015 Raadscie. Kadernota integrale
veiligheid 2015-2018
en uitvoeringsplan
integrale veiligheid
2015

241 5-2-2015 Raad Bestemmingsplan
Herman
Heijermanslaan.

240 5-2-2015 Raad VNG-Brief
Modelverordening
Bedrijveninvesterings-
zones

239 22-1-2015 Raadscie. Stand van zaken
uitklimvoorzieningen
padden uit putten

238 22-1-2015 Raadscie. Wijziging Buslijnen

237 22-1-2015 Raadscie. Voortgangsrapportage
Transitie Participatie,
WMO, Jeugdhulp

234 22-1-2015 Raadscie. Voortgangsrapportage
Transitie Participatie,
WMO, Jeugdhulp

231 22-1-2015 Raadscie. Discussienota
duurzaam beheer
haven De Pijp

230 15-1-2015 Raadscie. Breestraat 130

229 15-1-2015 Raadscie. Bestemmingsplan
Herman
Heijermanslaan



228 15-1-2015 Raadscie. Bestemmingsplan
Herman
Heijermanslaan

227 8-1-2015 Carrousel Voortgangsrapportage
Grote Projecten

226 8-1-2015 Carrousel Voortgangsrapportage
Grote Projecten

225 18-12-2014 Raad Promotie gastvrij
parkeren.

224 18-12-2014 Raad Promotie gastvrij
parkeren.

223 18-12-2014 Raad Promotie gastvrij
parkeren.

222 18-12-2014 Raad Legesverordening
2015.

221 18-12-2014 Raad Legesverordening
2015.

220 18-12-2014 Raad Financiële situatie van
het Centrum voor de
Kunsten en gevolgen
hiervan voor  de
toekomst.

219 4-12-2014 Raadscie. Opties huisvesting
basisschool De
Wilgeroos.



218 4-12-2014 Raadscie. Financiële situatie van
het Centrum voor de
Kunsten en gevolgen
hiervan voor de
toekomst.

217 27-11-2014 Raadscie. Integriteit raadsleden

216 27-11-2014 Raadscie. Promotie gastvrij
parkeren

215 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

214 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

213 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

212 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

211 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

210 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

209 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

208 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

207 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

206 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

205 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014



204 11-11-2014 Raad 2de Berap 2014 en
2de begrotings-
wijziging 2014

203 30-10-2014 Raadscie. Wijziging
Subsidieverordening
aanjaagregeling

202 30-10-2014 Raadscie. Monumentale Iep
kruispunt Velserweg-
Vondellaan-Halve
Maan

201 30-10-2014 Raadscie. Monumentale Iep
kruispunt Velserweg-
Vondellaan-Halve
Maan

200 28-10-2014 Raadscie. Staalslakken
Aagtenbelt
(Rondvraag)

199 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

198 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

197 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

196 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

195 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

194 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

193 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018



192 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

191 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

190 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

189 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

188 23-10-2014 Raadscie. Programmabegroting
2015-2018

187 23-10-2014 Raadscie. 2de Berap 2014 en
begrotingswijziging
2014

186 23-10-2014 Raadscie. 2de Berap 2014 en
begrotingswijziging
2014

185 2-10-2014 Raad Verordening
Maatschappelijke
Ondersteuning

184 18-9-2014 Raadscie. Uitbreiding krediet
vervanging
parkeerautomaten

183 11-9-2014 Raadscie. Aanbevelingen
subsidiebeleid reken-
kamercommissie.

182 11-9-2014 Raadscie. Integraal
Veiligheidsbeleid 2015-
2018

181 11-9-2014 Raadscie. Gebiedsvisie Wijk aan
Zee 2030

180 11-9-2014 Raadscie. Gebiedsvisie Wijk aan
Zee 2030



179 11-9-2014 Raadscie. Gebiedsvisie Wijk aan
Zee 2030

178 4-9-2014 Carrousel Startnotie Rondje
Bree

177 4-9-2014 Carrousel Startnotie Rondje
Bree

176 4-9-2014 Carrousel Startnotie Rondje
Bree

175 3-7-2014
herhaald op 2-
10-2014

Raad
Raad

Herontwikkeling
Meerplein

174 1-7-2014 Raad Verordening
leerlingen-vervoer
gemeente Beverwijk
2014.173 26-6-2014 Raadscie. Ontwerpjaarverslag
2013 en
ontwerpprogrammabe
groting 2015 VRK.

172 26-6-2014 Raadscie. Ontwerpjaarverslag
2013 en
ontwerpprogrammabe
groting 2015 VRK.

171 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

170 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.



169 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

168 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

167 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

166 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

165 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

164 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

163 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.

162 24-6-2014 Raadscie. Jaarrekening 2013.



161 19-6-2014 Raadscie. Ingezonden brief over
toeristenbelasting (IN-
14-12922)

160 19-6-2014 Raadscie. Gestructureerde inzet
AED’s.

159 19-6-2014 Raadscie. Clustering
welzijnsvoorzieningen
Wijk aan Zee.

158 19-6-2014 Raadscie. Clustering
welzijnsvoorzieningen
Wijk aan Zee.

157 12-6-2014 Carrousel Voortgangsrapportage
Grote Projecten

156 12-6-2014 Carrousel Gebiedsvisie Wijk aan
Zee

155 12-6-2014 Carrousel Gebiedsvisie Wijk aan
Zee

154 5-6-2014 Raad Kredietaanvraag
openbare ruimte 2e
fase Stationsgebied.

153 20-5-2014 Raadscie. Kredietaanvraag
openbare ruimte 2e
fase Stationsgebied



152 20-5-2014 Raadscie. Kredietaanvraag
openbare ruimte 2e
fase Stationsgebied

151 20-5-2014 Raadscie. Kredietaanvraag
openbare ruimte 2e
fase Stationsgebied

150 20-5-2014 Raadscie. Kredietaanvraag
openbare ruimte 2e
fase Stationsgebied

149 15-5-2014 Raadscie. Vaststelling van het
Preventie- en
handhavingsplan
Alcohol 2014-2016

148 8-5-2014 Carrousel Jaargesprek Politie

147 8-5-2014 Carrousel Definitief ontwerp
tweede fase openbare
ruimte Stationsgebied.

145 6-5-2014 Raad Visie Parallelweg.

144 13-3-2014 Raad Tweede verordening
tot wijziging
Legesverordening
2014.

143 13-3-2014 Raad Vaststellen Meerjaren
Groot Onderhoud en
Investeringsplan
Sportaccommodaties
2014-2017.

142 13-3-2014 Raad Verkeersonveilige
situaties in de
Baanstraat, Jan
Alsweg, Trijntje Kemp-
Haanstraat en de
Arendsweg

141 6-3-2014 Raadscie. Voorlopig ontwerp
Stationsplein



140 6-3-2014 Raadscie. Voortgangsrapportage
grote projecten

139 6-3-2014 Raadscie. Voortgangsrapportage
grote projecten

138 6-3-2014 Raadscie. Voortgangsrapportage
grote projecten

137 20-2-2014 Raadscie. Omvorming groepen
peuterspeelzalen
Stichting Welzijn
Beverwijk

136 20-2-2014 Raadscie. Omvorming groepen
peuterspeelzalen
Stichting Welzijn
Beverwijk

135 13-2-2014 Carrousel Oplaadpunten
elektrische auto's

134 13-2-2014 Carrousel Informatiebeveiligings-
beleid

132 6-2-2014 Raad Beleidsplan
Jeugdhulp
IJmondgemeenten
2015-2018 EN
Beleidsplan Decen-
tralisatie AWBZ.131 6-2-2014 Raad Beleidsplan
Jeugdhulp
IJmondgemeenten
2015-2018 EN
Beleidsplan Decen-
tralisatie AWBZ.



130 6-2-2014 Raad Beleidsplan
Jeugdhulp
IJmondgemeenten
2015-2018 EN
Beleidsplan Decen-
tralisatie AWBZ.129 6-2-2014 Raad Beleidsplan
Jeugdhulp
IJmondgemeenten
2015-2018 EN
Beleidsplan Decen-
tralisatie AWBZ.128 6-2-2014 Raad Vragen van de CDA-
fractie over de ver-
hoging van de water-
schapsbelasting door
het Hoogheemraad-
schap Hollands Noor-
derkwartier HHNK.

127 41655 Raadscie. Parkeerplaats
Koningstraat

126 16-1-2014 Raadscie. Delegatie Wegenwet
en Wegenverkeerswet

125 16-1-2014 Raadscie. Flora en Fauna
protocol

124 16-1-2014 Raadscie. Flora en Fauna
protocol

123 16-1-2014 Raadscie. Flora en Fauna
protocol



122 19-12-2013 Raad Verordening OZB
2014.

121 19-12-2013 Raad Beleidsnota
Welstandsbeleid.

120 3-12-2013 Raadscie. Afsluiting kredieten
Westelijke Randweg
en Groen- en
Waterplan119 3-12-2013 Raadscie. Verordening OZB
2014

118 3-12-2013 Raadscie. 1ste wijziging
Algemene Plaatselijke
Verordening

117 28-11-2013 Raadscie. Gemeenschappelijke
regeling school-
verzuim en voortijdig
schoolverlaten/bedrijfs
plan Leerplicht RMC.

116 28-11-2013 Raadscie. Gemeenschappelijke
regeling school-
verzuim en voortijdig
schoolverlaten/bedrijfs
plan Leerplicht RMC.

115 28-11-2013 Raadscie. Gemeenschappelijke
regeling IJmond
Werkt!

113 28-11-2013 Raadscie. Beleidsnota
Welstandbeleid

112 28-11-2013 Raadscie. Beleidsnota
Welstandbeleid

111 7 en 11-11-
2013

Raad Programmabegroting
2014 en meerjaren-
raming 2014-2017;
Bedrijfsinvesterings-
plan



110 31-10-2013 Raadscie Gewijzigde begroting
2013 en primaire
begroting 2014 c.s.
IJmond Werkt.

109 29-10-2013 Raadscie Bestemmingsplan
Groene Westrand

108 29-10-2013 Raadscie Grondexploitatie en
kredietaanvraag
uitbreiding Vomar-
Plantage

107 10-10-2013 Carrousel Toeristenbelasting

106 3-10-2013 Raad Jaarverslag 2012 en
begroting 2014 van de
gemeenschappelijke
regeling Afvalschap
IJmond Zaanstreek.

105 3-10-2013 Raad Onderwijsachterstan-
denbeleid.

104 19-9-2013 Raadscie Jaarverslag 2012 en
begroting 2014 van de
gemeenschappelijke
regeling Afvalschap
IJmond Zaanstreek

103 19-9-2013 Carrousel Normenkader inzake
financiële
rechtmatigheid

102 19-9-2013 Raadscie Normenkader inzake
financiële
rechtmatigheid

101 19-9-2013 Raadscie Meerjarenprogramma
grondexploitaties

100 19-9-2013 Raadscie Meerjarenprogramma
grondexploitaties

99 19-9-2013 Raadscie Begroting Cocensus
2014

98 19-9-2013 Raadscie  Onderzoek
subsidiebeleid
rekenkamer-
commissie.



97 12-9-2013 Raadscie Onderwijsachter-
standenbeleid.

96 12-9-2013 Raadscie Onderwijsachter-
standenbeleid.

95 12-9-2013 Raadscie Onderwijsachter-
standenbeleid.

94 12-9-2013 Raadscie Onderwijsachter-
standenbeleid.

93 12-9-2013 Raadscie Onderwijsachter-
standenbeleid.

92 12-9-2013 Raadscie Ontwerp Actieplan
Geluid 2013-2018.

91 12-9-2013 Raadscie Ontwerp Actieplan
Geluid 2013-2018.

90 12-9-2013 Raadscie Ontwerp Actieplan
Geluid 2013-2018.

89 5-9-2013 Carrousel Regionale Mobili-
teitsvisie IJmond
Bereikbaar

88 41522 Carrousel Regionale Mobili-
teitsvisie IJmond
Bereikbaar

87 5-9-2013 Carrousel Regionale Mobili-
teitsvisie IJmond
Bereikbaar



86 2-7-2013 Raad Financiële Kadernota
2014-2017.

85 2-7-2013 Raad Financiële Kadernota
2014-2017.

84 27-6-2013 Raadscie Bestemmingsplan
Wijk aan Zee.

83 27-6-2013 Raadscie Bestemmingsplan
Wijk aan Zee.

82 20-6-2013 Raad Handhavingsverorde-
ning Wet werk en
bijstand.

81 20-6-2013 Raad Verordening
starterslening
gemeente Beverwijk.

80 20-6-2013 Raad Gewijzigde vast-
stelling bestemmings-
plan Bomenbuurt,
Vondelkwartier en
Akerendam.

79 6-6-2013 Raadscie 1e
Bestuursrapportage
2013

78 6-6-2013 Raadscie 1e
Bestuursrapportage
2013

77 6-6-2013 Raadscie Jaarrekening 2012

76 6-6-2013 Raadscie Jaarrekening 2012

75 6-6-2013 Raadscie Jaarrekening 2012



74 6-6-2013 Raadscie Jaarrekening 2012

73 6-6-2013 Raadscie Jaarrekening 2012

72 6-6-2013 Raadscie Jaarrekening 2012

71 6-6-2013 Raadscie Jaarrekening 2012

70 30-5-2013 Raadscie Toetreding
gemeenten tot nieuwe
gemeenschappelijke
regeling Cocensus per
1-1-2014

69 30-5-2013 Raadscie Toetreding
gemeenten tot nieuwe
gemeenschappelijke
regeling Cocensus per
1-1-201468 30-5-2013 Raadscie Het gebruik van
zonnepanelen
stimuleren

67 30-5-2013 Raadscie Verordening
starterslening
gemeente Beverwijk

66 28-5-2013 Raadscie Jaarstukken 2012,
jaarverslag 2012 en
begroting 2014
Milieudienst IJmond.

65 28-5-2013 Raadscie Jaarstukken
gemeenschappelijke
regeling ReinUnie



64 28-5-2013 Raadscie Wijziging
Parkeernormen en
Uitvoeringsregels
2012

63 28-5-2013 Raadscie Gewijzigde
vaststelling
bestemmingsplan
Bomenbuurt,
Vondelkwartier en
Akerendam

62 25-4-2013 Raadscie Jaarstukken RAUM –
Recreatieschap
Alkmaarder- en
Uitgeestermeer

61 25-4-2013 Raadscie 5. Herijking APV –
Algemene Plaatselijke
Verordening

60 18-4-2013 Raadscie Landelijke vordering
inzake bijstandsfraude
(vraag van dhr.
Fiseler)

59 18-4-2013 Raadscie Kadernotitie Transitie
jeugdzorg
IJmondgemeenten

58 18-4-2013 Raadscie Plantage: projectfase
2 – variantenstudie

57 21-3-2013 Raadscie Verordening op de
Vertrouwenscommissi
e voor de aanbeveling
over de herbenoeming
van de burgemeester
2013

56 21-3-2013 Raadscie Verordening
auditcommissie
gemeente Beverwijk



55 21-3-2013 Raadscie Beheersverordening
Overbos, Adrichem en
het Willem Alexander
Plantsoen

54 21-3-2013 Raadscie Beheersverordening
Overbos, Adrichem en
het Willem Alexander
Plantsoen

53 14-2-2013 Raadscie Gewijzigde
vaststelling
bestemmingsplan
Haven de Pijp –
Parallelweg

52 14-2-2013 Raadscie Wijziging
Bouwverordening
gemeente Beverwijk
2013

51 31-1-2012 Carrousel Wmo belevings-
onderzoek 2013

50 31-1-2012 Carrousel Wmo belevings-
onderzoek 2013

49 31-1-2012 Carrousel Onroerende
Zaakbelasting

48 18-12-2012 OSCW Verordening indivi-
duele voorzieningen
maatschappelijke
ondersteuning
gemeente Beverwijk
201347 41261 OSCW Beleidsplan
Schuldhulpverlening



46 6-12-2012 Raad HVC-personeel

45 22-11-2012 ABVM Informatiebrief
coffeeshopbeleid

44 22-11-2012 ABVM Informatiebrief
coffeeshopbeleid

43 22-11-2012 ABVM Verordening
toeristenbelasting
2013

42 22-11-2012 ABVM Realisatieovereen-
komst KJC Heliomare
en kredietrealisatie

41 15-11-2012 RES Detailhandelsvisie

40 15-11-2012 RES Wijziging
gemeenschappelijke
regeling  Milieudienst
IJmond

39 15-11-2012 RES Meerjarenprogramma
beheer en onderhoud
2013-2022

38 15-11-2012 RES Voortgangsrapportage
Grote Projecten
Beverwijk

37 13-11-2012 OSCW Startnotitie onderwijs-
achterstandenbeleid,
peuterspeelzalen en
kinderopvang



36 13-11-2012 OSCW Lokaal gezondheids-
beleid gemeente
Beverwijk 2013-2016

35 13-11-2012 OSCW Beleidsnota mantel-
zorg en vrijwillige inzet
2012-2015

34 13-11-2012 OSCW Beleidsnota mantel-
zorg en vrijwillige inzet
2012-2015

33 13-11-2012 OSCW Herbestemming
bestaande kunst
stadskantoor.

31 6-11-2012 Raad Begroting Gemeen-
schappelijke Regeling
Cocensus 2013

30 1-11-2012 Raad Wet BIBOB

29 1-11-2012 Raad Haven

28 1-11-2012 Raad Ondernemerskrediet

27 1-11-2012 Raad Vastgoed

26 1-11-2012 Raad Aanbestedingen



25 16-10-2012 ABVM /
OSCW /
RES

Informatiebeleid 2012-
2015

24 16-10-2012 ABVM /
OSCW /
RES

Monumentenbeleid

23 16-10-2012 ABVM /
OSCW /
RES

Begroting Cocensus
2013

22 11-10-2012 ABVM Besluit kwijtschel-
dingsregels 2012

21 11-10-2012 ABVM Programmabegroting
2013 en meerjaren-
raming 2013-2016

20 11-10-2012 ABVM Programmabegroting
2013 en meerjaren-
raming 2013-2016

19 41193 ABVM Programmabegroting
2013 en meerjaren-
raming 2013-2016

18 41193 ABVM Programmabegroting
2013 en meerjaren-
raming 2013-2016

17 11-10-2012 ABVM 2e Bestuursrapporta-
ge 2012 en 2e begro-
tingswijziging 2012

16 11-10-2012 ABVM 2e Bestuursrapporta-
ge 2012 en 2e begro-
tingswijziging 2012

15 11-10-2012 ABVM 2e Bestuursrapporta-
ge 2012 en 2e begro-
tingswijziging 2012



14 9-10-2012 OSCW /
Res

Programmabegroting
2013 en meerjaren-
raming 2013-2016

13 9-10-2012 OSCW /
Res

Programmabegroting
2013 en meerjaren-
raming 2013-2016

12 9-10-2012 OSCW /
Res

2e Bestuursrappor-
tage 2012 en 2e be-
grotingswijziging 2012

11 9-10-2012 OSCW /
Res

2e Bestuursrappor-
tage 2012 en 2e be-
grotingswijziging 2012

10 9-10-2012 OSCW /
Res

2e Bestuursrappor-
tage 2012 en 2e be-
grotingswijziging 2012

9 9-10-2012 OSCW /
Res

2e Bestuursrappor-
tage 2012 en 2e
begro-tingswijziging
2012

8 13-9-2012 ABVM Vastgoedtransacties

7 13-9-2012 ABVM Brief voorzitter reken-
kamercommisie
Beverwijk; Onder-
zoeksopzet Uitvoering
aanbevelingen

6 13-9-2012 ABVM Meerjarenbeleidsplan
regionale eenheid
politie 2013-2014

5 13-9-2012 ABVM Meerjarenbeleidsplan
regionale eenheid
politie 2013-2014



4 13-9-2012 ABVM Meerjarenbeleidsplan
regionale eenheid
politie 2013-2014

3 13-9-2012 ABVM Meerjarenbeleidsplan
regionale eenheid
politie 2013-2014

2 6-9-2012 RES Gemeentelijke
monumentenlijst 2e
tranche

1 6-9-2012 RES (Krantenarikel over)
investering achter-
stallig onderhoud
wegen



Toezegging Afgedaan Via
op

Weth Erol zegt toe dat, naar aanleiding van de vraag
van dhr. Van Popta, een
overzicht verstrekt wordt over de afgelopen 5 jaar met
betrekking tot de subsidieovereenkomst
met de Stichting Sportaccommodaties Beverwijk

25-10-2019 Memo, INT-19-
52422, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat de vraag van mevr. Uiterwijk,
over het verschil tussen de
begroting 2019 en 2020 met betrekking tot het MGOIP,
schriftelijk wordt beantwoord
waarbij mevr. Uiterwijk gevraagd wordt haar vraag op
schrift te stellen en aan te geven
welk verschil precies bedoeld wordt.

25-10-2019 Memo, INT-19-
52422, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Niele zegt toe dat schriftelijk antwoord volgt op
de vraag van mevr. Uiterwijk over de vraag hoelang de
wachtlijsten zijn bij de jeugdhulp.

5-11-2019 Memo, zonder
INT nummer,
verstuurd bij mail
griffier

Wethouder Niele zegt toe dat de vraag, over de kosten
van omgekeerd inzamelen, schriftelijk wordt
beantwoord.

17-10-2019 brief aan de
raad, INT-19-
52186

Wethouder Niele zegt toe dat de vraag, over een extra
afvalpas per huishouden, schriftelijk wordt beantwoord.

17-10-2019 brief aan de
raad, INT-19-
52186

Wethouder Erol zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd over de stand van zaken rond de
Bomenbalans inclusief de door dhr. Hazeveld gestelde
financiële vraag hieromtrent.

24-9-2019 Bericht aan raad
op voornoemde
datum via mail
griffier

Wethouder Niele zegt toe dat informatie over de rol
van de monumentencommissie zal worden
toegezonden.

24-9-2019 UIT-19-45377

Wethouder Niele zegt toe dat informatie over de status
van het oudste pand in Beverwijk zal worden
toegezonden.

24-9-2019 UIT-19-45377

Wethouder Erol zegt toe dat er een expertmeeting zal
worden gehouden over een integrale aanpak van
geluid.

medio oktober
2019

Onbekend



Wethouder Erol zegt toe dat het raadsbesluit wordt
aangepast zodat het aansluit bij de wettelijke
verplichting dat de raad in de gelegenheid wordt
gesteld zijn zienswijze ter kennis van burgemeester en
wethouders te brengen.

ambtshalve
aangepast

Wethouder Erol zal nagaan of er in het verleden een
toezegging is gedaan of direct na het renoveren van de
aula ook de koffiekamer van begraafplaats
Duinrust opgeknapt zou worden.

In de
kredietaanvraag
renovatie Aula
((INT-16-29898)
is ook een post
opgenomen voor
het opknappen
van de
koffiekamer.
Inmiddels zijn, op
basis van deze
post, het plafond,
de vloeren en de
technische
installatie van de
koffiekamer
vervangen’

De vragen van dhr. Koçak worden schriftelijk
beantwoord.

30-9-2019 Mail verstuurd op
voornoemde
datum, via griffier

Wethouder Erol zegt toe dat de vragen van de fractie
van VRIJ! schriftelijk beantwoordt zullen worden.

22-5-2019 Per email aan de
griffie

Indien dit noodzakelijk blijkt, zal wethouder Ferraro de
dekking expliciet in het raadsbesluit laten vermelden.

Kade- en
verhardingswerk
zaamheden
Noorderkade



Wethouder Erol zegt toe de wens van de raad om weer
te kunnen
beschikken over de notulen van het Centraal Nautisch
Beheer (destijds toezegging van
wethouder De Rudder) door te geleiden aan de
portefeuillehouder.

Conform
toezegging
worden de
agenda en de
besluiten die
door het bestuur
van het Centraal
Nautisch Beheer
Noordzee-
kanaalgebied
worden
genomen,
worden
gepubliceerd op
de website van
Port of
Amsterdam. Op
de website van
de gemeente
Beverwijk staat
onder ‘inwoners-
ondernemers /
haven-de-pijp’,
bij het kopje
Centraal
Nautisch Beheer
een link naar
deze website.

Wethouder Ferraro zegt toe de raad twee maal per jaar
een overzicht te zullen verstrekken van de stand van
het Parkeerfonds.

15-10-2019 Brief UIT-19-
52198, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe spoedig met een
antwoord te komen op de eerder gedane toezegging in
de commissie van 8 juni 2017. Tijdens deze commissie
is toegezegd dat een beeld wordt gegeven van het
bereik van de 4 buurtsportcoaches, die worden ingezet
voor het beweegprogramma ‘Beverwijk Fit & Actief’.

Afgedaan via
raadsbrief (idem
als 554.)

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe een overzicht naar
de raad te sturen, waaruit blijkt
hoeveel jongeren er worden bereikt met de
buurtsportcoaches.

Zie 601.

Wethouder Erol zegt toe t.a.v. de uitwerking van
Landgoed Adrichem de mogelijkheid te verkennen om
alternatieve financieringsbronnen aan te boren.

Zie 650,



Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk
geïnformeerd wordt over het sportbeleid in relatie tot
het sporten op scholen, inclusief een IJmondiale
evaluatie.

Afgedaan
middels
raadsbrief

Wethouder Van den Berg zegt toe terug te komen op
de onvolkomenheden in de cijfers zoals genoemd door
fractie van Gemeentebelangen.

Afgedaan,
vragen zijn
beantwoord bij
definitief
raadsbesluit 1-11-
2018

Wethouder Van den Berg zegt toe terug te komen op
de cijfers van het stuk (meerjarenperspectief
grondexploitaties 2018) in relatie tot de         begroting.

Afgedaan,
vragen zijn
beantwoord bij
definitief
raadsbesluit 1-11-
2018

Wethouder Van den Berg zegt toe dat de
commissieleden vóór de raadsvergadering
terugkoppeling krijgen van het gesprek dat met de
Montessorischool wordt gevoerd.

VO Binnenduin is
vastgesteld
middels
raadsbesluit

Wethouder Ferraro zegt toe dat hij direct zal melden
als er overschrijdingen dreigen.

Blijvend
gedurende
uitvoering van de
werkzaamheden

Wethouder Ferraro zegt toe schriftelijk te
beantwoorden of de aanbestedingsprocedure klopt.

1-11-2018 Vragen zijn
beantwoord bij
definitief
raadsbesluit 1-11-
2018

Wethouder Ferraro zegt toe dat de vragen over het
contract schriftelijk worden beantwoord.

1-11-2018 Vragen zijn
beantwoord bij
definitief
raadsbesluit 1-11-
2018



De burgemeester zegt toe dat er in december 2018
een integrale handhavingsnota komt, die wellicht later
nog verfijnd moet worden.

28-2-2019 Behandeling in
de
raadscommissie
7-2-2019 en 28-2-
2019

Wethouder Ferraro zegt toe de raad een kaart te
sturen om meer inzicht te krijgen in de grenzen van
Kuenenplein-buurten/projecten.

Voortgangsrappo
rtage is
vastgesteld

Wethouder Niele zegt toe dat er rond de ondergrondse
containers groene
plekken worden gecreëerd.

Zie 670 en 671.

Wethouder Erol zegt toe bij het eerste voorlopig
ontwerp bij de raad terug te komen met een overzicht
en dekking van de totale kosten van alle fases van het
totale plan

11-2-2019 Expertmeeting
heeft
plaatsgevonden

Burg. Smit zegt toe dat het college zich gaat inspannen
om medio september een avond te organiseren om de
raad te informeren over het gehele thema veiligheid.

19-9-2018 Expertmeeting
heeft
plaatsgevonden

Wethouder Erol zegt toe dat de Stichting
Sportaccommodaties Beverwijk nauw wordt betrokken
bij de verdere planontwikkeling.

Met stichting
Sportaccomodati
es vindt met
grote regelmaat
afstemming
plaats

Wethouder Erol zegt toe dat het college zich maximaal
gaat inspannen om alternatieve geldstromen binnen te
halen. Indien er ontwikkelingen zijn, wordt de raad
geïnformeerd.

Een
subsidiescan
heeft
plaatsgevonden.
Suggesties
worden nader
onderzocht en
opgepakt. Zie
ook 621.

Wethouder Erol zegt toe dat bij de verdere uitwerking
van het DO, zoals genoemd in beslispunt 2 van het
raadsvoorstel, er voor de raad een tussentijds
beslismoment komt.

14-2-2019 De raad heeft
informerende
brief met de
mogelijkheid
voor een
expertmeeting
ontvangen



Weth. Ferraro: zegt toe dat de uitwerking van de
toezegging, aangaande de motie thuisbezorgen
reisdocumenten, wordt meegenomen in de verdere
uitwerking van het verbeteren van de dienstverlening.

Is meegenomen
in verbetering
dienstverlening.

Weth. Erol zegt toe dat schriftelijk antwoord volgt op de
vraag van dhr. Bal de besteding van de opbrengst van
de hondenbelasting.

7-11-2018 INT-18-43824

Weth. Erol zegt toe dat schriftelijk antwoord volgt op de
vraag van dhr. Fiseler of gemeenteraadsleden worden
gerekend tot personeel van de gemeente.

Antwoord is
verzonden.

Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk geinfomeerd
wordt over het juiste bedrag van de kosten van
crematie en dat de genoemde bedragen van was
€1.191,36 en wordt €1.002,98  in het ‘was/wordt
overzicht’ een foute verschrijving is.

Beantwoord en
Verordening
grafrechten
vastgesteld via
INT-18-43824

Weth. Niele-Goos zegt toe dat schriftelijk antwoord op
de vraag van dhr. Weel over de na scheiding van afval.
Wordt de raad hierover geconsulteerd of geïnformeerd
en wanneer dan?

Behandeling
raad 28-2-2019

Wethouder Erol zegt toe bij uitvoering van het
groenomvormingsplan in 2019 te handelen naar de
uitgesproken, afgesproken ambities en hij zal z.s.m. na
het vaststellen van het groenbeleids- en bomenplan
ook een bijpassend groenomvormingsplan voorleggen
aan de raad.

6-6-2019 Memo INT-
49985 aan de
raad.

Wethouder Erol zegt toe dat de vragen van Vrij! over
artikel 8 in relatie tot het financieel handboek schriftelijk
worden beantwoord.

Vragen zijn
beantwoord en
GR is door raad
vastgesteld.



Wethouder Niele zegt toe dat de vragen van Vrij! over
de leeftijdscategorieën schriftelijk worden beantwoord.

Vragen zijn
beantwoord en
GR is door raad
vastgesteld.

Wethouder Ferraro zegt toe dat er (voor met name de
nieuwe raadsfracties) informatie bij de raadsgriffie ter
inzage komt te liggen.

Via inzage bij de
griffie.
Raadsbesluit
inmiddels
genomen

Wethouder Van den Berg zegt toe de raad een
overzicht te sturen van de WOZ-waarde per 1-1-2017
van het gemeentelijk onroerend goed.

INT-18-46300

Burgemeester Smit zegt toe dat er drie ‘’prikacties’’
komen ten aanzien van de handhaving van
foutgeparkeerde fietsen in het Stationspleingebied.

ja Diverse
prikacties

De heer Smit zegt toe dat hij in het presidium zal
nagaan of er nog behoefte is aan de besloten
bijeenkomst over veiligheid.

ja In presidium

De heer Smit zegt toe om de kaart van het gebied van
het samenscholingsgebied dat hij gaat instellen voor
de raad is in te zien.

ja Is ter inzage
gelegd

Wethouder Ferrao zegt toe dat er, nog voor de
raadsvergadering, schriftelijk antwoord komt op de
vraag waarom de brandweer niet specifiek wordt
genoemd.

ja

Burgemeester Smit zegt toe dat hij de VRK zal vragen
het inzetten van een gebarentolk bij calamiteiten
protocollair op te nemen

Zie motie 137

Wethouder Niele zegt toe dat er uitvoeringsplan 18plus
komt zodra de inventarisatie gereed is.

23-4-2019 UIT-19-42086

Wethouder Erol zegt toe na te gaan of de verordening
onderwijshuisvesting moet worden opgenomen in het
Normenkader

19-3-2019 INT-19-48704

Wethouder Erol zegt toe dat hij zal nagaan of er voor
de raadsvergadering een schema kan worden gemaakt
waarin de verschillen tussen de nota’s van Velsen,
Heemskerk en Beverwijk tot uitdrukking komen.

Nota is
vastgesteld door
de raad

Wethouder Erol zegt toe dat n.a.v. de opmerking van
dhr. Stengs, over het feit dat Velsen en Heemskerk
geen lid van Cocensus zijn, het stuk wordt
gecorrigeerd.

28-3-2019 Is in stuk
gecorrigeerd in
raadsbesluit 28-3-
2019



Motie (M2) wordt ingetrokken nadat burgemeester Smit
heeft toegezegd actiever te handhaven op het
wildstallen van fietsen in het Stationsgebied.

ja Zie 698

Wethouder Niele zegt toe dat men hun uiterste best zal
doen om de vragen welke nog niet beantwoord konden
worden, uiterlijk dinsdagavond 23 april te
beantwoorden. Op met name het financiële gebied
werden er vragen gesteld waarbij dinsdag a.s. de
vragen schriftelijk beantwoord dienen te worden, met
het oog op de fractieberaden.

25-4-2019 Raadsbesluit
genomen door
raad

Wethouder Erol zegt toe dat de ontbrekende pagina 22
(berekening bedragen per gemeente) alsnog richting
de raad komt.

21-5-2019 Afgedaan via
toezending
ontbrekende
pagina, verstuurd
door griffie

Wethouder Ferraro zegt toe dat de vraag over de
verschillende afschrijvingstermijnen schriftelijk wordt
beantwoord.

21-5-2019 Afgedaan via INT-
19-49851,
verstuurd bij mail
griffier

Wethouder Van den Berg zegt toe enkele technische
vragen schriftelijk te beantwoorden.

23-7-2019 Memo INT-19-
50850, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd over de datum van overdracht van
eigendomsrechten de sporthallen.

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd vraag van dhr. Hazeveld over relatie
tussen de liquiditeit en de aflossing (4 miljoen).

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Niele-Goos zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd over welke data is aangeleverd voor de
deelname aan de landelijke benchmark ‘armoede en
schulden

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Ferraro zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd met een overzicht van het strategisch
vastgoed, zoals ook al eerder is toegezegd.

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Ferraro zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd de verdeling van het budget voor
veiligheid, onder andere handhaving.

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat de raad nader schriftelijk wordt
geïnformeerd over de financiële dekking van de kosten
van afvaldumpingen (zie vraag 6 beantwoording
schriftelijke vragen).

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier



Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd over de stand van de zonnepanelen op
scholen en wat hiervan al is gerealiseerd

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd over de waarde van het strategisch
vastgoed.

1-7-2019 Memo INT-19-
50456, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Niele-Goos zegt toe dat de raad in het 1e
kwartaal van 2019 schriftelijk geïnformeerd wordt over
de erfgoedvisie.

26-3-2019 Collegebrief UIT-
19-41883,
verzonden via
DIV

Wethouder Niele zegt toe dat uitgezocht wordt of het
fietspad - dat uit de Citadel komt en over de weg ligt -
ook in het onderhoud zit.

26-3-2019 Collegebrief UIT-
19-41864,
verzonden via
DIV

Wethouder Niele zegt toe na te zullen gaan wat er met
de gelden gaat gebeuren die niet aan onderhoud
hoeven te worden besteed.

26-3-2019 Collegebrief UIT-
19-41864,
verzonden via DI

Wethouder Niele zegt toe dat zij in de volgende
vergadering van het AB van het RAUM zal informeren
naar de witte vlek (zorgboerderij?) in het plan.

26-3-2019 Collegebrief UIT-
19-41864,
verzonden via DI

Wethouder Niele zegt toe dat er per 1 januari 2019 een
tussentijdse evaluatie zal plaatsvinden.

28-1-2019 Document cq
evaluatie,
verstuurd bij mail
griffier

Op de vraag van dhr. Stengs of de gemeente ISO-
gecertificeerd is, zegt wethouder Niele toe dat het
antwoord hierop schriftelijk zal volgen.

4-3-2019 Bericht van de
GS aan fractie
VRIJ!, direct
verzonden



Wethouder Niele zegt toe dat de ontbrekende bijlage
alsnog wordt
toegezonden.

11-2-2019 Verzending van
bijlagen, per mail
via griffier

Wethouder Niele zegt toe dat er een schriftelijke
reactie komt op de vraag
van mw. Uiterwijk om de tijden, dat er niet voor het
parkeren betaald hoeft te worden,
duidelijker op de parkeerautomaten aan te geven.

28-1-2019 Memo INT-19-
47819, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder Erol zegt toe dat de (financieel-)technische
vragen voor de
aanvang van de raadsvergadering schriftelijk zullen
worden beantwoord

29-1-2019 Memo INT-19-
47851, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder van den Berg zegt toe dat de Fietsersbond
nauw wordt betrokken bij de verdere uitwerking van het
plan.

19-11-2018 memo aan de
raad, INT-18-
46637, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder van den Berg zegt toe dat het verkeerslicht
op de kruising Zonnebloemlaan- Warande, in
combinatie met de aansluiting Seringenhof-
Binnenduin, wordt meegenomen als knelpunt bij de
verdere uitwerking van het plan.

19-11-2018 memo aan de
raad, INT-18-
46637, verstuurd
bij mail griffier

Op de vraag van mw. Uiterwijk of en wanneer het
Wijkplan Oosterwijk
openbaar wordt zegt wethouder Erol toe dat het
college hierop met een schriftelijk
reactie komt.

18-9-2018 Brief aan de
raad, UIT-18-
38336 en door
publicatie op de
gemeentelijke
website

Weth. Niele-Goos zegt toe dat de raad op korte termijn
in een brief wordt geïnformeerd over de verevening
van de kosten van de Jeugdwet met daarin
opgenomen alle getallen.

30-10-2018 Afgedaan met
brief aan de
raad, UIT-18-
39094.verzonden
door organisatie
aan raad per
raadsbrief

Weth. Niele-Goos zegt toe dat de raad schriftelijk
geïnformeerd wordt over hoeveel geld wij ontvangen
van het rijk voor de peuterspeelzalen, dit in verband
met septembercirculaire, en waar dit geld voor wordt
ingezet.

30-10-2018 Afgedaan met
brief aan de
raad, UIT-18-
39085,
verzonden door
organisatie aan
raad per
raadsbrief



Wethouder Niele zegt toe dat zij schriftelijk zal
antwoorden op de vraag
waarom is gekozen voor dekking uit de reserve
ondergrondse afvalinzameling.

18-9-2018 Mail aan raad,
inhoudende het
ambtelijke
antwoord,
verstuurd bij mail
griffier

Wethouder Niele zegt toe dat de datum (in het
voorgenomen collegebesluit om het fusieproces t/m
2020 ‘on hold’ te zetten) niet in beton is gegoten, als er
geen belemmeringen zijn om eerder te fuseren. Die
datum zal samen met SWB worden bepaald. Het zal in
het definitieve besluit van het college anders worden
verwoord.

9-10-2018 Brief aan de
raad, UIT-18-
38690, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder Ferraro zegt toe om te onderzoeken of een
gebruikersovereenkomst mogelijk is, n de raad
hierover voor de besluitvormende raadsvergadering
hierover te informeren.

26-9-2018 Mail aan raad,
inhoudende het
ambtelijke
antwoord,
verstuurd bij mail
griffier

Weth. Erol zegt toe dat de gemeenteraad tijdig wordt
geïnformeerd over de termijn van het (mogelijk)
uittreden van Zaanstad uit de GR en de eventuele
voorwaarden waaronder dat gebeurt.

19-9-2018 Afgedaan via
collegebesluit C-
18-04458 en
uitgaande brief
aan de raad UIT-
18-36732

Toezegging: Weth. Erol zegt toe de kosten van externe
inhuur inzichtelijk in de volgende jaarrekening.

Afgehandeld met
P&C cyclus/
Jaarrekening

Wethouder Van weel zegt toe met de Bazaar te zullen
bespreken of er – als alternatief voor de retributie en
op basis van de  samenwerkingsovereenkomst – een
andere betalingswijze mogelijk is.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125

Weth. De Rudder zegt toe de agendacommissie te
vragen om het onderwerp “Energy Revolving Fund’ ter
bespreking op de agenda van een volgende
vergadering te zetten.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125

Weth. De Rudder zegt toe dat de geluidsmeting bij het
spoorwegemplacement nog niet is verricht en dat er op
aangedrongen zal worden deze spoedig uit te voeren.

30-1-2018 Afgedaan
middels brief aan
de raad, UIT-18-
33096

Weth. De Rudder zegt toe dat hij de gestelde vragen
doorgeleid naar weth. Van weel-Niesten. Wethouder
Van Weel zal deze vragen schriftelijk beantwoorden.

29-5-2017 Afgedaan
middels brief aan
de raad, UIT-17-
29212



Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe zegt toe strenger te
gaan controleren bij horecabedrijven en winkels, op de
verplichting van het bezitten van een afvalcontract. Het
doel van deze handhaving is dat voorkomen wordt dat
gemeentelijke afvalbakken, bedoeld voor huishoudens,
overvol raken door het storten van afval door bedrijven.

1-9-2017 Een
gezamenlijke
brede controle
door de ODIJ
(contractbeheer
bedrijven)
Handhaving en
HVC heeft
plaatsgevonden
in september
2017 met een
herhaling in mei
2018 in een
geconcentreerd
gebied.

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe, wanneer gereed,
het onderzoek naar de wateroverlast op de
parkeerplaatsen Wijkerbaan en het parkeerterrein
tegenover het stadhuis, naar de raad te sturen.

tussenantwoord
verzonden op 3-
8-2017 (INT-17-
37854)

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe in een nog nader
vast te stellen presentatie over jeugd en jeugdbeleid de
discussie met de raad aan te gaan, mede
vormgegeven door input van mevrouw Witte.

3-7-2018 Beide actoren
niet meer
aanwezig en
aanvrager heeft
geen initiatief
genomen,
derhalve wordt
de toezegging
doorgehaald
(interne mail
griffier 3-7-2018)

Burg. Ossel zegt toe dat er wordt gestart met een plan
van aanpak voor de woonfrauwde-pilot en dat dit aan
de raad wordt nagezonden.

25-7-2017 en
19-9-2018

Start van de pilot
voor 1 jaar (C-17-
03596) en
terugkoppeling
via agendering
en resultaten in
raadscie. 19-9-
2018

Burgemeester Ossel zegt toe dat  bij de volgende
rapportage mee rinzicht gegeven wordt over de
omvang en impact van onderverhuur op de Bazaar

Geen actuele
informatie
bekend

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe te onderzoeken
welke mogelijkheden er zijn om in het Zuidelijk Veld de
parkeerdruk te verbeteren.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125,

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe de kaarten, zoals
gepresenteerd op de sheets in de presentatie, verder
toe te lichten, gezien de vragem over de invulling en
betekenis van de functies die hierop zijn afgebeeld.

Afgehandeld met
het DO
Binnenduin.



Weth. Van Weel-Niesten zegt toe na te gaan of zich
tussentijds wijzigingen hebben voorgedaan in het
bestemmingsplan ten aanzien van Binnenduin, en de
raad hierover te informeren.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe contact op te nemen
met de corporaties, om te bespreken of er een slag
gemaakt kan worden met betrekking tot
energieneutraal bouwen.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125

Weth. De Rudder zegt toe dat er schriftelijk uitleg volgt
over de afwikkeling van de parkeergarage
Wijckermolen.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125

Weth. De Rudder zegt toe de verslagen van de
bestuursvergaderingen van 2017, van het CNB, aan de
raad toe te sturen.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125

Wethouder Erol zegt toe – samen met zijn
IJmondcollega’s – een schriftelijk een statement te
zullen maken richting het rijk inzake het oplopende
tekort uitstroom wsw 1% ipv 5%.

11-7-2018 Afgedaan
middels brief aan
de raad UIT-18-
35693

Weth. De Rudder: zegt toe dat er een schriftelijke
toelichting komt op de onduidelijkheid betreffende de
artikelen uit de nota van wijzigingen die betrekking
hebben op de bestemmingen 'bedrijf' en ‘detailhandel’.

11-12-2017 Afgedaan
middels
toelichting INT-
17-40409

Weth. Van Weel Niesten zegt toe schriftelijk terug te
zullen komen op de vraag van mevrouw Bilars- Don,
betreffende het onderzoeken van de mogelijkheid om
de MFA Waterwijk over te dragen aan de
schoolbesturen, in relatie tot de aanwezige
schoolwoningen.

24-4-2018 Afgedaan
middels memo
INT-18-43125

Weth. Erol zegt toe dat alle gestelde technische vragen
schriftelijk worden beantwoord door de
portefeuillehouder.

21-6-2018 Memo INT-18-
44263, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Niele- Goos zegt toe te overleggen in het
bestuur van de ReinUnie of een plan van aanpak moet
worden opgesteld in verband met het (mogelijke)
uittreden van Zaanstad uit de GR, of dat er moet
worden doorgegaan met de bestaande 2 regelingen
(AIJZ en ReinUnie). De wethouder zegt toe nog dit jaar
de raad te informeren over de uitkomst van dit overleg.

11-4-2018 Mail verstuurd
door griffier,
houdende
ambtelijke
beantwoording

Wethouder Van den Berg zegt toe dat de raad de
conceptbrief aan de Gemeenschappelijke Regeling
alsnog toegezonden krijgt.

Afgedaan
middels
raadsbesluit INT-
18-41769



Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat alle overige
vragen, die op haar verzoek per mail worden gesteld,
schriftelijk zullen worden beantwoord.

11-4-2018 Afgedaan via
mail aan de raad,
inhoudende de
beantwoording
gesteld door d
eheer Benning

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat bij het laatste
argument op pagina 5, het woord ‘Velsen’ vervangen
wordt door ‘Beverwijk’.

Afgedaan via
aanpassing
Velsen, verwerkt
in INT-18-41769

Burgemeester Smit zegt toe te onderzoeken of
bepaalde kosten kunnen worden verhaald op daders /
overtreders.

19-9-2018 Agendering van
de
informatiebijeenk
omst

Burgemeester Smit zegt toe dat er regelmatig
voortgangsrapportages zullen verschijnen.

19-9-2018 Agendering van
de
informatiebijeenk
omst

Burgemeester Smit zegt toe dat er een heldere
verantwoording
van de gevraagde financiële middelen wordt verstrekt.

19-9-2018 Agendering van
de
informatiebijeenk
omst

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat, ten aanzien van
de samenwerking met kleinere gemeenten, zij dit zal
bespreken in het AIJZ en met een gezamenlijk
standpunt zal komen.

19-4-2018 Afgedaan
middels INT-17-
39581

Weth. Erol zegt toe dat er schriftelijk antwoord volgt op
de vraag van dhr. Hazeveld hoeveel het nu kost (tegen
welk rentepercentage) voor de gemeente om geld te
lenen.

3-7-2018 Brief aan de
raad, UIT-18-
36280

Weth. Erol zegt toe dat er schriftelijk antwoord volgt op
de vraag van mevr. Bilars naar aanleiding van het
antwoord op vraag 9 over het overzicht van de
betaalde voorschotnota’s van elektrarekening. Het
subtotaal van 220,3 moet zijn 229,3 waarin zit dit
verschil?

3-7-2018 Brief aan de
raad, UIT-18-
36280

Toezegging: Weth. Van den Berg zegt toe dat er
schriftelijk antwoord volgt over de uitleg van de
financiering uit de aanjaagregeling van kunstproject
(lichtproject) op de Breestraat.

3-7-2018 Brief aan de
raad, UIT-18-
36280

Weth. Erol zegt toe dat er schriftelijk antwoord volgt op
de vraag van dhr. Weel, waarom het college een
voorziening inboekt van 1 miljoen en op welke delen
een oninbaarheid verwacht wordt; is dit op precario of
vermakelijkheidsbelasting?

3-7-2018 Brief aan de
raad, UIT-18-
36280



Weth. Niele-Goos zegt toe dat er de raad, naar
aanleiding van de vraag van dhr. Hazeveld over wie de
regie heeft met betrekking tot de wijziging van het
woonplaatsbeginsel en de kosten van de jeugdhulp,
direct geïnformeerd wordt zodra het voorwerk hiernaar
is gedaan.

20-9-2018 Geagendeerd
voor de
desbetreffende
raadscommissie

Weth. Niele-Goos zegt toe dat de raad op korte termijn
schriftelijk geïnformeerd wordt over de resultaten van
het onderzoek naar Stichting Welzijn wat door
Berenschot is uitgevoerd.

19-9-2018 Bespreking
georganiseerd in
de vorm van een
informatieavond

Wethouder Niele zegt toe de raad schriftelijk nader te
informeren over de openbaarheid van de
vergaderingen van het bestuur van het
Recreatieschap.

28-6-2018 Bericht van weth.
Niele aan de
raad, verstuurd
bij mail griffier -
geen INT
verwijzing
beschikbaar

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat de vraag om
verkeersdrempels over de volle breedte van de straat
aan te leggen, zodat er niet langs gereden kan worden
met alle gevaar van dien, wordt voorgelegd aan de
afdeling.

14-6-2018 Afgedaan
middels memo
aan de raad, INT-
18-44028,
verzonden bij
mail griffier

Wethouder Erol zegt toe dat er in een memo antwoord
komt op de vragen van mw. Uiterwijk.

26-4-2018 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-18-
43064,
verzonden bij
mail griffier

Wethouder Erol zegt toe dat de tekst op de website zal
worden bekeken.

26-4-2018 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-18-
43064,
verzonden bij
mail griffier

Burgemeester Smit zegt toe terug te komen op de
vraag of in het
raadsvoorstel de tekst aangepast kan worden, ten
aanzien van ‘natte horeca’, ‘droge’
horeca en exploitatievergunningen, of dat deze
aanpassing door middel van een
amendement besloten moet worden.

22-2-2018 Afgehandeld met
vaststelling van
desbetreffend
rvs, zie voorts
INT-18-41408

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat schriftelijk
antwoord volgt op de vraag van dhr. Ferraro over de
hoogte van de rekening van Liander op het gebied van
storingen in het jaar 2017.

20-2-2018 Memo weth.
Dorenbos INT-18-
41923, verstuurd
bij mail griffier



Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat besluitpunt 2 uit
het raadsvoorstel wordt geschrapt.

5-2-2018 Ambtshalve
aanpassing van
het raadsbesluit
uitgevoerd door
behandelend
ambtenaar.

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat, in navolging van
een eerdere toezegging uit het verleden, een recht van
opstal gevestigd wordt voor de verenigingsgebouwen
op het sportpark.

19-2-2018 Memo weth. Van
Weel INT-18-
41505 en bijlage
INT-18-41758

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er een
schriftelijke beantwoording komt op de vraag van de
heer Hazeveld aangaande het inzichtelijk maken van
de geldstromen.

19-2-2018 Memo weth. Van
Weel-Niesten,
INT-18-41505,
verstuurd bij mail
griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe de gehele lijst uit het
accommodatiebeleid na te lopen en waar nodig aan te
passen.

19-2-2018 Memo weth. Van
Weel INT-18-
41505 en bijlage
INT-18-41758

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat het gebouw
Kerkstraat 37 (café Camille) wordt toegevoegd aan de
lijst in het accommodatiebeleid.

19-2-2018 Memo weth. Van
Weel INT-18-
41505 en bijlage
INT-18-41758

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat voor de
raadsvergadering een overzicht wordt geleverd met de
looptijd van de huidige huurovereenkomsten.

19-2-2018 Memo weth. Van
Weel INT-18-
4154 en bijlage
INT-18-41763

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat het college een
overzicht aanlevert met de financiële consequenties,
wanneer de afschrijftermijn van de investering op 10
jaar wordt gesteld.

19-2-2018 Memo weth. Van
Weel INT-18-
4154 en bijlage
INT-18-41763

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat, wanneer de
raad het wenst, de afschrijftermijn van de investering
op 10 jaar kan worden gesteld.

19-2-2018 Memo weth. Van
Weel INT-18-
4154 en bijlage
INT-18-41763



Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat dit meegenomen
wordt naar het college en een
antwoord hierop volgt in een memo. De onderhavige
vraag: dhr. Heinink vraagt aandacht voor de oudere die
wilsonbekwaam is en niet zelf is staat
is om naar het stadhuis te komen voor het regelen van
een geldig identiteitsbewijs. Kan
de gemeente Beverwijk deze personen tegemoet
treden en een ID-bewijs regelen
waarbij deze personen niet naar het stadhuis hoeven
komen?

25-1-2018 Memo burg.
Smit, INT-18-
41183, verstuurd
bij mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe de genoemde aantallen
vierkante meters winkelvloeroppervlak (circa 120.000)
in het gehele stuk aan te passen en opnieuw door te
berekenen.

6-2-2018 Besluit C-18-
04109, verstuurd
bij mail
vastgestelde
besluitenlijst
B&W via griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe schriftelijk terug te
komen op de vraag over de structurele dekking van het
raadsvoorstel.

23-1-2018 Memo INT-18-
41121 weth. Van
Weel, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder Van Weel-Niesten zegt toe dat een rapport
van de schouwing van de Breestraat medio januari
2018 aan de raad wordt toegezonden. Hierna zal
voorts verder schriftelijk op de vragen van dhr. Backer
worden ingegaan.

29-1-2018 Memo weth. Van
Weel, INT-18-
41164, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder Erol zegt toe schriftelijk nader terug te
komen op enkele detailvragen, waaronder die over het
leasen van voertuigen

12-2-2018 Memo weth.
Erol, INT-18-
41668, verstuurd
bij mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe om nog met een compleet
(financieel) verslag terug te komen over de
herinrichting Breestraat.

20-3-2018 Brief van het
college UIT-18-
34312, verstuurd
naar de raad
vanuit
organisatie

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de vraag over
meer inzicht in het aantallen drugs-, alcohol- en ook
gameverslaafde ouders wordt uitgezocht en schriftelijk
wordt nagezonden aan de raad.

6-3-2018 Collegebrief UIT-
18-34115),
verstuurd bij mail
griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de vraag over de
afwijkingen in de aantallen gemelde
kindermishandelingen binnen de IJmond schriftelijk
wordt beantwoord.

6-3-2018 Collegebrief UIT-
18-34115),
verstuurd bij mail
griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat met betrekking
tot de bereikbaarheid van het strand, nagegaan wordt
wat de huidige situatie is met de strandrolstoelen voor
gehandicapten, deze zouden mogelijk bij Heliomare
gestald zijn.

25-1-2018 Afgehandeld met
vaststelling van
desbetreffend
rvs, zie voorts
INT-17-40006



De heer Fiseler vraagt of het college op de hoogte is
van het feit dat er op 14 juni op het VNG congres wordt
besloten om een bedrag van 52.3 Miljoen euro uit
nemen uit het gemeentefonds ten behoeve van
automatiseringsdoeleinden.
Weth. Erol zegt toe deze vraag door te spelen naar het
college.

10-5-2017 Afgehandeld
onder verwijzing
naar eerder
verzonden brief
aan de raad, UIT-
17-27819

Burgemeester Smit zegt toe de raad eenmaal per
kwartaal schriftelijk te informeren
over de stand van zaken voor wat betreft de veiligheid
in Beverwijk.

22-2-2018 Afgehandeld met
vaststelling van
desbetreffend
rvs, zie voorts
INT-18-41408

Weth. De Rudder zegt toe dat schriftelijk antwoord
volgt op de vraag van dhr. Kat over de operationele
lasten.

29-6-2017 Memo weth. De
Rudder. INT-17-
36957, verstuurd
bij mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat de vragen van dhr. Kinik
over de afvalstoffen, de begroting en de frictielasten
schriftelijk worden beantwoord.

29-6-2017 Memo weth. De
Rudder. INT-17-
36957, verstuurd
bij mail griffier

Burgemeester Ossel zegt toe te proberen de cijfers ten
aanzien van huisuitzettingen te verduidelijken aan de
hand van diverse redenen.

22-2-2018 Afgehandeld met
vaststelling van
desbetreffend
rvs, zie voorts
INT-18-41408

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat  na de zomer van
2017 schriftelijk aan de Raad wordt voorgelegd welke
inspanningen er zijn gedaan voor de jeugd en wat
deze inspanningen hebben opgeleverd.

6-3-2018 Collegebrief UIT-
18-34115),
verstuurd bij mail
griffier

Weth. Erol zegt toe in de brief over
vluchtelingenopvang nader in te gaan op mantelzorg
voor vluchtelingen. Hier wordt een speciaal plan voor
opgesteld.

19-2-2018 Memo INT-18-
41732, verstuurd
bij mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat hij over de mogelijkheid
van waarderingssubsidies voor bepaalde evenementen
nog nader bekijkt en hierop terugkomt.

27-2-2018 Afgedaan
middels Rvs
Toekomst
Aanjaagregeling
Ondernemerskli
maat,
voortzetting
2019’ (INT-17-
39134),
geamendeerd
aangenomen in
raadsvergaderin
g van 22-2-2018



Wethouder De Rudder zegt toe te laten nazoeken of er
al een onderzoek is gedaan naar de geluidsoverlast in
verband met de ontwikkeling van de Parallelweg.

30-1-2018 Afgedaan via
collegebrief INT-
18-33096

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de historische
monumentale muur zo goed als mogelijk zal worden
hersteld

september/okt
ober 2017

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat dat schriftelijk
antwoord volgt op de vraag over de situatie rond de
automatisering en op de vraag waarom de
parkeervergunning niet bij Cocensus is ondergebracht
en de parkeerbelasting wel.

29-5-2017 Afgedaan
middels memo
INT-17-36241

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat het woord
“stopgezet” op pagina 2, onderaan vierde alinea van
het Raadsvoorstel wordt vervangen door “voortgezet”.

12-1-2018 Ambtshalve
aangepast in het
desbetreffende
raadsvoorstel

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag van de
heer Van Popta (dat de percentages op bladzijde over
OZB eigenaar niet-woningen en gebruiker niet-
woningen niet aansluiten bij de percentages zoals
opgenomen in tabel 4) schriftelijk zal worden
beantwoording, waarbij de raad voor de raad van 19
december zal worden beantwoord.

15-12-2017 Memo INT-17-
40576, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe een aantal kleine tekstuele
wijzigingen door te voeren in de verordening, welke
vooral zien op de beheerder van het sportpark en de
straatnaam ‘Sint’ Aagtendijk.

8-12-2017 Ambtshalve
aangepast, via
mail aan griffie
geinformeerd op
8-12-2017

Weth. Erol zegt toe de tabel in de bijlage van het
MGOIP aan te passen en een half kunstgrasveld op te
nemen ten behoeve van R.K.V.V. DEM in 2018.

14-12-2017 Memo INT-17-
40556, verstuurd
bij mail plv.
griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er een
schriftelijke reactie op de vraag over de
vennootschapsbelasting.

28-11-2017 Memo INT-17-
40090, verstuurd
bij mail plv.
griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er een
schriftelijke reactie op de vraag over de
renteberekening.

28-11-2017 Memo INT-17-
40090, verstuurd
bij mail plv.
griffier

Weth. Erol zegt toe schriftelijk te zullen antwoorden op
de vraag van de heer Ferraro, betreffende het aantal
statushouders dat een inburgeringsdiploma heeft
gekregen.

1-11-2017 Memo UIT-17-
31712, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe de vraag van de
heer Hazeveld, betreffende het wel of niet activeren
van kredieten uit het rioolfonds, schriftelijk te zullen
beantwoorden, nadat de heer Hazeveld zijn vraag
schriftelijk heeft gesteld.

1-11-2017 Memo UIT-17-
31712, verstuurd
bij mail griffier



Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe schriftelijk terug te
zullen komen op de nog openstaande technische
vragen.

18-10-2017 Memo INT-17-
39240,
verzonden bij
mail plv. griffier

Toezegging: In het raadsbesluit, zal nummer '35600'
worden toegevoegd in de kolom achter de term
Financiële Verordening 2017 in het normenkader.

5-10-2017 Verwerkt in
desbetreffend
raadsvoorstel
aangaande
Normenkader
2017 (INT-17-
37413)

Burg. Smit zegt toe dat de aantallen van de gehouden
evenementen in categorie B en C aan de raad worden
nagezonden.

28-9-2017 Memo INT-17-
38851,
verzonden bij
mail griffier

Burg. Smit zegt toe dat het antwoord op de vraag van
mevr. Bilars-Don over welke datum moet worden
aangehouden, 20 of 25 oktober, wordt nagezonden.

28-9-2017 Memo INT-17-
38851,
verzonden bij
mail griffier

Burg. Smit zegt toe dat het regionaal
evenementenbeleid Kennemerland aan de raad zal
worden toegezonden.

28-9-2017 Memo INT-17-
38851,
verzonden bij
mail griffier

Burg. Smit zegt toe om zich in te spannen om
aanvragen van terugkerende evenementen te
vereenvoudigen door bijvoorbeeld daarvan dossiers
aan te leggen met daarin opgenomen bepaalde vaste
gegevens die bekend zijn.

28-9-2017 Memo INT-17-
38851,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de juiste cijfers,
met betrekking tot de tweede herziening van de
grondexploitaties, zodra deze bekend zijn, aan de raad
wordt toegezonden.

14-11-2017 Memo INT-17-
39685,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat contact wordt
opgenomen met de Hema over heropening in het
huidige pand of in mogelijk een ander pand.

14-11-2017 Memo INT-17-
39685,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat er vóór het volgende
projectenboek er nog een tussentijdse update komt
over het Project Centrum.

14-11-2017 Memo INT-17-
39685,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat nagegaan wordt
waar de ‘T’ voor staat bij de risicoparagraaf bij Project
Aagtenpark.

14-11-2017 Memo INT-17-
39685,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat naar aanleiding
van de vraag van dhr. Hazeveld nagegaan wordt
waarom er niet meer ingeschreven kon worden voor de
woningen. Twee personen (burgers) hadden zich
hiervoor gemeld bij een makelaar en deze had
aangegeven dat het project ingetrokken was.

14-11-2017 Memo INT-17-
39685,
verzonden bij
mail plv. griffier



Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat het antwoord op
de vraag van dhr. Hazeveld over de genoemde
bedragen bij de financiele paragraaf bij project
Binnenduin schriftelijk volgt. Nagegaan wordt hoe het
zit met de realisatie van 5 miljoen en de
oorspronkelijke verwachting van 6,7 miljoen.

14-11-2017 Memo INT-17-
39685,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat de verslagen van de
stuurgroepvergaderingen, die ook bij de andere raden
ter inzage hebben gelegen, bij de raad ter inzage
worden voorgelegd.

4-1-2018 Beantwoording
middels
collegebrief INT-
17-32867

Weth. Erol zegt toe de Stichting Sport te betrekken bij
de Quick Scan.

19-12-2017 Positief
raadsbesluit
genomen op
desbetreffend
raadsvoorstel

Weth. Erol zegt toe zich in te spannen om een
aangepast voorstel over het 4e
hockeyveld vóór het eind van het jaar 2017 gereed te
hebben.

19-12-2017 Positief
raadsbesluit
genomen op
desbetreffend
raadsvoorstel

Wethouder De Rudder zegt toe dat wordt uitgezocht of
de verslagen van het bestuur nu opgevraagd kunnen
worden op basis van de Wet openbaarheid van
bestuur.

19-12-2017 Onderwerp op
agenda RD,
tevens INT-17-
39487

Wethouder De Rudder zegt toe dat hij de vastgestelde
bestuursverslagen zal delen met de raad

19-12-2017 Onderwerp op
agenda RD,
tevens INT-17-
39487

Weth. De Rudder zegt toe er bij het bestuur van het
CNB voor te pleiten dat alle verslagen van de
bestuursvergaderingen openbaar beschikbaar worden
gesteld.

19-12-2017 Onderwerp op
agenda RD,
tevens INT-17-
39487

Weth. De Rudder zegt toe dat met de collega
wethouders uit de IJmond uitgezocht zal worden welke
mogelijkheden er zijn met betrekking tot de 2e pont. Dit
in verband met de bereikbaarheid van de IJmond. Hij
zal de raad hierover schriftelijk informeren.

15-11-2017 Memo INT-17-
39748, verstuurd
bij mail plv.
griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat uitgezocht zal
worden welke maatregelen worden genomen ter
voorkomen van brand vanwege broei bij warm weer.

7-6-2017 Brief UIT-17-
29331, verstuurd
bij mail plv.
griffier

Weth. Erol zegt toe het RMC te vragen een presentatie
te verzorgen over de resultaten en de effecten van de
ingezette trajecten.

16-11-2017 Informatie aan
de hand van
presentatie in RC



Wethouder Dorenbos zegt toe dat de mogelijkheden
voor naheffing van kosten bij afvaldumpingen worden
onderzocht.

11-5-2017 Afgedaan met
aangenomen
raadsvoorstel
Plan van Aanpak
Afvaldumping
Beverwijk, plus
gegeven
presentatie Leo
Bos (Ruimte)

Wethouder Dorenbos zegt toe uit te zoeken wanneer
het nieuwe integrale handhavingsplan beschikbaar
komt en daarover de raad te informeren.

11-5-2017 Afgedaan met
aangenomen
raadsvoorstel
Plan van Aanpak
Afvaldumping
Beverwijk, plus
gegeven
presentatie Leo
Bos (Ruimte)

Weth. Erol zegt toe dat hij deze vraag doorgeleid naar
zijn collega wethouder. (Desbetreffende vraag: Dhr.
Middelhoff vraagt naar aanleiding het antwoord van het
college op een schriftelijke
toezegging aandacht voor de onveilige verkeerssituatie
Spaarnestraat/Laan der Nederlanden, waarbij is
aangegeven dat zolang niemand door rood rijdt er
geen
conflicten zullen ontstaan. De praktijk leert dat hier
toch wél vaak door rood gereden
wordt waardoor de verkeerssituatie toch wel onveilig
is.)

15-11-2017 Memo INT-17-
39800,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. De Rudder zegt toe na te kijken en bericht te
geven aan de raad of de laatst gemaakte afspraken
m.b.t. lichteren worden nageleefd.

21-11-2017 Afgedaan met
memo aan raad,
INT-17-32272,
en INT-17-32608

Weth. De Rudder zegt toe de telresultaten van het
aantal fietsers aan de raad te zenden.

21-11-2017 Afgedaan met
memo aan raad,
INT-17-32272,
INT-17-32608

Weth. De Rudder zegt toe de vragen van mw. Van
Vliet over Walstroom nader schriftelijk te
beantwoorden.

21-11-2017 Afgedaan met
memo aan raad,
INT-17-32272,
en INT-17-32608

Weth. De Rudder zegt toe te komen met een
uitvoeringsprogramma, zoals reeds in de
IJmondcommissie is toegezegd.

21-11-2017 Afgehandeld via
brief aan raad
INT-17-32608,

Weth. De Rudder zegt toe dat uitgezocht  wordt welke
kosten gemoeid waren bij de totstandkoming van de
(oude) ''Stadsvisie 2003-2005'' en dat dit aan de raad
wordt nagezonden.

16-11-2017 Memo INT-17-
37766,
verzonden bij mij
plv. griffier.



Wethouder De Rudder zegt toe met de familie van de
woonboot in gesprek te blijven en daarmee mogelijk
een zienswijze te voorkomen.

15-11-2017 Mededeling
vakafdeling:
''Bestemmingspl
an fort Velsen:
bestemmingspla
n in raad van
januari
geagendeerd.
Daarmee is
intensieve
gespreksinspann
ing beëindigd.
Bestemmingspla
n komt waar
mogelijk
tegemoet aan
wensen
eigenaars.

Weth. Dorenbos- de Hen zegt namens het college toe
dat alle gestelde vragen schriftelijk worden
beantwoord.

1-11-2017 Memo INT-17-
31712,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe het raadsvoorstel
zodanig aan te passen dat het overeenkomt met punt
4C van het raadsbesluit.

18-10-2017 Aanlevering
aangepast
document aan
griffie

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe om in de eerste
volgende bestuurscommissie publieke gezondheid, het
uitvoeringsprogramma aan de orde te stellen, waarbij
extra aandacht wordt gevraagd voor andere
verslavingen dan roken en alcohol.

6-11-2017 Memo INT-17-
39515,
verzonden bij
mail plv. griffier

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe in het raadsvoorstel
het woord ‘gezondheidspreventie’ te vervangen door
‘gezondheid bevordering’.

19-10-2017 Aanlevering
aangepast
document aan
griffie

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe een memo op te
stellen met betrekking tot de financiering, waarin
tevens de kosten van de GGD en de inzet van de
GIDS gelden worden opgenomen.

6-11-2017 Memo INT-17-
39515,
verzonden bij
mail plv. griffie

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de antwoorden
op de drie vragen van dhr. Hazeveld; over de witte vlek
in het bestemmingsplan van de beoogde boerderij; hoe
het zit met het grondeigendom en
beheersovereenkomst tussen gemeente en het RAUM
en het verzoek om een update over dit plan, schriftelijk
worden nagezonden.

27-9-2017 Memo INT-17-
38703 verzonden
via mail plv.
griffier



Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat het antwoord op
de vraag van mevr. Witte over hoe het zit met de
boekwaarde schriftelijk aan de raad wordt
nagezonden.

2-10-2017 Mail inhoudende
het ambtelijke
antwoord,
verzonden door
griffier op 2-10-
2017

Weth. De Rudder zegt toe dat hij de in deze
commissievergadering gestelde vragen doorgeleidt
naar de burgemeester die portefeuillehouder is.

25-9-2017 Memo INT-17-
38703 verzonden
via mail plv.
griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de tekst op
pagina 3 van het Raadsvoorstel, bij ‘Consequenties
voorgesteld besluit’ wordt aangepast in de visie van de
gemeente Beverwijk.

20-9-2017 Tekst-
aanpassing

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat schriftelijk
antwoord volgt op de vraag of ook de budgetregels met
nadere aanduiding in het normenkader moet worden
opgenomen bij Inkopen en aanbestedingen naast de al
genoemde budgetspelregels 2017.

19-9-2017 Memo INT-17-
38636,
verzonden via
mail griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat het antwoord op
de vraag mevrouw Bilars-Don over de reden van de
naamswijziging in ‘belastingen op roerende woon- en
bedrijfsruimte’ schriftelijk wordt nagezonden.

19-9-2017 Memo INT-17-
38636,
verzonden via
mail griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat het antwoord op
de vraag of het restant krediet Spoorsingel fietspad
van € 61.271,00 niet eerst afgesloten moet worden,
schriftelijk wordt nagezonden.

20-9-2017 Memo INT-17-
38679,
verzonden via
mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat met betrekking
tot de verhuur van strandhuisjes, inzage gegeven
wordt in de afdracht aan de gemeente. De afdracht
aan de gemeente is niet gelijk aan de te betalen
huurprijs.

5-10-2017 Memo INT-17-
38391,
verzonden via
mail griffier

Weth. Erol zegt toe te onderzoeken of de baten en
lasten, van de mantelzorg waarderingsbonnen, in
verhouding zijn.

18-10-2017 Memo weth.
Erol, INT-17-
39103, verstuurd
bij mail griffier

Enquetecommissievoorzitter Vreugdenhil zegt toe de
‘notitie rente instrumenten’, die maandag 10 juli naar
de heer Hazeveld is gestuurd, naar de gehele
gemeenteraad te sturen.

14-7-2017 Verzending van
de bedoelde
notitie, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel- Niesten: zegt toe het raadsbesluit
onder 2; In te stemmen met de vaststelling van het
concept- document ‘Marktconsultatie zeehaven De
Pijp; te vervangen door: ‘Het concept- document
Marktconsultatie zeehaven De Pijp voor kennis aan te
nemen’.

26-6-2017 Aanpassing in
raadsvoorstel
(INT-17-33437),
beslispunt 2
conform
toezegging
verwerkt



Weth. Van Weel- Niesten geeft aan dat voor de
Wijkertoren een onderhoudsbudget is
en zegt toe de onderhoudsplanning aan de raad te
sturen.

28-6-2017 Afgedaan met
memo aan de
raad, INT-17-
37205, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe een overzicht naar de raad te
sturen waaruit blijkt hoeveel mensen
er vallen onder de WSW en hoeveel mensen er zijn
uitgestroomd, buiten het natuurlijke
verloop om.

15-6-2017 Memo van
Ijmond Werkt!,
gericht aan weth.
H. Erol,
doorgestuurd
naar raad bij mail
griffier

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe de presentatie naar
de raad te sturen en deze
tevens als addendum bij de nota te voegen.

Presentatie
verzonden aan
raad, na te zijn
gegeven in de
raadscommissie
van 8-6-2017:
verstuurd bij mail
griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat de vraag van dhr.
Kat over de jaarrekening schriftelijk te zullen
beantwoorden. De vraag ziet op de verklaring van het
verschil van het resultaat zoals genoemd in het
raadsvoorstel (21 euro positief) afgezet tegen de
jaarrekening (2012 euro negatief).

31-5-2017 Mail  aan de raad
verzonden,
houdend het
antwoord van de
betreffende
vakambtenaar -
INT nummer niet
aanwezig

Wethouder Dorenbos zegt toe dat informatie over het
eventueel laten betalen van afvalcoaches door HVC,
schriftelijk wordt nagezonden.

3-7-2017 Memo weth.
Dorenbos, INT-
17-37625,
verstuurd bij mail
griffier

Weth. van Weel zegt toe de raad schriftelijke te
informeren ten aanzien van de stand van zaken
(overzicht van de dwangsom, waarom deze verstuurd
is, op welke termijn antwoord wordt verwacht en
nadere globale informatie) rond de Goede raad.

19-6-2017 Memo weth. Van
Weel, INT-17-
36909, verstuurd
bij mail griffier

Weth Erol zegt toe dat de schriftelijk door mw. Rood
gestelde vragen schriftelijk zullen
worden beantwoord.

8-5-2017 Afgehandeld met
memo van weth.
Erol, INT-17-
35682, verstuurd
bij mail griffier



Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat een 10-
jarendoorkijk overzicht uit het vastgoedbeheersysteem
aan de raad wordt gezonden.

12-6-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
36673, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat zodra  bekend is
hoe omgegaan wordt met de bezuiniging van €75.000,-
op de huisvestingskosten van de brandweer en
bedrijfsgebouw, dit aan de raad wordt bekendgemaakt.

12-6-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
36673, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de kosten-
batenanalyse, zoals nu vermeld bij de
randvoorwaarden, opgenomen gaat worden als
beleidsregel.

12-6-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
36673, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er een nadere
toelichting aan de raad gezonden wordt over wat
verstaan wordt onder de ''residuele grondwaarden
methodiek''.

12-6-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
36673, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe de vragen van de
Plantage schriftelijk te beantwoorden.

12-6-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
36673, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat dat contact zal
worden gezocht met de vrijwilligers van de organisatie
en dat zij kunnen worden ondersteund in het invullen
van de benodigde formulieren.

23-6-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
35051, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe de raad bij mooi
weer graag uit te nodigen om ter plaatse meer tekst en
toelichting te geven over het project.

6-7-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, houdende
een uitnodiging
voor de activiteit
op 14 juli 2017,
verstuurd bij mail
griffier.

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat er gekeken zak
worden of er iets aan de snelheid gedaan kan worden,
waarmee op het Julianaplein gereden wordt, Er zal in
ieder geval worden gemeten.

27-7-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
37105, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat bekeken zal
worden of het opknappen van het Meerplein bekostigd
kan worden uit het parkeerfonds. In 2017 zal zij
hieromtrent met de raad van gedachten wisselen.

Afgehandeld met
het aangeven
van de kosten in
raadsstuk UIT 16-
24398



Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat ze zich zal
inspannen voor meer regionale afstemming van het
financieel beleid (bijvoorbeeld bepalen
weerstandsvermogen op dezelfde manier en te
hanteren indexatiepercentages,

20-6-2017 Afgehandeld met
behandeling van
de Voorjaarsnota
in cyclus, zie INT-
17-35748, INT-
17-35867

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat er bij het
volgende document in de planning- en controlcyclus
nog kritischer gekeken wordt naar de PM-posten in de
risicoreserve om deze inzichtelijker te krijgen en te
kunnen vergelijken met Velsen en Heemskerk.

20-6-2017 Afgehandeld met
behandeling van
de Voorjaarsnota
in cyclus, zie INT-
17-35748, INT-
17-35867

Weth. De Rudder zegt toe dit uit te zoeken. 13-4-2017 Mail aan de raad,
verzonden door
griffier,
houdende een
memo (zonder
INT nummer)

Wethouder De Rudder zegt toe financiële middelen te
zullen zoeken om noodzakelijk onderhoud aan het
Meerplein te plegen.

4-10-2016 Afgehandeld met
het aangeven
van de kosten in
raadsstuk UIT 16-
24398

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe dat na afloop van de
doorvoering van de wijzigingen, er een verantwoording
komt van het budget van € 90.000,-.

20-6-2017 Afgehandeld met
behandeling van
de Voorjaarsnota
in cyclus, INT-17-
35866

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe schriftelijk terug te
zullen komen op de rente uit het voorstel, zodra de
commissie BBV- landelijk met haar stuk is gekomen
hieromtrent

20-6-2017 Afgehandeld met
behandeling van
de Voorjaarsnota
in cyclus, zie INT-
17-35748, INT-
17-35867

Weth. Van Weel- Niesten zegt toe jaarlijks verslag uit
te zullen brengen over de voortgang van de
cultuurvisie

27-6-2017 Afgedaan met
brief aan de
raad, UIT-17-
2948

Weth. De Rudder gaat op verzoek van de
raadscommissie bekijken of er sprake kan zijn van
storingen bij de aanleg van een WIFI-netwerk.

28-7-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
37713, verstuurd
bij mail griffier



Weth. De Rudder gaat op verzoek van de
raadscommissie eerst met de ondernemers over de
wenselijkheid van een WIFI-netwerk praten.

28-7-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
37713, verstuurd
bij mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe de mogelijkheid voor een
makelaar bij de Greenwish te onderzoeken.

Afgehandeld
met memo
aan de raad,
INT-17-37038,
verstuurd bij
mail griffier

Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
37038, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder Van Weel zal nader overleggen met de
eigenaar van Scheijbeeck over eventueel in het
verleden gedane toezeggingen.

12-6-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
36673, verstuurd
bij mail griffier

Toezegging: Wethouder Dorenbos zegt toe de btw-
verrekening op de riool- en reinigingsheffing
transparanter in de financiële verordening vast te
leggen.

1-6-2017 Afgehandeld met
Financiele
verordening, zie
INT-17-35808

Weth. De Rudder zegt toe dat hij het idee voor een
bidboek, met name wat betreft de ontwikkelings-
paragraaf, op een later tijdstip meeneemt.

 mei 2017 Afgehandeld in
de vorm van het
aan de raad
aangeboden
bidbook, INT-17-
33436

Weth. Erol zegt toe het overzicht, met betrekking tot
het onderhoud aan de korfbalvelden en het advies van
het extern bureau, naar de raad te sturen.

28-3-2017 E-mail met
bijlage (zonder
INT nummer),
verstuurd aan de
raad door griffier

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe een memo op te
stellen ten aanzien van de vraag van de heer Bennink
betreffende het verlagen van de rioolheffing. Tevens
zal in deze memo een toelichting worden gegeven op
de stijging van de overhead met 23%.

6-4-2017 Afgedaan met
memo aan raad,
INT-17-34747

Weth. Dorenbos - de Hen zegt toe een memo op te
stellen betreffende de mogelijk onveilige
oversteekplaatsen op het kruispunt Overboslaan-
Alkmaarseweg, en op de Spoorsingel tussen
Cineworld en de parkeerplaats.

3-4-2017 Memo weth
Dorenbos, INT-
17-34871,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe dat de vragen van
dhr. Van Popta over de afschrijftermijnen in het
Jaarplan 2017 schriftelijk worden beantwoord.

3-4-2017 Memo weth
Dorenbos, INT-
17-34871,
verzonden bij
mail griffier



Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat het college bereid
is om met de vervoersbedrijven in gesprek te gaan om
de aansluiting tussen bus en trein waar mogelijk te
verbeteren en te optimaliseren.

10-4-2017 Memo weth
Dorenbos, INT-
17-34393,
verzonden bij
mail griffier

Burg. Ossel zegt toe dat bij de brandweer wordt
nagevraagd of er specifieke informatie wodt
bijgehouden  over het aantal uitrukken voor branden bij
hennepkwekerijen.

8-5-2017 Mail van griffier,
houdende het
antwoord op
toezegging,
verzonden aan
raad op 8-5-2017

Weth. De Rudder zegt toe dat er op 22 mei 2017 in
plaats van de presentatie Trend ophaalsessies, een
extra uitgebreide werksessie met de leden van de
Raad komt om extra input te leveren vanuit de Raad.

30-3-2017 Mail met bijlagen
gericht aan raad
inhoudende
uitnodiging
trendsessie -
verstuurd op 30-
3-2017

Weth. Dorenbos-De hen zegt toe schriftelijke terug te
komen op de vraag van mevrouw Niele-Goos.
Mevrouw Niele-Goos geeft aan dat bij de herinrichting
van sommige straten de afvalbakken zijn vervangen
door ondergrondse containers, in verband met de
ruimtebeperking van de vrachtwagen bij het legen van
de bakken. Mevrouw Niele-Goos vraagt hoe in een
dergelijke geval wordt omgegaan met een extra bak.

18-4-2017 E-mail aan raad
zonder INT-
nummer, met
bijlage (Evaluatie
Startwijken)

Weth. Dorenbos-De hen zegt toe het evaluatierapport
van de gemeente Velsen toe te sturen aan de raad.

18-4-2017 Afgedaan
middels e-mail
aan de raad
inclusief bijlage
(evaluatie dec
2016)

Weth. Dorenbos-De hen zegt toe dat de marktkooplui
op woensdag niet voor parkeren hoeven te betalen.

Doorgevoerd in
organisatie, geen
INT nummer van
beschikbaar.

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat schriftelijke
beantwoording volgt op de schriftelijke te stellen
vragen van mw. Witte.

26-1-2017 E-mail aan raad,
met memo weth.
Van Weel, INT-
17-33112,
verstuurd bij mail
griffier



Weth. Dorenbsos-De Hen  zegt toe dat de ''GR AIJZ''
op p.5 van het raadsvoorstel wordt gecorrigeerd in ''GR
ReinUnie''.

Ambtshalve
aangepast in het
raadsvoorstel,
geen losse
communicatie of
INT nummer.

Burgemeester Ossel zegt toe dat een exemplaar van
bestuurlijke afspraken over aanrijtijden en
dagdienstbezetting die, zoals deze bij de burgemeester
bekend zijn, bij de griffie wordt afgegeven.

8-5-2017 Afgedaan met
afschrift
bestuurlijke
afspraken
brandweer,
verstuurd bij mail
griffier op 8-5-
2017

Weth.Erol zegt toe dat er schriftelijk uitleg volgt op de
vraag van de heer Van Popta over waarom niet alle
subsidie ontvangende partijen worden vermeld op de
lijst.

19-12-2016 Afgedaan via
beantwoording
met memo INT-
16-32303

Weth.Erol zegt toe een oplegger te ontwikkelen bij het
Subsidieplan waarin kort en bondig wordt vermeld wat
de verschillen zijn tussen de jaren 2015 en 2016.

19-12-2016 Afgedaan via
beantwoording
met memo INT-
16-32303

Weth. Erol zegt toe om voor 2017 naar nieuwe vormen
te zoeken waarop het Subsidieplan kan worden
ingezet o mzo meer burgerinitiatieven mogelijk te
maken. De nieuwe vormen zullen worden verkend en
voorgelegd aan de raad.

19-12-2016 Afgedaan via
beantwoording
met memo INT-
16-32303

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe de taxaties die ten
grondslag liggen aan de waardebepaling van de grond
naar de raad te doen toekomen.

14-12-2016 Afgedaan via
beantwoording
met memo INT-
16-32248

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe in de tekst van het
raadsvoorstel het jaartal '2016' te vervangen door
'2017'.

15-12-2016 Afgedaan via
gewijzigd
raadsvoorstel
INT-16-31195

Weth. Erol zegt toe dat schriftelijke nazending volgt
over juiste bedragen van het minimumniveau van
110% en of dit bruto- of nettobedragen zijn.

1-12-2016 Afgedaan
middels memo,
INT-16-32044

Burg. Ossel zegt toe dat bij de (regionale) afstemming
van de controles bekeken wordt welke rol de
Omgevingsdienst kan vervullen bij de controles.

25-4-2017 Afgedaan
middels memo,
INT-17-35588,
verzonden bij
mail griffier

Burg. Ossel zegt toe dat er schriftelijke nazending volgt
van de resultaten van het E-MOVO onderzoek.

14-12-2016 Afgedaan
middels memo
UIT-16-25912,
verzonden bij
mail griffier



Weth. Van Weel-Niesten zegt toe schriftelijk terug te
komen op de vragen van dhr.Hazeveld over
bezoekersaantallen van de Beverwijkse Bazaar in
relatie tot door de gemeente geraamde inkomsten.

22-11-2016 Afgedaan via
memo wths. De
Rudder en Van
Weel, INT-16-
31736,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat zij met
raadsleden een werkbezoek zal organiseren aan
Nederlands Hout in Haarlem.

29-3-2017 Brief aan de raad
(UIT-17-28189),
verstuurd bij mail
griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er op korte
termijn een brief naar de raad komt met uitgebreide
informatie over de nieuwe ontwikkelingen en
vervolgstappen rond de verzelfstandiging van de
haven.

20-12-2016 Brief aan de
raad, UIT-16-
26265, verstuurd
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er schriftelijke
toezending volgt van de cijfers en reacties op de
enquete over de locatie van de kermis.

3-11-2016 Memo INT-16-
30903,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat in de
voorjaarsnota de door dhr. Kinik geopperde 5 groepen
extra uitgelicht/toegelicht worden; personele kosten,
status vastgoed, beheer kapitaalgoederen, uitgaven
sociaal domein en overige financiele vragen

31-1-2017 Afgedaan met
brief aan de
raad, UIT-17-
26786,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Erol zegt toe te onderzoeken of er een audit
heeft plaatsgevonden van het sociale team.

21-3-2017 Via brief college
UIT-17-27868

Weth. Erol zegt toe in de tekst 'Corus' te vervangen
door 'Tata Steel'

Ambtshalve
aangepast in het
raadsvoorstel,
geen losse
communicatie of
INT nummer.

Weth. De Rudder zegt toe dat schriftelijke nazending
volgt van het koopstroomonderzoek, welke wordt
voorzien van commentaar.

26-2-2017 Afgedaan met
memo aan raad,
INT-17-27714,
verstuurd bij mail
griffier en
voorzien van
commentaar
college

Weth. De Rudder zegt toe dat nagegaan wordt of er al
reactie is ontvangen op de brief aan de regiegroep
versterken samenwerking Metropoolregio Amsterdam.

29-11-2016 Afgedaan met
brief van het
college, UIT-16-
25989

Weth. Van Weel zegt toe dat de mogelijkheid voor een
klanttevredenheidsonderzoek met betrekking tot
verlenen van vergunningen wordt onderzocht.

14-12-2016 Via brief college
UIT-16-25877



Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat de na de zomer
een discussie over de financiële speelruimte met raad
volgt.

10-11-2016 Via
programmabegro
ting 2017 INT-16-
30268

Weth. Van Weel zegt toe dat dat er een voorstel komt
voor actualisering van de lijst met beeldbepalende
monumenten.

8-11-2016 Afgedaan met
memo INT-16-
31359

Weth. Van Weel zegt toe dat de raad eind 2016 een
onderhoudsplan voor de kunst in de openbare ruimte
ontvangt.

6-12-2016 UIT-16-25954

Weth. Van Weel zegt toe dat er inzicht gegeven wordt
in de kosten van inhuur voor de 3D’s.

14-12-2016 UIT-16-26037

Op de vraag van mevrouw Hekman over
verkeersveiligheid op de Alkmaarseweg zegt
burgemeester Ossel toe dit door te spelen naar
wethouder De Rudder, die voor een schriftelijk
antwoord zal zorgen.

8-11-2016 Memo aan de
raad, verzonden
aan raad bij mail
griffie.
Gepubliceerd op
10-11-2016 -
zonder INT
nummer.

Toezegging: Wethouder Dorenbos gaat na of de door
de VVD-gewenste aanvullingen op de indicatorenlijst
(set 40 met taakveld bestuur en ondersteuning, naam
indicator externe inhuur_2 en eenheid kosten per
eenheid; set 41 met taakveld veiligheid, naam indicator
aandeel dat zich wel eens onveilig voelt in de buurt en
eenheid %) zonder veel extra werk opgenomen
kunnen worden. Hieromtrent zal zij de raad informeren.

10-11-2016 INT-16-30268,
via
programmabegro
ting, pagina 9 en
18

Toezegging: Wethouder Dorenbos zegt toe dat de
tienjarentrend bij  punt 4 opnieuw ingevoerd zal
worden.

10-11-2016 INT-16-30268,
via
programmabegro
ting, pagina 95

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe met een nadere
uitleg te komen over de lokale heffingen

10-11-2016 Via
programmabegro
ting 2017 INT-16-
30268, pagina
114-119

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe controleurs in te
zetten op het Stationsplein, op het voet/ fietspad
tussen de Spoorsingel en de Velserweg. Hier schijnen
vaak auto’s te rijden terwijl dat verboden is, hetgeen
onveilige situaties veroorzaakt.

De kubussen zijn
geplaatst.
Hiervan is geen
INT nummer of
document
beschikbaar. De
blokken zijn
geplaatst op het
kruispunt
Stationsplein



Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe dat de
verkeersonveilige situatie op de kruising Graaf
Florislaan en de Graaf Janstraat meegenomen wordt in
het voorstel

10-5-2017 Afgehandeld met
memo aan de
raad, INT-17-
35825, verstuurd
bij mail griffier

Wethouder De Rudder zal laten onderzoeken of bij de
herinrichting van de Zeestraat ‘flexibele’ omleidings- en
verkeersborden kunnen worden aangebracht.

Maart 2017 -
door o.a. de
plaatsing van
flexibele
bebording

Is opgenomen in
het DO
Zeestraat.
Neergelegd in
INT-31923.

Op de vraag van dhr. Fiseler - naar aanleiding van de
brief over de startersregeling - of de startersregeling
een vervolg krijgt, zegt weth. Dorenbos toe met een
reactie te komen.

19-1-2017 Behandeld in
commissie op 19-
1-2017, INT-16-
31368

Wethouder De Rudder zal het onderdeel lichtprojectie
in de Breestraat nader bekijken en bezien of als
alternatief er met een kunstenaar een (licht-)object
gemaakt kan worden.

29-9-2016 Afgedaan via INT
16-29926

Weth. De Rudder zegt toe dat er een meting verricht
zal worden in de Vondellaan naar de verkeersdruk
aldaar, teneinde te kunnen vaststellen of er vanwege
de Breestraat wijzigingen zijn opgetreden

29-9-2016 Afgedaan via INT
16-29926

Weth. De Rudder zegt toe de berekeningen uit het
verkeersplan, betreffende de verkeerstoename op de
Graaf Janstraat, toe te zullen sturen

29-9-2016 Afgedaan via INT
16-29926

Weth. De Rudder zegt toe dat hij in de marktcommissie
de bewering zal bespreken, dat kooplui bij de
weekmarkt te laat aankomen en te vroeg weggaan.

30-6-2016 Afgedaan via INT
16-27189

Weth De Rudder zegt toe dat hij een schriftelijke
reactie geeft over de eventuele juridische
consequenties bij verzelfstandiging.

24-1-2017 Afgedaan via UIT
17-26826

Weth. De Rudder zegt toe dat hij bij het opstellen van
het Bidboek de Raad zal betrekken.

11-2-2017 Afgedaan via 17-
33437

Weth. De Rudder zegt toe dat er ook in het nieuwe jaar
een hernieuwde kennismaking en gesprek met de
eigen ondernemers wordt georganiseerd

11-2-2017 Afgedaan via 17-
33437

 Wethouder Van Weel zegt toe dat in de jaarrekening
2015 een uitgebreid overzicht komt van de stand van
zaken rond de bezuiniging op de personeelskosten.

7-7-2016 Via de
jaarstukken
2015, INT-16-
27261, p. 15 en
16



Wethouder Van Weel zegt toe dat een volgende
rapportage over inkoop- en aanbestedingsresultaten
verfijnder zal geschieden.

7-7-2016 Via de
jaarstukken
2015, INT-16-
27261, p. 198 en
199 - verfijnder
rapportage is
opgenomen in
jaarrekening
2015

Burgemeester Ossel zegt toe de mogelijkheid te
onderzoeken om de verzoeken WOB en een overzicht
van de geweigerde verzoeken anoniem te laten
publiceren.

Deze stukken
zijn onder
verwijzing van de
website, zie de
procedures rond
WOB.

Wethouder Dorenbos-De Hen zegt t.a.v. het
onderwerp afvalbeheer toe dat de raad een memo over
handhaving krijgt.

12-1-2017 Afgedaan
middels een
presentatie in de
raadscommissie
INFO

Wethouder De Rudder zegt toe de toekomstige
begrotingen meer op thema in te delen.

10-11-2016 Via de
programmabegro
ting 2017, INT-16-
30268

Weth. Van Weel zegt toe dat er een overzicht komt van
gemeentelijk grondbezit.

8-4-2017 Afgedaan via
overzicht zoals
vermeld in INT
17-32841

De personele bezetting binnen het sociaal domein en
de mutaties daarin worden door het college
aangeleverd. Dit naar aanleiding van vragen van de
heer Berghuis.

14-12-2016 Afgedaan met
brief aan de
raad, UIT-16-
26037

Wethouder Van Weel-Niesten zegt toe dat de integrale
karakterschets van het centrumgebied naar de raad
toe komt.

26-1-2017 Besproken en
behandeld
tijdens een
presentatie in de
commissie INFO
- 26-1-2017

Wethouder Erol zegt toe dat de resultaten van het
informatiebeveiligingsbeleid die in 2015 reeds behaald
zijn, worden meegenomen in de planning- en
controlcyclus van dat jaar.

7-7-2016 Via de
jaarstukken
2015, INT-16-
27261, p. 129 en
130. Resultaten
zijn opgenomen
in de
jaarrekening
2015



Burgemeester Ossel zegt toe dat er schriftelijk
antwoord volgt over welke periode er wordt bedoeld en
het aantal uren dat effectief toezicht gehouden is bij de
scholen.

19-1-2017 Memo
burgemeester
Ossel, INT-17-
32927,
verzonden bij
mail griffier

Burgemeester Ossel zegt toe dat er schriftelijk
antwoord volgt op de vraag van dhr. Van Tol welke
nieuwe handhavingstaken zijn ingevoerd ten laste van
oudere taken (''geen extra formatie beschikbaar
gesteld'')

19-1-2017 Memo
burgemeester
Ossel, INT-17-
32927,
verzonden bij
mail griffier

Burgemeester Ossel zegt toe dat er schriftelijke
nazending volgt over de omvang van de inzet van
extra middelen voor de boa's voor de Drank en
horecawet.

31-1-2017 Memo
burgemeester
Ossel & weth.
Dorenbos-De
Hen, INT-17-
33132,
verzonden bij
mail griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe met voorstellen te
komen over hoe zal worden omgegaan met de
opmerkingen van de accountant.

31-1-2017 Brief weth.
Dorenbis-De
Hen, UIT-17-
26786

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe onder punt 9 van het
raadsbesluit op bladzijde 6, 'ca' te vervangen door
'maximaal'.

6-12-2016 Aanpassing in
raadsvoorstel
door
behandelend
ambtenaar S.
Lanson,
medegedeeld
aan griffie

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe schriftelijke te
antwoorden op de vraag met betrekking tot de 'city-
manager' in relatie tot de OZB. Er is geen city-manager
meer waar deze werd bekostigd uit de OZB-belasting.

6-12-2016 Memo INT-16-
32103 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier.

Weth. Erol zegt toe dat schriftelijke nazending volgt
van het aantal keren dat overschrijding heeft
plaatsgevonden van het maximale bedrag van
€25.000,- (art. 17 GR).

8-12-2016 Memo INT-16-
32160 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier.

Weth. De Rudder  zegt toe schriftelijk terug te komen
op de vragen van mw. Bilars over de verhoging van de
legfes op de vergunningen voor speelautomatenhallen
en op de vraag van dhr. Hazeveld of de leges dan in
voorgaande jaren te laag waren berekend.

23-11-2016 Memo weths.
Van Weel-
Niesten en De
Rudder INT-16-
31736, bij mail
griffier.



Weth. De Rudder  zegt toe schriftelijk terug te komen
op de vragen van mw. Bilars over de liggelden van de
jachten.

23-11-2016 Memo weths.
Van Weel-
Niesten en De
Rudder INT-16-
31736, bij mail
griffier.

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat er een
schriftelijke uitwerking volgt in de septembercirculaire
waarin de begrotingswijziging nader wordt uitgewerkt.

2-11-2016 Memo INT-16-
31337 weth.
Dorenbos-De
Hen, verzonden
bij mail griffier.

Weth. Dorenbos - de Hen zegt toe dat de vraag van de
heer Fiseler, met betrekking tot de baten en de lasten
van de begraafplaats, schriftelijk te beantwoorden.

19-10-2016 memo INT-16-
29898 van weth.
Dorenbos,
verzonden via e-
mail griffier

Weth. Dorenbos - de Hen zegt toe dat de genoemde
kapitaalslast op blad 3 van het raadsvoorstel wordt
aangepast.

19-10-2016 Aanpassing van
de betreffende
alinea door de
griffier

Weth. Erol zegt toe dat de vorming van heterogene
groepen betrokken zal worden bij de in december 2016
te verschijnen uitvoeringsnotitie.

24-11-2016 Behandeling rvs
INT-16-30918 in
raadscommissie

Weth. De Rudder zegt toe alsnog nader in te gaan op
de brief van de Fietsersbond over de fietsenhekken en
hierbij ook de opmerkingen van de Groenlinksfractie te
betrekken.

Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

Weth. De Rudder zeg toe dat bekeken zal worden of er
stekjes van de Iep op de Breestraat kunnen worden
geplant

Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er schriftelijk
uitleg volgt over de bestuurlijke besluitvorming die op
blz. 16 betreffende Waterwijk-Zuid kennelijk
omgekeerd staat beschreven.

Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat de vraag van de heer
Hazeveld over een persbericht over het eigen risico
van de ziektekostenverzekering ondergebracht in de
minimaregeling, wordt doorgeleid en schriftelijk door
het college wordt beantwoord.

28-9-2016 memo INT-16-
30483 van weth.
Erol, verzonden
via e-mail griffie

Wethouder De Rudder zal de raad z.s.m. inlichten over
de financiële ontwikkelingen rond de renovatie van het
centrum.

26-9-2016 Afgedaan
middels
raadsvoorstel
INT-16-29926



Weth. Erol zegt toe met een procesvoorstel te komen
naar de raad met betrekking tot het vierde hockeyveld.

27-9-2016 Collegebrief UIT-
16-24759 aan de
raad

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat er nog een uitleg
volgt over de verschillen in de  werkelijk te betalen
energienota en de voorschotten.

14-11-2016 INT-16-31607
van weth.
Dorenbos-De
Hen, verzonden
bij mail griffier.

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat er een
onderbouwd voorstel komt inzake het onderhoud van
de wegen.

14-11-2016 INT-16-31607
van weth.
Dorenbos-De
Hen, verzonden
bij mail griffier.

Weth. Van Weel zegt toe dat zij in het Algemeen
Bestuur meer aandacht vraagt voor de bijdrage van
Beverwijk, onderhoud van de kunstwerken (bruggen),
het project Erfgoedpark de Hoop.

Memo INT-16-
31951 weth. Van
Weel-Niesten,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat zij over de inrichting van
de Buitenlanden in gesprek gaat met de boeren in dit
gebied.

Memo INT-16-
31951 weth. Van
Weel-Niesten,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat zij eerst met de Raad in
gesprek gaat over wat de verwachtingen zijn met
betrekking tot de Buitenlanden.

1-12-2016 Memo INT-16-
31951 weth. Van
Weel-Niesten,
verzonden bij
mail griffier

Toezegging: Wethouder Erol zegt toe dat de
opmerking van mw. Van Vliet over kinderen met
taalstoornissen worden meegenomen in de uitwerking
van de nota.

29-9-2016 Raadsvoorstel / -
besluit INT-16-
27464

Weth. Van Weel- Niesten zegt toe zich sterk te zullen
maken in de regio ten einde voortgang in de
samenwerking te krijgen op het gebied van kunst en
cultuur.

15-11-2016 INT-16-31614
van weth,
Niesten-Van
Weel, verzonden
bij mail griffier.

Weth. Erol zegt toe de stand van zaken eigen bijdrage
in Beverwijk nog een keer wordt bekeken. Hij komt hier
op terug in een memo aan de commissie.

28-11-2016 Memo INT-16-
31917 Weths
Van Weel-
Niesten en Erol,
verzonden bij
mail griffier

Wethouder De Rudder zegt toe dat het resultaat van
het onderzoek naar vraag of de te planten bomen in de
ondergrond hinder ondervinden van daar aanwezige
kabels en leidingen, aan de raad meegedeeld zal
worden.

Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier



Wethouder Erol zegt toe dat er uiterlijk in het voorjaar
van 2016 een strategiebepaling van IJmond Werkt!
verschijnt.

11-10-2016

Wethouder Dorenbos zegt toe te bezien of volgend
jaar in de begroting een afzonderlijke post voor
extreme weersomstandigheden opgenomen kan
worden.

14-11-2016

Wethouder De Rudder zegt toe nogmaals in contact te
treden met de ondernemers rondom het Stationsplein
inzake de warmte-koude opslag

Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

Weth. Van Weel zegt toe de raad te informeren zodra
er meer duidelijkheid is over vennootschapsbelasting.

30-11-2016 Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

De vraag van mw. Bras over passend onderwijs zal
door het college schriftelijk worden beantwoord.

28-11-2016 Memo INT-16-
31917 Weths
Van Weel-
Niesten en Erol,
verzonden bij
mail griffier

Toezeggingen Kwartaalrapportage wordt ontwikkeld
om de raad meer inzicht te kunnen bieden, waarbij ook
rapportages van de instellingen worden opgenomen.

28-11-2016 Memo INT-16-
31917 Weths
Van Weel-
Niesten en Erol,
verzonden bij
mail griffier

Wethouder De Rudder zegt toe dat hij er voor zal
zorgen dat de aansluiting van het fietspad met de
Aagtendijk goed befietsbaar genomen kan worden.

Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat hij de vraag of bij de
inspecties de veiligheidsnorm wel of niet gehaald
wordt, schriftelijk beantwoordt.

19-11-2015 Handout bij
presentatie
Centraal
Nautisch Beheer
Noordzaakanaal,
verzonden bij
mail griffier.



Weth. Van Weel zegt toe dat wanneer de cijfers van
het aantal meldingen van kindermishandelingen
bekend zijn dit aan de raad beschikbaar gesteld wordt.

28-11-2016 Memo INT-16-
31917 Weths
Van Weel-
Niesten en Erol,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat de verwoording van het
gedeelte over de tegenprestaties in de
voortgangsrapportage nog nader bekeken en
eventueel aangepast wordt.

28-11-2016 Memo INT-16-
31917 Weths
Van Weel-
Niesten en Erol,
verzonden bij
mail griffier

Zodra de exacte hoogte van de HIRB-subsidie bekend
is, zal wethouder  De Rudder dit aan de raad melden.

30-11-206 Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat een volgende
voortgangsrapportage met actuele cijfers en informatie
tijdens de raadscommissie van 19 februari wordt
besproken.

28-11-2016 Memo INT-16-
31917 Weths
Van Weel-
Niesten en Erol,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat in de voortgangsrapportage
voortaan aandacht wordt besteed aan de veiligheid
omtrent cliëntgegevens.

28-11-2016 Memo INT-16-
31917 Weths
Van Weel-
Niesten en Erol,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat er bij het selecteren van
de bouwobjecten een brede selectie gemaakt zal
worden, gespreid over de hele gemeente, dus ook uit
bijv. Wijk aan Zee en de Broekpolder.

22-9-2016 Presentatie zoals
gegeven tijdens
de vergadering

Wethouder Van Weel-Niesten zegt toe dat de
antwoorden op de vragen van dhr. Ferraro over de
financiën schriftelijk naar de raad zullen   komen.

30-11-2016 Memo INT-16-
31859 weths. De
Rudder en Van
Weel-Niesten, bij
mail griffier

Weth. Erol zegt toe dat wanneer de tussenrapportage
klaar is (artikel 28), de raadscommissie deze zal
ontvangen.

11-10-2016 Presentatie in de
Ijmondcommissie

Weth. Erol zegt toe dat er schriftelijke nazending volgt
over de huidige stand van zaken over het MGOIP
(Meerjaren Groot Onderhoudsplan en Investeringen
Sport).

31-10-2016 Memo INT-16-
31256 en INT-16-
31257,
verzonden bij
mail griffier.



Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat er vóór de
begrotingsvergadering een schriftelijke toelichting volgt
over het verloop van het vaste personeel en de
flexibele schil gedurende de periode 2012 en 2015
(€40.000,- in relatie tot €400.000,-.)

3-11-2016 Memo INT-16-
31350,
verzonden bij
mail griffier.

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat er een
schriftelijke uitleg volgt over de kleine verschillen in de
kleine bedragen in het raadsvoorstel en de
jaarrekening.

26-9-2016 Memo INT-16-
30430 van weth.
Dorenbos-De
Hen, verzonden
bij mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat de mededeling
betreffende de dreigende budgetoverschrijding van de
jeugdzorg, na regionale afstemming, schriftelijk aan de
Raad wordt toegezonden.

15-9-2016 Memo INT-16-
30377 van weth.
Weel-Niesten,
verzonden bij
mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat er een schriftelijke
nazending volgt van eerdere toezeggingen aan de
IJmondcommissie door IJmond Bereikbaar.

14-9-2016 Memo INT-16-
30339 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail griffier, en
Memo INT-16-
30409 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Erol zegt toe, op de vraag over kinderen en
vluchtelingen, te onderzoeken of er een rapportage is
van INOVA.

29-9-2016 Memo INT-16-
30658 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe schriftelijk te antwoorden op de
vraag of- en zo ja hoveel- kinderen  er momenteel niet
geplaatst kunnen worden in het onderwijs
('thuiszitters').

29-9-2016 Memo INT-16-
30658 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe het conceptverslag van het LEA,
van juni 2016, aan de raad te doen toekomen.

20-9-2016 Verzonden bij
mail griffier, d.d.
20-9-2016

Weth. De Rudder zegt toe een schriftelijke
intentieverklaring te vragen bij de firma Dorrestijn
betreffende de nog af te sluiten gebruiksovereenkomst
en de intentieverklaring aan de raad te zenden.

29-9-2016 Memo INT-16-
30694 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail griffier

Weth. De Rudder zegt toe schriftelijk te antwoorden op
de vraag over de kapitaalslasten en de gevolgen voor
de begroting.

29-9-2016 Memo INT-16-
30694 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail griffier



Weth. De Rudder antwoordt dit niet te weten en dat uit
te gaan zoeken

3-10-2016 Memo INT-16-
30159 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat van het complete
leidingnetwerk een overzicht aan de raad wordt
gezonden

24-10-2016 Memo INT-16-
29557 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier.

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de mogelijkheid van
precarioheffing onderzocht zal worden.

24-10-2016 Memo INT-16-
29557 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier.

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe uit te zoeken of de
AVOI van de gemeente Heemskerk overeenkomt met
de onderhavige AVOI.

24-10-2016 Memo INT-16-
29557 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier.

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat contracten niet
eenzijdig worden opgezegd.

24-10-2016 Memo INT-16-
29557 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier.

Burgemeester Ossel zegt toe dat de vragen van dhr.
F.H.J. Koster over IJmond bereikbaar schriftelijk
beantwoord worden.

3-11-2016 Memo INT-16-
31447 burg.
Ossel,
verzonden bij
mail griffier.

Weth. Erol zegt toe de naam van het ‘Payroll’ bedrijf
naar de raad te doen toekomen

27-6-2016 Memo INT-16-
28616 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe de beantwoording van de
technische vragen, gesteld door mevrouw Niele- Goos
en mevrouw Witte, schriftelijk naar de raad te doen
toekomen

27-6-2016 Memo INT-16-
28616 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth, Erol zegt toe met de schoolbesturen te
overleggen, met als doel te komen tot twee maal per
week sportonderwijs

28-6-2016 Memo INT-16-
28653 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe te onderzoeken of schoolpleinen
gebruikt kunnen worden voor sportmogelijkheden na
schooltijd

28-6-2016 Memo INT-16-
28653 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe de mogelijkheden te onderzoeken
voor samenwerking tussen schoolbesturen en
sportclubs

28-6-2016 Memo INT-16-
28653 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier



Weth. Erol zegt toe de mogelijkheden te onderzoeken
voor een jaarlijks sportevenement

28-6-2016 Memo INT-16-
28653 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe een overzicht van de jaren 2014 en
2015, met wat er is gedaan op sportgebied, naar de
raad te sturen

28-6-2016 Memo INT-16-
28653 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe het onderzoek naar een sportpas
in een breder maatschappelijk verband te trekken

28-6-2016 Memo INT-16-
28653 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe de raad te informeren over welke
versie van de ISO-norm 27001 gehanteerd wordt. Ook
wordt er, indien aanwezig, een kopie van het ISO
certificaat bijgevoegd.

29-6-2016 Collegebrief UIT-
16-23139 van
weth Erol.

Weth. De Rudder zegt toe dat de raad schriftelijk
geïnformeerd wordt over het overzicht met betrekking
tot de kosten van inhuur, € 500.000,-, bij vervanging en
ziekte.

29-6-2016 Collegebrief UIT-
16-23139 van
weth Erol.

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe na te gaan of- en
welke- brief er verstuurd is met betrekking tot
Binnenduin

29-6-2016 Collegebrief UIT-
16-23608

Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe met een schriftelijke
toelichting te komen betreffende de juridische status
van de medewerkers van de HVC/ReinUnie

27-6-2016 Memo INT-16-
28738 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Dorenbos zegt toe dat er binnenkort een memo
met daarop de juiste peilbuisberekeningen van de
Aagtenbelt naar de raad wordt gestuurd. Op verzoek
wordt een uitleg over de peilbuizen in de memo
opgenomen.

3-6-2016 Memo INT-16-
28164 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier

Burgemeester Ossel zegt toe schriftelijk terug te
komen op de vraag van mevrouw Hekman over de
brandveiligheid van strandhuisjes.

14-6-2016 Memo INT-16-
28409 van burg.
Ossel,
verzonden bij
mail plv.griffier

Op de vraag van mevrouw Witte zegt burgemeester
Ossel toe het punt Veilig Thuis schriftelijk af te
handelen.

18-5-2016 Memo INT-16-
27450 van
portefeuillehoude
rs Van Weel en
Ossel,
verzonden bij
mail griffier



Weth. Erol zegt toe per artikel een schriftelijke
toelichting te geven op de verschillen tussen de
huidige verordening en de subsidieverordening 2016.

12-5-2016 Toevoeging van
de "Wijzigings-
tabel bij de ASV
2016" aan de
stukken bij het
raadsbesluit

Toezegging: Wethouder Dorenbos zegt toe dat als er
tijdelijke faciliteiten tijdens de renovatie van de
Breestraat e.o. komen, deze geëvalueerd zullen
worden.

19-3-2016 Memo INT-16-
26903 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Toezegging: Wethouder Dorenbos zegt toe voor de
zomer te komen met een raadsvoorstel, waarin o.a. de
volgende zaken worden belicht:
• Kosten van eventueel gratis parkeren op
koopavonden, zaterdagen en daluren tijdens de
renovatie van de Breestraat e.o.;
• Kritische beschouwing van de interne kosten zoals
fte’s van de boa’s;
• Onderzoek naar 3 x per dag controleren in plaats van
4 x per dag;
• Onderzoek naar permanente blauwe zone in de
Breestraat.

19-3-2016 Memo INT-16-
26903 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Toezegging: Wethouder Dorenbos zegt toe te bekijken
of bij de naheffingsaanslagen parkeren folders
gevoegd kunnen worden over het bel- en pas-
parkeren.

19-3-2016 Memo INT-16-
26903 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. Dorenbos- de Hen: zegt toe, naar aanleiding van
een vraag van de heer Ferraro, ook de meetgegevens
van de afgelopen jaren naar de raad te zullen sturen.

3-6-2016 Memo INT-16-
28164 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier

Wethouder Dorenbos zal onderzoeken of het geld voor
een voetbalveld  in de Broekpolder nog beschikbaar is
(vraag van dhr. Hazeveld)

26-5-2016 Memo INT-16-
27673 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de raad actief wordt
betrokken bij de uitvoering van de bovenwijkse
speelplekken.

26-5-2016 Memo INT-16-
27673 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat een kaartje met een
overzicht van alle speelplekken aan de raad wordt
gezonden.

26-5-2016 Memo INT-16-
27673 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier



Weth. Erol zegt toe dat er een schriftelijke reactie komt
op de vraag over de stand van zaken
‘casemanagement dementie’.

14-6-2016 Memo INT-16-
28474 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Dorenbos zegt toe dat er gekeken wordt of er
aangesloten kan worden bij het initiatief van de
Smaakkamer voor een natuurspeelplaats.

26-5-2016 Memo INT-16-
27673 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. Dorenbos zegt toe dat er een schriftelijke reactie
komt over de hoogte van de investeringen aan
onderhoud in 2014/2015.

26-5-2016 Memo INT-16-
27673 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. Dorenbos zegt toe dat er nog nader gekeken
wordt naar de wenselijkheid van een bovenwijkse
speelplek in het Aagtenpark.

26-5-2016 Memo INT-16-
27673 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. Erol zegt toe de raad schriftelijk te informeren
over het exacte aantal deelnemers aan MaatjeZ;

14-6-2016 Memo INT-16-
28475 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Erol zegt toe de jaartallen in de financiële
tabellen op de eerste pagina van het raadsvoorstel aan
te zullen passen, aangezien 2016 ontbreekt

7-6-2016 Ambtelijke
melding dat in
het betreffende
raadsvoorstel
INT-15-23930 de
budgetten voor
2015 staan en
dat die van 2016
zijn daar-aan
gelijk zijn. Het
raadsbesluit is
inmiddels
vastgesteld.

Burgemeester Ossel zegt toe te zullen onderzoeken of
er een gecombineerd 5 mei- / havenfestival mogelijk is.

8-7-2016 Memo INT-16-
28380 van weth.
Van Weel,
verzonden bij
email griffier

Wethouder Erol zal de definitie van Maatschappelijk
Economisch Daklozen schriftelijk toezenden.

2-6-2016 Memo INT-16-
27437 van weth.
Erol, verzonden
bij mail plv.griffier



Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe dat het
document De Begroting in 1 oogopslag in de toekomst
ook deel zal uit maken van de aan te bieden stukken.

17-5-2016 Toezending
jaarstukken 2015
c.a. aan de raad
door college

Wethouder Dorenbos-de Hen heeft toegezegd een
schriftelijk antwoord te geven op de vraag hoe de
samenstelling is van de leeftijden van mensen met
obesitasproblematiek

13-6-2016 Memo INT-16-
27673 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Het college zal begin volgend jaar met een
raadsvoorstel rond het onderwerp Detailhandelsvisie
komen.

30-6-2016 Vaststelling
raadsbesluit R-
16-00034

Weth. De Rudder zegt toe dat hij het voornemen heeft
om voor de vergadering van de IJmond
Raadscommissie in november 2015 met een nieuwe
samenwerkingsovereenkomst te komen.

25-5-2016 Collegebrief UIT-
16-22424

Wethouder Dorenbos komt terug met een lager
afvalstoffentarief dan het huidige tarief, anders vindt zij
dat zij geen goed resultaat heeft bereikt. De wethouder
gaat met dat doel scherp de onderhandeling in.

30-6-2016 Vaststelling
raadsbesluit INT-
16-25422 door
de raad

Weth. Van Weel zegt toe dat zij op de vraag van mevr.
Van Vliet, of de programmering van het theater
uitgebreid kan worden na de aanschaf van een nieuwe
trekkenwand, terugkomt tijdens de raadsvergadering.

6-6-2016 Email griffier

Wethouder Erol zegt toe voor de toekomst de
mogelijkheden tot  delegeren van het vaststellen van
de tarieven aan het college van b&w te zullen
onderzoeken.

14-6-2016 Memo INT-16-
28400 van weth.
Erol, verzonden
bij mail griffier

Weth. Dorenbos zegt toe dat zij de raad nog informeert
of het om 110% of 100% gaat.

13-5-2016 Memo INT-16-
27648 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail griffier

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe een schriftelijk
antwoord te geven op de vraag hoe de ervaringen zijn
met de vergunningverlening voor evenementen.

10-5-2016 Memo INT-16-
27503 van weth.
Van Weel,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. Dorenbos-De Hen zegt toe dat de schriftelijke
reactie van PWN bij de stukken wordt gevoegd.

20-4-2016 Toevoeging van
het document
aan de stukken
voor de raads-
vergadering van
12 mei 2016



Weth. Dorenbos- de Hen zegt toe de definitieve lijst
met de beleidsindicatoren naar de raad te zullen sturen

29-3-2016 + 6-
4-2016

Memo INT-16-
26603 + 26827
van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. Dorenbos- de Hen: zegt toe de twee jaarlijkse
meetresultaten van de peilbuizen naar de raad te
sturen.

10-5-2016 Mail van
projectleider
Aagtenbelt,
doorgezonden
door griffier

Dhr. Hazeveld zal zijn vraag over een doelgroep
schriftelijk bij wethouder Erol indienen, waarna deze de
vraag vóór de raadsvergadering zal laten
beantwoorden.

21-3-2016 Memo INT-16-
25262 van weth.
Erol, verzonden
bij mail plv.griffier

 Wethouder de Rudder zal zich inspannen voor
financiële compensatie voor busreizigers die een
duurder kaartje moeten kopen. Hij zal het resultaat
hiervan aan de raad melden.

9-5-2016 Memo INT-16-
27211 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail plv.griffier

Toezegging: Wethouder Erol zegt toe dat het aantal
deelnemers aan de enquête schriftelijk meegedeeld zal
worden.

8-6-2015 Memo INT-16-
28249 van weth.
Erol, verzonden
bij mail plv.griffier

Dhr. Ferraro vraagt het college naar de stand van
zaken parkeerterrein Wijkerpoort.
Weth. De Rudder zegt toe deze vraag door te spelen
naar wethouder Dorenbos.

11-3-2016 Memo INT-16-
26216 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Op de vraag van dhr. Heinink, welke gevolgen de
inkrimping van de bibliotheek in Heemskerk heeft voor
de bibliotheek in Beverwijk, zal weth. Erol met een
reactie komen.

11-2-2016 Mondelinge
toelichting weth.
Erol in
raadscommissie-
vergadering

 Wethouder De Rudder zegt toe dat de raad de laatste
bezoekersaantallen toegezonden krijgt.

9-2-2016 Collegebrief UIT-
16-20440

Weth. Van Weel zegt dat in de meerjarenbegroting een
dekkingsvoorstel wordt gedaan.  De wethouder zegt
toe dat dit wordt aangepast in het raadsvoorstel.

12-1-2016 Gewijzigd
raadsvoorstel / -
besluit INT-15-
23811

Weth. Van Weel zegt toe dat resultaten van eventuele
tussentijdse steekproeven aan de raad worden
gemeld.

25-1-2016 Memo INT-16-
24731 van weth.
Van Weel
toegezonden per
email griffier



Wethouder Dorenbos zegt toe de technische vragen
van het CDA schriftelijk te beantwoorden.

26-2-2016 Memo INT-16-
25683 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. De Rudder zegt toe de technisch inhoudelijke
vragen van de heer Ferraro – die dhr. Ferraro op
schrift aanlevert - schriftelijk te zullen beantwoorden.

14-12-2015 Memo INT-15-
24166 van weth.
De Rudder,
verzonden via
mail griffier

Weth. Van Weel zegt toe de term ‘bedrijfsmatige
vermakelijkheid’ nader te zullen toelichten.

10-12-2015 Memo INT-15-
24108 van weth.
Van Weel,
verzonden via
mail plv. griffier

Weth. Van Weel zegt toe de wijze van vaststellen van
het aantal bezoekers van de Bazaar te onderzoeken.

10-12-2015 Memo INT-15-
24108 van weth.
Van Weel,
verzonden via
mail plv. griffier

Weth. Van Weel zegt toe de gedragslijn te
onderzoeken, aangaande hoe om te gaan met de
bestemmingsreserve.

10-12-2015 Memo INT-15-
24108 van weth.
Van Weel,
verzonden via
mail plv. griffier

Weth. Van Weel zegt toe nader antwoord te geven op
de vraag over de bestemmingsreserve.

10-12-2015 Memo INT-15-
24108 van weth.
Van Weel,
verzonden via
mail plv. griffier

Weth. Van Weel zegt toe de mogelijkheden te
onderzoeken voor het terugplaatsen van het Carillon in
Beverwijk.

10-12-2015 Memo INT-15-
24108 van weth.
Van Weel,
verzonden via
mail plv. griffier

Weth. Van Weel zegt toe de positionering te bekijken
van het herplaatste borstbeeld van J.F. Kennedy op de
Wijkerbaan.

10-12-2015 Memo INT-15-
24108 van weth.
Van Weel,
verzonden via
mail plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat zij de vraag over de
datum van 15 juli nog navraagt en de raad hierover
informeert.

3-12-2015 Memo INT-15-
23831 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
mail griffier



Burg. Ossel zegt toe dat hij het stuk tekstueel aanpast
en het aangepaste stuk nog voor de Raadsvergadering
van 17 december 2015 naar de raad stuurt. De raad
gaat ermee akkoord dat het college het nieuwe
raadsvoorstel (pas) op 15 december aanbiedt.

8-12-2015 collegevoorstel C-
15-02543 met
aangepast
raadsvoorstel

Weth. De Rudder zegt toe dat medio januari 2016 een
rondleiding georganiseerd wordt in de havens van
Amsterdam.

10-3-2016 Memo INT-16-
26213 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail plv.griffier

Wethouder Erol zegt toe terug te komen op de
planning van de Intergemeentelijke Sociale Dienst.

27-1-2016 Collegebrief UIT-
16-20196

Wethouder van Weel-Niesten zegt toe een nieuw
retributievoorstel te zullen maken i.h.k.v. de Bazaar.

27-10-2015 Raadsvoorstel
INT-15-21613

Wethouder De Rudder zegt toe de naam van het
Project Breestraat te veranderen in Project Centrum

8-12-2015 Collegenota C-
15-02518

Burgemeester Ossel zegt toe dat de vraag van dhr.
S.G. Ferraro over de melding op internet over
gesprekken tussen de IJmond en de VRK inzake
opvang vluchtelingen schriftelijk wordt beantwoord.

5-11-2015 Collegebrief UIT-
15-18640

Burgemeester Ossel zegt toe dat de vragen van dhr.
F.H.J. Koster over de warmtekrachtcentrale schriftelijk
beantwoord worden.

10-3-2016 Memo INT-16-
26221 van weth.
Van Weel,
verzonden bij
mail plv.griffier

Burgemeester Ossel zegt toe dat de vragen van dhr.
F.H.J. Koster inzake zijn eerder gestelde vraag over de
locatie om een scooter bij het stadhuis te plaatsen
schriftelijk beantwoord worden.

27-10-2015 Memo INT-15-
23055 van weth.
Van Weel
verzonden via
mail plv. griffier

Burgemeester Ossel zegt toe dat de vraag van dhr.
J.J.C. Backer inzake het rapport van de Goede
Raadkerk schriftelijk beantwoord wordt.

8-12-2015 Memo INT-15-
23988 van weth.
Van Weel,
verzonden via
mail griffie

Burgemeester Ossel zegt toe dat hij door middel van
een brief aan de raad aangeeft welke onderwerpen in
de volgende rapportage opgenomen worden en in
dezelfde brief de openstaande vragen zal
beantwoorden.

8-3-2016 Collegebrief UIT-
16-20981



Weth. Van Weel zegt toe dat daar waar het woord
‘beleidsregels’ niet goed gebruikt wordt dit vervangen
wordt door een ander woord.

10-3-2016 Memo INT-16-
26221 van weth.
Van Weel,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. De Rudder zegt toe in de campagne duurzaam
energieverbruik terughoudend te zijn over het gebruik
van houtkachels.

10-3-2016 Memo INT-16-
26213 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. De Rudder zegt toe de raad nog te informeren
over de aard en het aantal ritten van gevaarlijke stoffen
over het spoor.

9-11-2015 Memo INT-15-
23133 van weth.
De Rudder,
verzonden via
mail plv. griffier

Wethouder Dorenbos-De Hen zegt toe de volgende
varianten nader te onderzoeken of door te rekenen:
-Een maand gratis parkeren op proef wordt uitgezocht.
-Maandag of dinsdag gratis wordt uitgezocht.
-Koopavonden en/of zaterdag gratis wordt uitgezocht.
-Scenario C uitwerken (overal blauwe zone)
-Onderbouwing huidige uitgaven (incl. FTE’s)
-Blauwe schijf alleen voor korte periode of bepaalde
locaties / winkelstraten (stop/shop) wordt onderzocht.
-Er wordt uitleg gegeven over de hoeveelheid
formatieplaatsen.
-Nota handhaving in brede zin wordt geleverd.
-Integrale kosten van omzetting naar blauwe zone
wordt uitgerekend.
-Meerplein gratis
-2e uur gratis parkeren permanent invoeren
-3e + 4e uur gratis parkeren

16-2-2016 Collegenota C-
16-02654
geagendeerd
voor de
raadscommissie
van 31 maart
2016

Wethouder De Rudder geeft schriftelijk een antwoord. 10-3-2016 Memo INT-16-
26213 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail plv.griffier

Wethouder De Rudder geeft vraag door aan wethouder
Erol.

14-10-2015 Collegebrief UIT-
15-17422

Wethouder Dorenbos-De Hen gaat na, naar aanleiding
van vragen van mevrouw Witte van VVD-Koster of de
onderwerpen leerplichtzaken, gevelfonds en eigen
gemeentelijke aanbestedingsregels kunnen worden
toegevoegd. De wethouder probeert dit te doen voor
de raadsvergadering van 1 oktober.

30-9-2015 Memo INT-15-
22338 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
mail plv. griffier



Burgemeester Ossel zegt toe dat het boekje en de
factsheet over Jihadisme beschikbaar gesteld op het
VNG-Congres aan de raad wordt toegezonden.

30-7-2015 Toezending per
mail factsheet
gemeenten en
radicalisering
door de griffier

Burgemeester Ossel zegt toe dat het Overzicht Wet
Revitalisering Generiek Toezicht, dat 17 juli a.s. bij de
provincie moet liggen, ook aan de raad wordt
toegezonden.

7-7-2015 Collegebrief UIT-
15-16458

Wethouder De Rudder zegt toe dat het college zich zal
inzetten voor het behoud van de intercitystatus van
Station Beverwijk.

13-10-2015 Email van weth.
De Rudder,
doorgezonden
door de griffier.

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de handhaving op
zwerfvuil geïntensiveerd zal worden.

28-10-2015 Memo INT-15-
23050 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
mail plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe te zullen bekijken of de
inning van parkeerboetes, opgelegd aan buitenlandse
kentekens, effectiever kan geschieden.

9-11-2015 Mondelinge
toelichting weth.
Dorenbos in
raadsvergade-
ring

Wethouder Erol zegt toe dat de financieel technische
vragen later schriftelijk zullen worden beantwoord.

29-9-2015 Memo C-15-
02395 van weth.
Erol, verzonden
per mail plv.
griffier

Wethouder Erol zegt toe dat de vraag van dhr. Fiseler
over de rijksbijdrage van € 60.000.000 schriftelijk wordt
beantwoord.

29-9-2015 Memo C-15-
02395 van weth.
Erol, verzonden
per mail plv.
griffier

Wethouder Erol zegt toe dat het college voor de
IJmond    Raadscommissie van 22 september 2015
met een discussienota komt.

29-9-2015 Memo C-15-
02395 van weth.
Erol, verzonden
per mail plv.
griffier

Wethouder Erol zegt toe dat de financieel-technische
vragen over de bedrijfsvoering van IJmond Werkt!
naderhand schriftelijk zullen worden beantwoord.

29-9-2015 Memo C-15-
02395 van weth.
Erol, verzonden
per mail plv.
griffier

Wethouder De Rudder zal de raad op de hoogte
houden van de   ontwikkelingen rond het REB en de
nieuwe samenwerkingsovereenkomst.

10-3-2016 Memo INT-16-
26213 van weth.
De Rudder,
verzonden bij
mail plv.griffier

Wethouder De Rudder zegt toe een reeds bekende
voorbeeld berekening na te zenden.

25-6-2015 email griffier



Wethouder Dorenbos heeft toegezegd deze vraag
schriftelijk te beantwoorden. Bij het kopje “Huren” in de
financiële kadernota is er aangegeven: “Uitgangspunt
is dat altijd geïndexeerd wordt tenzij anders
overeengekomen”. Zijn er uitzonderingsposities? Zo ja,
waarom en welke? Dit naar aanleiding van vragen van
D66.

25-6-2015 Memo INT-15-
20210 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email griffier

Wethouder Dorenbos zegt, naar aanleiding van vragen
van de heer Koster, een specificatie toe van regel 8
van de bestuursrapportage (Bijstellen kapitaallasten
n.a.v. jaarrekening 2014)

25-6-2015 Memo INT-15-
20210 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email griffier

Wethouder van Weel heeft de heer Fiseler toegezegd
een antwoord te geven op de vraag of er
verbouwingen aan de gang zijn in het bedrijfsgebouw
en hoe deze in relatie staan tot het voornemen het
bedrijfsgebouw af te stoten.

25-6-2015 Memo INT-15-
20210 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email griffier

Wethouder Dorenbos heeft toegezegd, op een vraag
van de heer Koster, een specificatie te geven over het
inkoopresultaat van het vaste planten onderhoud
(raming € 63.000, gunning € 37.360)

25-6-2015 Memo INT-15-
20210 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email griffier

Wethouder Dorenbos heeft toegezegd een schriftelijk
antwoord te verzorgen op deze de vraag van de heer
Ferraro over parkeerboetes. Er zijn parkeerboetes
welke niet geïnd worden vanwege buitenlandse
kentekens. Zijn er landen welke vaker voorkomen en
zijn er veelplegers?

25-6-2015 Memo INT-15-
20210 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email griffier

Weth. van Weel-Niesten zegt toe de inkomstencijfers
toeristenbelasting van  Beverwijk en Wijk aan Zee
apart aan te zullen leveren.

18-6-2015 email griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe na te zullen gaan wat
de daadwerkelijke perceptiekosten hondenbelasting
zijn.

22-6-2015 E-mail
raadsgriffier

Burg. Ossel zegt toe dat de rapportages van justitie en
strafbeleid over verschillende jaren 1 op 1 te
vergelijken zullen zijn.

21-3-2016 Memo INT-16-
26478 van burg.
Ossel,
verzonden bij
mail plv.griffier

Burg. Ossel zegt toe dat na de zomer het onderwerp
radicalisering regionaal zal worden opgepakt.

21-3-2016 Memo INT-16-
26478 van burg.
Ossel,
verzonden bij
mail plv.griffier



Weth. de Rudder zegt toe een specificatie van het
bedrag ad 230.000,-- te zullen toezenden.

24-6-2015 Memo INT-15-
20236 van weth.
De Rudder,
verzonden via
email plv. griffier

Dhr. Ferraro vraagt het college of het al duidelijk is of
het TTIP-handelsverdrag tussen Europa en de VS ook
consequenties heeft op lokaal niveau. Weth. De
Rudder zegt toe dat hij hierover informatie opvraagt bij
de VNG.

30-7-2015 Factsheet TIPP
en gemeenten,
verzonden via
email griffier.

Weth. De Rudder zegt toe dat hij kijkt naar de
mogelijkheid om met de retail specialist een retail
safari te houden.

24-8-2015 E-mail
raadsgriffier met
melding dat tour
op 18-9-15
plaatsvindt.

Weth. Van Weel-Niesten zegt toe dat wanneer de
invulling van € 20.000 concreet is, dit gecommuniceerd
wordt met de raad.

9-11-2015 Vaststelling
gemeente-
begroting door
de raad

Weth. Dorenbos zegt toe dat de raad over het
totaalbedrag van het programma schriftelijk wordt
geïnformeerd.

22-6-2015 Memo INT-15-
20043 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email griffier

De meetresultaten van de peilbuizen, die rond de
Aagtenbelt zijn geplaatst i.v.m. de staalslakken, zullen
worden nagezonden.

21-10-2015 Collegebrief UIT-
15-17923

Weth. Dorenbos zegt toe dat zij een schriftelijke
beantwoording geeft over de vraag of de cijfers op blz.
14 kloppen.

16-7-2015 Memo INT-15-
20758 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email plv. griffier

Weth. Dorenbos zegt toe dat zij schriftelijk achtergrond
informatie geeft over de nieuwe commissaris dhr.
Dekker.

16-7-2015 Memo INT-15-
20758 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email plv. griffier

Weth. Dorenbos zegt toe dat zijn nagaat hoe het
besluit over het verlagen van de personeelslasten
binnen het bestuur in het verleden is genomen.

16-7-2015 Memo INT-15-
20758 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email plv. griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat zij probeert het
onderwerp “financiële bijdrage per gemeente” op de
agenda van de bestuursvergadering te zetten.

28-5-2015 Memo INT-15-
19569 van weth.
Van Weel,
verzonden via
email plv. griffier



Weth. Van Weel zegt toe dat bij de afdeling financiën
gekeken wordt en een schriftelijk antwoord naar de
raad gaat over de verklaring waarom gekozen is voor
verlaging van het weerstandsvermogen en het
substantieel verhogen van de vervangingsinvestering.

28-5-2015 Memo INT-15-
19569 van weth.
Van Weel,
verzonden via
email plv. griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat de vraag over de
informatie/cv van de kandidaat-beheerder schriftelijk
beantwoord wordt.

28-5-2015 Memo INT-15-
19569 van weth.
Van Weel,
verzonden via
email plv. griffier

De door de heer Fiseler gestelde vragen zullen alsnog
schriftelijk door hem aangeleverd worden en door
weth. Dorenbos-de Hen schriftelijk beantwoord
worden.

8-6-2015 Memo INT-15-
19559 van weth.
Dorenbos,
verzonden via
email griffier

Weth. de Rudder zegt toe dat de raad een overzicht
van de geluidsnormering toegezonden krijgt.

28-2-2015 Notitie,
toegezonden via
email griffier

Weth. de Rudder zegt toe dat er na aanleg van de brug
en geluidsschermen gemeten zal worden en dat er
indien nodig actief gehandhaafd zal worden o.b.v. de
milieuvergunning.

28-2-2015 Notitie,
toegezonden via
email griffier

Weth. de Rudder zegt toe na te zullen gaan in
hoeverre er sprake is van wetgeving of rijksbeleid
waarbij gesteld is dat het materieel vanaf 2020 minder
geluid mag produceren.

28-2-2015 Notitie,
toegezonden via
email griffier

Dhr. Ferraro heeft in een document over MKB
Nederland gelezen dat Beverwijk zeer laag scoort op
de lijst van bedrijven die hun facturen op tijd betalen.
Hij vraagt het college hier verbetering in aan te
brengen.
Toezegging: Omdat ook dit een vraag voor een andere
portefeuillehouder betreft, zal wethouder Erol de vraag
meenemen naar het college.

3-6-2015 Memo INT-15-
19787 van weth.
Dorenbos en
Van Weel;
verzonden via
email griffier

Dhr. Koster meldt dat hij heeft vernomen dat –
vanwege ambtelijke en bestuurlijke tegenwerking – de
Vers- en Brocantemarkt a.s. zaterdag voor het laatst
wordt georganiseerd. Hij vraagt of het college dit
bericht kan bevestigen.
Toezegging: Omdat het een vraag voor een andere
portefeuillehouder betreft, zal wethouder Erol de vraag
meenemen naar het college.

22-6-2015 Memo INT-15-
20068 van weth.
De Rudder;
verzonden via
email griffier

Wethouder Van Weel-Niesten zegt toe dat zij met de
directie van het Kennemer Theater zal overleggen over
het stoelenplan. Zij tekent daarbij aan niet met
financiële middelen te komen maar alternatieve
financieringsmogelijkheden te willen bekijken.

28-1-2016 Vastelling
raadsvoorstel en
-besluit INT-15-
23811 door de
raad



Wethouder Van Weel-Niesten zegt toe dat de raad na
het zomerreces van 2015 een overzicht krijgt van al
het vastgoed dat bij de gemeente in beheer is.

8-10-2015 Presentatie van
het college in de
carrousel

Wethouder De Rudder zegt toe dat onderzocht zal
worden of er een praktijkproef gehouden kan worden
met het omdraaien van de rijrichting op de Breestraat.

25-6-2015 Vaststelling
raadsbesluit INT-
15-19134

Weth. Van Weel zegt toe dat de monitoring,
contractbeheer en evaluatie CJG zo spoedig mogelijk
naar de raad komt.

27-1-2016 Collegebrief UIT-
16-20238

Weth. Erol zegt toe dat de raad informatie ontvangt
over de begroting, meerjarenraming en de mogelijke
maatregelen van IJmond Werkt.

12-11-2015 Vaststelling
raadsbesluit R-
15-00017

Weth. Van Weel zegt toe dat zij de kijk- en luistercijfers
nader bekijkt.

25-6-2015 Memo INT-15-
20271 van weth.
Van Weel,
verzonden via
email griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat zij met de regionale
omroepen in overleg gaat om tot meer onderlinge
samenwerking te komen.

25-6-2015 Memo INT-15-
20271 van weth.
Van Weel,
verzonden via
email griffier

Wethouder Van Weel zegt toe dat door de
samenleving op digitale wijze en door middel van
cocreatie een bijdrage aan de Cultuurnota kan worden
geleverd.

9-2-2016 Collegebrief UIT-
16-20232 en
raadsvoorstel
INT-24905

Het college zal de vraag van de heer Bennink - of
bespoediging mogelijk is van de vergunningverlening
voor de fietsenstalling van Cineword - in overweging
nemen.

10-3-2016 Memo INT-16-
26221 van weth.
Van Weel,
verzonden bij
mail plv.griffier

Het college zal de vraag van de heer Koster - om
stallingsruimte voor fietsen en scooters voor klanten
van het stadhuis - beantwoorden.

27-10-2015 Memo INT-15-
23055 van weth.
Van Weel
verzonden via
mail plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de cijfers omtrent de
statushouders nagezonden zullen worden.

30-3-2015 Memo 18465 van
weth. Dorenbos;
verzonden via
email griffie

Wethouder Erol zegt toe dat hij bij Rotterdam
informeert hoe daar opgetreden wordt tegen
dierenmishandeling binnen woningen.

1-7-2015 Memo INT-15-
19567 van weth.
Erol, verzonden
via email griffier



Er wordt onderzocht of het haalbaar is dat de
Kanaalweg vanaf de rotonde naar de Provincie
afgestoten wordt.

16-3-2015 memo INT-15-
18097 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv. griffier

Er wordt geen onderhoud aan wegen in de gemeente
gepleegd tijdens de renovatie van de Velsertunnel.

16-3-2015 memo INT-15-
18097 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de 6 geplande
onderhoudsprojecten, die voor 01-03-2016 klaar
moeten zijn, zodanig op elkaar worden afgestemd dat
Beverwijk bereikbaar blijft.

16-3-2015 memo INT-15-
18097 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe schriftelijk terug te
komen op het onderhoud aan de Alkmaarseweg.

16-3-2015 memo INT-15-
18097 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe de Vondellaan,
Dorpsduinen en Plesmanweg nader te laten
onderzoeken of onderhoud noodzakelijk is.

16-3-2015 memo INT-15-
18097 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv. griffier

Wethouder Van Weel zegt toe de raad zo snel mogelijk
over de voortgang van dit onderwerp te zullen
informeren.

23-4-2015 Vastelling
raadsvoorstel en
-besluit INT-15-
17811 door de
raad

Wethouder Erol bekijkt of de inhoud van de website
van de VVD inzake dierenwelzijn bij de nota betrokken
kan worden.

12-3-2015 memo INT-15-
18138 van weth.
Erol, verzonden
per email griffier

Wethouder Erol informeert bij de scholen waarvan
leerlingen stage lopen bij de dierenopvang etc. of deze
een geldelijke bijdrage kunnen leveren.

12-3-2015 memo INT-15-
18138 van weth.
Erol, verzonden
per email griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat hij de vraag die dhr.
Backer nog heeft en op de mail naar wethouder De
Rudder toestuurt, nog zal beantwoorden.

9-3-2015 memo INT-15-
18036 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email plv. griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat het milieu- en
bodemonderzoek van de milieudienst wordt
nagestuurd.

19-3-2015 memo INT-15-
18184 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email griffier



Weth. Erol zegt toe uiterlijk eind maart 2015 te zullen
komen met een evaluatie van de sociale teams.

28-4-2015 Collegebrief UIT-
15-14878

Burg. Ossel zegt toe per 3 maanden een periodieke
terugkoppeling op de cijfers te geven.

21-3-2016 Memo INT-16-
26478 van burg.
Ossel,
verzonden bij
mail plv.griffier

Wethouder De Rudder zegt toe de projectontwikkelaar
schriftelijk te verzoeken met het project om te gaan in
de geest van de wensen van de bewoners  van de
Israel Queridolaan.

17-3-2015 memo INT-15-
18246 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email griffier

Het college zegt toe het stuk te betrekken bij de
mogelijke scenario’s voor het afschaffen van de
toeristenbelasting.

2-7-2015 Vaststelling
raadsbesluit INT-
15-18695

Weth. Dorenbos zegt toe dat zij volgende week
schriftelijk zal reageren.

3-2-2015 memo INT-15-
17141 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email griffier

Weth. De Rudder meldt dat hij, naar aanleiding van het
persbericht over de buslijnen, de raadscommissie op
de hoogte brengt zodra er meer bekend is over de
buslijnen 73 en 74.

28-1-2015 memo INT-15-
17071 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email plv.griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat er inzicht komt in het
budget wat beschikbaar is voor de Jeugdzorg. Het gaat
dan met name over de grootte van het bedrag dat
vanuit het Rijk komt, in vergelijking met het bedrag dat
tot 31 december 2014 werd besteed door de Provincie.

16-2-2015 memo INT-15-
17574 van weth.
Van Weel,
verzonden per
email griffier

Weth. Erol zegt toe dat de raad in maart een evaluatie
ontvangt van de pilot sociale teams en een voorstel
over de uitrol van de sociale teams over de hele stad.

28-4-2015 Collegebrief UIT-
15-14878

Weth. De Rudder geeft aan dat hij het een goede
suggestie vindt om een expertmeeting en een bezoek
aan de haven van Dordrecht te organiseren.

30-10-2015 Bezoek aan
Dordrecht.

Weth. De Rudder zegt toe na te zullen gaan of het
verzoek via een binnenplanse bestemmingsplan-
wijziging kan worden verleend.

2-3-2015 memo INT-15-
17649 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email plv. griffier

Weth. de Rudder zegt toe dat er iets gedaan zal
worden aan de gevaarlijke situatie m.b.t. het
“drijfzand”. Er zal rood/wit lint of een hekwerk geplaatst
worden.

22-1-2015 Antwoord weth.
De Rudder in
raadscommissie.



Weth. De Rudder zegt toe wel in gesprek te willen
gaan met bewoners echter zonder de intentie om het
plan nogmaals te wijzigen.

2-2-2015 memo INT-15-
17115 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email griffier

Wethouder Dorenbos-De Hen komt terug op de vraag
van mevrouw Witte over verkoop van sociale
woningbouw in de Broekpolder n.a.v. een brief aan die
de bewoners volgens mevrouw Wittte van de
verhuurder hebben ontvangen. Mevrouw Witte stelt de
brief beschikbaar aan het college.

19-2-2015 memo INT-15-
17646 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email griffier

De heer Toman vraagt naar de ooit besproken groene
golf (verkeersdorstroming bij verkeerslichten) op de
Laan der Nederlanden. Wanneer wordt deze
ingesteld? Het college zegt toe hier nadere informatie
over te gegeven.

19-2-2015 memo INT-15-
17564 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat bekeken zal worden
of op de parkeerautomaten aangegeven kan worden
dat er op koopzondagen niet betaald hoeft te worden.

21-1-2015 memo INT-15-
16592 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv.griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de stukken rond de
aanbesteding beschikbaar komen voor de raad, zodra
deze openbaar worden.

21-1-2015 memo INT-15-
16592 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv.griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe de vraag van dhr. Kat –
of de   gemeente een deel krijgt van de 25 cent per
parkeertransactie en 2 euro   abonnementskosten die
de provider rekent – schriftelijk te beantwoorden.

21-1-2015 memo INT-15-
16592 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv.griffier

Wethouder De Rudder zegt toe schriftelijk terug te
komen op de   ontwikkelingen in de opbrengsten van
de bouwleges afgezet tegen het aantal fte’s dat daar
mee verband houdt.

11-2-2015 memo INT-15-
17446 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email plv. griffier

Wethouder Dorenbos zegt toe schriftelijk te
antwoorden op de vragen van dhr. Heinink over de
speelautomaten.

11-2-2015 memo INT-15-
173474 van
weth. Dorenbos,
verzonden per
email plv. griffier

Wethouder Van Weel zegt toe richting de raad met een
startnotitie te komen die moet uitmonden in een
nieuwe cultuurvisie.

4-2-2015 Collegebrief UIT-
15-13394

Weth. Van Weel zegt toe dat zij in overleg gaat met
dhr. Keunen om te komen tot optie 3: samenwerking
met de Stichting Welzijn Beverwijk en daarbij een
globaal kostenplaatje. Dit zal nog gebeuren voor de
raadsvergadering van 18 december a.s.

18-12-2014 Nieuw
raadsbesluit



Weth. Van Weel zegt toe dat zij voor de
raadsvergadering van 18 december a.s. in overleg
gaat met het Centrum voor de Kunsten om zo te
komen tot een nieuw voorstel.

18-12-2014 Nieuw
raadsbesluit

Burgemeester Ossel zegt toe dat de griffie en
burgemeester het stuk nader uitwerken en dat er in
januari 2015, conform offerte, gestart wordt met zowel
raads- als steunfractieleden.

10-12-2014 Opdrachtverle-
ning aan Bureau
G&I

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat de gemeente ook
andere providers, dan Park Mobile, gaat benaderen
om deel te nemen aan het project.

21-1-2015 memo INT-15-
16592 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email plv.griffier

Wethouder Erol zegt toe dat er schriftelijk informatie
naar de raad komt  over hoe men tot nu toe met de
noodteams te werk is gegaan en gaat.

30-1-2015 memo INT-15-
16978 van weth.
Erol, verzonden
per email griffier

Wethouder De Rudder zegt toe dat de
verkeerscirculatie in Wijk aan Zee  opnieuw bekeken
zal worden.

13-5-2015 Collegebrief UIT-
15-15391

Wethouder Dorenbos zegt toe dat er ten aanzien van
het  wegenonderhoud teruggekomen zal worden op de
financieringswijze na 2015.

5-3-2015 Raadsvoorstel
INT-14-14021

Wethouder Dorenbos zegt toe dat er op 2 december
2014 voor de  bewoners een informatieavond over de
staalslakken wordt gehouden.

2-12-2014 Het houden van
de info-avond in
het Stadhuis

Wethouder Dorenbos zegt toe dat het storten van de
staalslakken wordt  opgeschort totdat de vragen die
door Provinciale Staten zijn gesteld, door
Gedeputeerde Staten zijn beantwoord.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de raad in januari
2015 een overzicht  krijgt van de stand van het
parkeerfonds.

11-2-2015 Collegebrief  UIT-
14-12860

Wethouder Van Weel zegt toe dat het college streeft
naar het  onderbrengen van Museum Kennemerland
en het Historisch genootschap in één  pand.

1-4-2015 Collegebrief UIT-
15-14951

Wethouder Erol zegt t.a.v. de motie over vangnet bij
decentralisaties  (motie 1) toe dat het college
maatwerk zal leveren

30-1-2015 Memo INT-16-
16978 van weth.
Erol; verzonden
per email griffier

Wethouder De Rudder zegt toe dat de stand van zaken
rond het  Meerplein zo spoedig mogelijk aan de raad
meegedeeld wordt.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder De Rudder zegt toe dat het college over de
invulling van de  Breestraat een evenement met
deskundigen zal organiseren.

19-2-2015 Uitnodiging voor
Expertmeeting
centrumvisie

Wethouder De Rudder zegt toe dat het invoeren van
Wifi op de Breestraat te zullen onderzoeken.

16-11-2015 Collegebrief UIT-
15-18925



Wethouder Dorenbos zegt, n.a.v. de vraag van dhr.
Ferraro over het  open data principe toe dat de
beschikbare data op de website worden geplaatst.

11-3-2016 Memo INT-16-
26216 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Weth. De Rudder zegt toe dat Artikel 8.4 van de
Subsidieverordening uit de verordening wordt
verwijderd.

6-11-2014 Gewijzigde
versie

Weth. Van Weel zegt toe dat wanneer de Iep gekapt
wordt, gekeken wordt naar de mogelijkheid om van de
Iep een kunstwerk te maken.

14-7-2015 Vaststelling
raadsvoorstel
INT-15-20260
Kunst Iepenhout
Stationsplein
door college

Toezegging: Weth. Dorenbos zegt toe dat wanneer
blijkt dat de Iep een resistente boom is, er een stek
wordt genomen en elders gepland.

11-3-2016 Memo INT-16-
26216 van weth.
Dorenbos,
verzonden bij
mail plv.griffier

Wethouder Dorenbos-De Hen zegt toe dat de vragen
wederom worden beantwoord. Daarnaast zal zij een
gesprek regelen voor de fractie Gemeentebelangen
met de projectleider aagtenpark.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Erol zegt toe een schriftelijk antwoord te
geven op de vraag wat tot nu toe de ervaringen zijn
met de sociale teams.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe een overzicht
van baten en lasten aan te leveren over de Automarkt,
Bazaar.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

De griffier zegt de raad toe hen op de hoogte te
brengen van het Griffieplan 2015, alvorens dit in het
Seniorenconvent aan de orde komt.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Erol zal nader uitleggen voor welke
voetbalvereniging het kunstgrasveld beschikbaar komt.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Erol zegt een overzicht toe van de in- en
uitstroomcijfers sociale zaken van 2013 en 2014 (per
maand) afgezet tegen de landelijke cijfers.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder van Weel-Niesten zegt toe de raad op de
hoogte te brengen van het onderzoek naar
schoolzwemmen.

14-10-2015 Collegebrief UIT-
15-17422

Wethouder van Weel-Niesten zal een nader schriftelijk
antwoord geven op de vraag hoe de veranderingen in
regelgeving doorwerken in de meerjarenraming
onderhoud scholen, vanuit de verwachting dat de
lasten lager zouden moeten worden.

26-1-2015 Memo INT-15-
17022 van
wethouder Van
Weel, verzonden
per email plv.
griffier



Burgemeester Ossel zegt de raad nader te zullen
informeren over IBT, Interbestuurlijk Toezicht.

23-12-2014 Memo C-14-
01904 van
burgemeester
Ossel,
verzonden per
email griffier

Burgemeester Ossel zal de notitie over het uittreden
van de gemeente Uitgeest  uit de regionale
samenwerking aan de raad beschikbaar stellen, nadat
deze door het college is vastgesteld.

30-6-2015 Burgemeestersbr
ief UIT-15-16429

Wethouder van Weel-Niesten zal schriftelijk antwoord
geven op de opbrengsten van kunst en cultuur.
(effectiviteit en levensvatbaarheid)

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe dat er een brief
over de wateroverlast-problematiek naar de raad komt.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe dat er een
herijking wegenonderhoud voor de raad beschikbaar
komt.

5-3-2015 Raadsvoorstel
INT-14-14021

Wethouder Van Weel zegt toe dat er een overzicht
komt van te verkopen vastgoed.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder De Rudder zal de raad schriftelijk laten
weten om hoeveel bouwaanvragen het gaat waarvoor
op basis van de voorstellen € 100,= zal worden
gevraagd.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Erol zegt toe bij nieuwe ontwikkelingen de
raad zo snel mogelijk te informeren.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe voor de komende
raadsvergadering gegevens aan te leveren m.b.t.
vernieling van en diefstal uit parkeerautomaten.

23-9-2014 Memo INT-14-
14059,
verzonden per
email griffier

Weth. Erol zegt toe dat het subsidieplan op een
zodanig tijdstip aangeboden zal worden, dat de
uitwerking ervan in de begroting van 2016 verwerkt
kunnen worden.

12-8-2015 Collegebrief UIT-
15-16563

Burg. Ossel zegt toe de cijfers over woninginbraken in
Beverwijk ter beschikking te zullen stellen.

8-9-2014 Memo INT-14-
13754 van
burgemeester F.
Ossel,
verzonden per e-
mail griffier

Weth. van Weel-Niesten zegt toe dat de ingetekende
alternatieve ontsluiting (Bosweg) zal worden
weggehaald.

23-9-2014 Gewijzigd
raadsvoorstel+
bijlage

Weth. van Weel-Niesten zegt toe na te zullen gaan of
er andere camperlocaties dichterbij het strand te
vinden zijn.

23-9-2014 Gewijzigd
raadsvoorstel+
bijlage



Weth. van Weel-Niesten zegt toe na te zullen gaan wat
het verzoek m.b.t. aanpassing geluidszone, dat bij de
provincie ligt, inhoudt.

25-9-2014 Memo INT-14-
14111 van weth.
Van Weel,
verzonden per
email griffier

Wethouder De Rudder zegt toe dat alle opmerkingen
en suggesties over de inrichting van de Breestraat en
omgeving in een separaat bestand worden verwerkt en
beschikbaar worden gesteld aan de deelnemers.

9-4-2015 Modellenstsudie
herinrichitng
Breestraat in de
carrousel

Wethouder De Rudder zegt toe dat hij nader zal
terugkomen op de planning van de aanleg van de
Breestraat en omgeving in relatie tot de sluiting van de
Velsertunnel (gelijktijdig of juist niet).

25-6-2015 Vaststelling nota
van uitgangspun-
ten Rondje Bree
INT-15-18124 bij
raadsbesluit INT-
15-19134

Wethouder De Rudder zegt toe dat sociale media
zullen worden gebruikt bij het bij de plannen betrekken
van bewoners.

9-4-2015 Modellenstsudie
herinrichitng
Breestraat in de
carrousel

Wethouder De Rudder zal de vraag van dhr. Backer -
of het   staken van de bedrijfsactiviteiten door Bouw-
bedrijf Meijer consequentie heeft voor de heront-
wikkeling van het Meerplein - schriftelijk beantwoorden
nadat hij de materie nader heeft onderzocht.

15-10-2014 Memo INT-14-
14530 van
wethouder De
Rudder,
verzonden per
email plv.griffierWethouder Erol zegt toe dat, als er bovenregionale

ontwikkelingen zijn over de combinatie van
vervoerssoorten, hij de raad zal informeren.

17-6-2015 Collegebrief UIT-
15-15976

Weth. Dorenbos zegt toe, gehoord de commissie, dat
de burgemeester tijdens de vergadering van de VRK
vast blijft houden aan de bezuinigingstaakstelling van
6%. Ook zal zij vragen of de burgemeester nog de
buurgemeenten polst wat hun standpunt hierin is.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Dorenbos zegt toe dat de vragen van mevr.
Rood schriftelijk beantwoord worden:

2-9-2014 Memo INT-14-
13748 van van
portfeuillehou-
ders Ossel en
Dorenbos,
verzonden per e-
mail griffier

De fractie van GroenLinks heeft, naar aanleiding van
Berap 1-26 Hogere lasten uitstroombevordering, een
vraag gesteld. De vraag luidt:“Welke werkzaamheden
worden tegenwoordig door de WWB-adviseurs
verricht?” Deze vraag wordt schriftelijk beantwoord.

18-3-2015 memo C-15-
01945 van weth.
Erol, verzonden
per email griffier

Wethouder Van Weel zegt toe te bezien of er regionaal
vervangen bij ziekte onderling mogelijk is en zal de
raad daarover nader informeren.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968



Wethouder Van Weel zal de raad, indien beschikbaar,
informatie verstrekken over de contactmomenten
adolescenten.

22-1-2015 memo INT-15-
16974 van weth.
Van Weel,
verzonden per
email plv.griffier

Wethouder De Rudder zegt toe dat de raad een
geactualiseerd Meerjarenplan Grondexploitaties voor
de begrotingsbehandeling beschikbaar krijgt.

2-10-2014 Vaststelling van
raadsbesluit INT-
14-13159 Meer-
jarenperspectief
grondexploitaties
2014

Wethouder Erol zegt toe, n.a.v. een vraag van
GroenLinks, met betrekking tot “Zichtbare schakels”
van de Viva-zorggroep en hoeveel verpleegkundigen
erbij betrokken zijn nadere informatie aan de raad
beschikbaar stellen.

9-3-2015 memo INT-15-
18017 van weth.
Erol, verzonden
per email griffier

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe met een nadere
reactie van het college te komen op het verzoek van
de heer Kinik om naast op de financiën ook op
doelmatigheid en doeltreffendheid te verantwoorden.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe, op een vraag
van de heer Koster, dat volgend jaar geprobeerd wordt
om bij de schriftelijke beantwoording, zowel de
technische als de beleidsmatige vragen te
beantwoorden.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe, op een vraag
van de heer Meiland, in het najaar terug te komen over
de structurele tegenvallers en de structurele dekking
daarvan.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe dat de brief van
de rekenkamercommissie over het subsidiebeleid
wordt meegenomen bij de begrotingsvoorbereiding.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt n.a.v. vragen van
de heer Berghuis toe dat de “workload” van
ambtenaren goed in de gaten wordt gehouden, opdat
geplande producten in enig jaar ook daadwerkelijk
kunnen worden uitgevoerd.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968



Dhr. Weel heeft een aantal vragen n.a.v. de bij de raad
ingekomen brief over de problematiek
toeristenbelasting 2013. Zijn vragen aan het college
zijn: 1. Zorgdragen voor een snelle en zorgvuldige
afhandeling van de brief; 2. Nagaan of iedereen wel
opgave doet van toeristenbelasting; 3. Gestand doen
aan de toezegging van voormalig weth. Koster dat er
ook gekeken wordt naar eerdere jaren en naar grote
verhuurders; 4. Schriftelijk informeren van de raad over
beantwoording brief. Toezegging: weth. Van Weel zegt
volmondig ja tegen de eerste en vierde vraag en komt
dus met een schriftelijke beantwoording naar de raad.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe de kosten van het
gebruik van de AED’s (plakkers etc.) mee te zullen
nemen in het verdere proces.

12-2-2015 memo INT-15-
17356 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email griffier

Weth. Erol zegt toe de raad nader schriftelijk te
informeren over de Beleidsgestuurde Contract
Financiering (BCF).

24-6-2014 Memo INT-14-
12161 van weth.
Erol, verzonden
per email griffier

Weth. Erol zegt toe schriftelijk een uitleg te geven over
de bedragen en jaartallen genoemd in punt 3 van het
dictum in het raadsbesluit.

24-6-2014 Memo INT-14-
12161 van weth.
Erol, verzonden
per email griffier

Wethouder De Rudder zegt ten aanzien van het project
A22 / Kop van de Haven, toe dat de verschillende
fasen van besluitvorming en de betrokkenheid van de
raad verduidelijkt zal worden in een nadere schriftelijke
beantwoording.

5-8-2014 Memo INT-14-
12983 van weth.
De Rudder,
verzonden per
email griffier

Wethouder van Weel zal de effecten van de
ontwikkelingen op de Noordpier in Velsen nader in
beeld brengen en daarover ook contact zoeken met de
gemeente Velsen.

1-9-2014 Memo INT-14-
13704 van
wethouder Van
Weel, verzonden
per e-mail griffier

Wethouder van Weel stuurt op verzoek van mevrouw
Witte informatie over (het bestaan van) de
calamiteitenroute van en naar Wijk aan Zee, naar de
raad.

1-9-2014 Memo INT-14-
13133 van
wethouder Van
Weel, verzonden
per e-mail griffier

Wethouder van Weel zegt toe de burgemeester te
verzoeken er op toe te zien dat het oorlogsmonument
op het Stationsplein goed wordt ingepast in de nieuwe
inrichting van het Stationsplein.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Van Weel zegt toe dat de raad schriftelijk
antwoord krijgt op de vragen van dhr. Van Popta over
de inhoud van de Berap.

4-6-2014 Memo van weth.
Weel via mail
van de griffier



Weth. Van Weel zegt toe dat de raad nader
geïnformeerd wordt over de grondexploitatie, met
name over het bedrag van € 600.000,-.

4-6-2014 Memo van weth.
Weel via mail
van de griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat de raad per mail de
informatie ontvangt over de m2 prijs van de
Spoorsingel.

4-6-2014 Memo van weth.
Weel via mail
van de griffier

Weth. Van Weel zegt toe dat de raad schriftelijk
geïnformeerd wordt over de inhoud van de
onderhandelingen tussen de gemeente en de
aannemer.

4-6-2014 Memo van weth.
Weel via mail
van de griffier

Burg. Van Leeuwen zegt toe de vraag van dhr. Meiland
over het digitaal dossier later alsnog op de
gebruikelijke manier te zullen beantwoorden.

3-12-2015 Memo INT-15-
23733 van burg.
Ossel

De Cijfers over de opgeloste woninginbraken worden
aan de raad ter beschikking gesteld.

8-9-2014 Memo INT-14-
13754 van
burgemeester F.
Ossel,
verzonden per e-
mail griffier

De raad worden duidelijke keuzemogelijkheden
voorgelegd bij elke ontwikkelingsfase en voor het
maken van die keuzes worden duidelijk de financiële
kosten van de aanschaf en beheer aan de raad
gepresenteerd.

19-5-2014 Memo INT-14-
11324 van weth.
Van Weel-
Niesten.

Wethouder De Rudder zegt toe de raad nader te zullen
informeren over de samenwerkingsvorm van de
Parallelweg.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Burgemeester Van Leeuwen zegt toe in een publicatie
op de gemeentepagina uitleg te geven over de hoogte
van de leges en dat deze zijn   geheven op een hoger
niveau van 0,80 ct. In de publicatie wordt aangegeven
dat bezwaar mogelijk is tegen deze te hoge lege en dat
een bewaarschrift kan   worden ingediend. Met de
bezwaarschriften wordt vervolgens soepel omgegaan.

Publicatie in De
Kennemer

Wethouder Koster zegt toe met een overzicht te
komen, waarin is opgenomen waar het geld van de
sportvoorzieningen, zoals in de begroting
opgenomen, aan wordt besteed.

25-1-2016 Email plv.griffier
(aangeleverd
door C .Oud).

Wethouder Koster zegt toe dat het zebrapad hoek
Baanstraat - Jan Alsweg beter zichtbaar wordt
gemaakt d.m.v. een waarschuwingsbord erboven.

22-9-2014 Memo Hoofd
afdeling Ruimte
d.d. 15-9-14,
verzonden per e-
mail plv. griffier

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe een pdf van het
Voorlopig Ontwerp Stationsplein op de website te
plaatsen.

Staat op de
website



Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe wanneer er
duidelijkheid is over de inrichting van het Noorderveld
Binnenduinrand dit aan de raad zal worden
meegedeeld.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe de tekst m.b.t. de
datum liquidatie GEM Broekpolder in het vervolg stuk
aan te passen naar van 1 januari 2014 naar 1 april
2014.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe te zorgen voor een
dekkingsplan voor de herinrichting Stationsplein a 1,6
miljoen, zodat de inrichting van het gebied aan het eind
van het jaar kan plaatsvinden.

Via raadsbesluit
5 juni 2014

Weth. Erol zegt toe, naar aanleiding van de vraag of er
een evaluatie komt, dat er prestatieafspraken gemaakt
worden en dat zo vastgesteld wordt of de afspraken
uitgevoerd worden.

5-3-2014 Memo INT-
1409723

Weth. Erol zegt toe dat de raad geïnformeerd wordt
over de ervaringen van de gemeenten Heemskerk en
Velsen met de homogene groepen.

5-3-2014 Memo INT-
1409723

Op de vraag van de heer Kellenaar wat het beleid in
Beverwijk is ten aanzien van de plaatsing van
oplaadpunten voor elektrische auto’s, zegt wethouder
Erol toe deze vraag door te spelen aan zijn collega
Koster, waarna de vraag schriftelijk zal worden
beantwoord.

24-3-2014 Mail van de
griffier

Wethouder Erol zegt toe dat alle vragen, die vanavond
over de brief van het Ministerie rond de beveiliging van
Suwinet zijn gesteld, schriftelijk worden beantwoord.
Hierbij wordt ook ingegaan op de opmerking van de
heer Bodewes om nog even goed te kijken naar de
brief die door Staatssecretaris van Sociale Zaken in
december 2013 aan de gemeenteraad is gestuurd,
maar ook naar de brief die door haar voorganger in juni
2012 naar het college is gestuurd. De vragen die
daarin opgeworpen zijn, zullen beantwoord worden
voor de Beverwijkse situatie.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Erol zegt toe dat de ombudsfunctie wordt
meegenomen in de nieuwe verordening die gemaakt
wordt n.a.v. de nieuwe   Wmo-wet.

2-10-2014 Overname zelfde
item in overzicht
moties

Wethouder Erol zegt toe dat het communicatieplan in
uitvoering wordt gebracht zodra de wet is
aangenomen.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968



Wethouder Erol zegt toe de raad op de hoogte te
houden van de pilots met sociale teams in de Indische
buurt en rond de Prinsenhof.

25-3-2014 Collegenota C-
14-01248

Wethouder Erol zegt t.a.v. het beleidsplan AWBZ toe
dat, indien er eigen beleidsruimte voor de gemeenten
komt, hij dit eerst met de gemeenteraad zal opnemen.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Koster zegt toe dat het college zijn
bezorgdheid over de lastenstijging schriftelijk aan het
HHNK zal overbrengen.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

N.a.v. een vraag van mw. Joosten zegt Wethouder
Dorenbos-de Hen toe na te laten gaan of de 1e
parkeerplaats aan de Koningstraat, komende vanaf de
Prins Bernhardlaan (recentelijk gerealiseerd n.a.v.
parkeeroverlast coffeeshop), opgeheven kan worden.
Dit t.b.v. een betere doorstroming van het verkeer.

22-9-2014 Memo Hoofd
afdeling Ruimte
d.d. 15-9-14,
verzonden per e-
mail plv. griffier

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe gedelegeerde
verkeersbesluiten direct te zullen melden aan de raad.
Hoe dit gaat met allerlei andere gedelegeerde
raadsbevoegdheden, neemt ze mee terug naar het
college.

De door het
college genomen
besluiten die in
de leeskamer ter
inzage worden
gelegd en tevens
per e-mail aan
de raadsleden
bekend worden
gemaakt.

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe na te laten gaan
wat de gevolgen zijn van de toevoeging van het woord
“significant” bij negatief effect op de Ecologische
Hoofdstructuur (EHS). Dit betreft het kopje EHS op blz.
63 van het stuk Natuurwaarden in Beverwijk.

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe de raad te
informeren als er meer duidelijkheid is over het
standpunt van de provincie over de grijze duinen
(Dorpsduinen).

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe de suggestie,
om kinderen via het NME kennis te laten nemen van
het protocol, door te geven aan het NME-centrum.

Plaatsing op de
website



Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe met voorstellen
te komen om de tarieven in neerwaartse richting bij te
stellen, indien dit mogelijk is.

10-4-2014 Mondelinge
mededeling
weth. Dorenbos
tijdens
vergadering
raadscommissie.

Wethouder Koster zegt toe dat de evaluatiecriteria op
korte termijn beschikbaar komen.

5-2-2015 Raadsvoorstel
INT-14-15313

Weth. Koster deelt mee dat Buko één dezer dagen het
contract grondtransactie BPY-terrein zal ondertekenen.

13-2-2014 Contract
toegezonden bij
IN-14-10091

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat zij,  indien daar
aanleiding toe is, in januari bij de raad terug zal komen
om de tarieven naar beneden toe bij te stellen.

10-4-2014 Mondelinge
mededeling
weth. Dorenbos
tijdens
vergadering
raadscommissie.

Weth. Koster zegt toe een antwoord te zullen geven op
de vraag over ontheffing avondwinkels. Hoe wordt
bepaald welke winkels open mogen?

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Erol zegt mevr. Witte toe dat de oude
gemeenschappelijke regeling wordt nagestuurd en dat
ook de datum van vaststelling wordt doorgegeven.

5-12-2013 Toezending van
het stuk per mail
van plv. griffier

Weth. Erol zegt toe dat de cijfers die op blz. 26 van het
rapport staan (kosten en verdeling perceel 1) nog
bekeken worden of deze correct zijn en het college zal
dit vervolgens terugkoppelen aan de raadscommissie.

5-12-2013 Memo INT-13-
07871 per mail
van plv. griffier

Weth. Erol zegt toe wanneer de participatiewet iets
anders vraagt over de zorg van de doelgroep het
college hierover terugkomt bij de raadscommissie.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Koster zegt toe dat na de pilot met een
commissie van de raad bekeken wordt hoe de pilot is
gegaan, of hier mee doorgegaan kan worden of dat er
toch voor een ander traject gekozen moet worden.

5-2-2015 Raadsvoorstel
INT-14-15313

Weth. Koster zegt toe dat in een vroeg stadium de
criteria voor de evaluatie door het college en de raad
gezamenlijk worden opgesteld.

5-2-2015 Raadsvoorstel
INT-14-15313

Wethouder Dorenbos-De Hen zegt toe dat het
Bedrijfsinvesteringsplan (BIP) achteraf in de
jaarrekening zal worden verantwoord.

22-5-2014 Toezending per
e-mail van de
jaarstukken 2013
door de griffier



Weth. Erol stemt de voorgestelde toevoeging in de
zienswijze, nl. het tekort terug brengen naar € 0,=, af
met de deelnemende gemeenten.

Stukken
beschikbaar op
26 juni in de
raadscommissie

Weth. Koster zegt toe concrete bouwverzoeken van
insprekers te zullen beoordelen en zonodig met de
provincie Noord-Holland erover in overleg te treden.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Toezegging: Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat de
ontbrekende interne documenten, genoemd in het
raadsvoorstel, verspreid zullen worden.

10-10-2014 Toezending per
mail door de
griffier van INT-
14-08448

De vraag over de hoogte van de inningskosten (voor
de arbeidsmigranten) wordt door wethouder Koster
schirftelijk aan de raad beantwoord.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Koster zegt toe de vragen uit de
commissievergadering over het personeel van de HVC
alsnog schriftelijk te beantwoorden.

7-10-2013 Brief weth.
Koster aan de
raad

Wethouder Erol zegt toe de uitkomst van het LEA-
overleg terug te koppelen naar de commissie.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Koster zegt toe de vragen over
personeelsaangelegenheden HVC schriftelijk te zullen
beantwoorden.

7-10-2013 Brief weth.
Koster aan de
raad

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe bij de verordeningen
de bijbehorende jaartallen op te nemen.

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe het Handboek
“Inkoop en aanbestedingen”, als het is aangepast, aan
de commissie aan te bieden.

20-5-2014 Collegebrief UIT-
14-08948

Weth. Koster zegt tevens toe de onbeantwoorde
vragen alsnog schriftelijk te zullen beantwoorden. Het
betreft de uitleg over de 1% regeling
grondwaardedaling Westelijk Beverwijk; en de vraag
over de gemaakte kosten projectmanagement
Binnenduin.

1-10-2013 Collegememo
INT-13-06251

Zowel weth. Koster als weth. Dorenbos-de Hen zeggen
toe nadere informatie te zullen verstrekken over de
totstandkoming boekwaarde voormalig Stadskantoor.

1-10-2013 Collegememo
INT-13-06251

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe dat het raadsbesluit
gewijzigd zal worden. De financiële gevolgen 2013
komen in de bestuursrapportage, de financiële
gevolgen 2014, 2015 en 2016 zullen in de
meerjarenraming opgenomen worden.

30-9-2013 Aan de raad op
30-9-13 gemaild
antwoord INT-13-
06040

Weth. Erol zegt toe dat alle aanwezige informatie aan
de commissie beschikbaar zal worden gesteld.

27-9-2013 Collegememo
INT-13-06235



Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk wordt
geïnformeerd over het waarborgen van 100%
signalering van kinderen die in aanmerking komen
voor VVE-indicatie.

1-10-2013 Collegebrief UIT-
13-05191

Toezegging: Weth. Erol zegt toe dat de raad schriftelijk
wordt geïnformeerd over een eventuele eerdere
screening voor dyslexie in groep 6 van de basisschool.

1-10-2013 Collegebrief UIT-
13-05191

Het VVE- geld is gelabeld geld dat vanuit het rijk
beschikbaar wordt gesteld. Weth. Erol zegt toe dat de
raad schriftelijk wordt geïnformeerd over de
mogelijkheid om uit gelabeld geld een vorm van Op
Stap te gaan bekostigen. Ook zal de keuze
heterogene/homogene groepen hierin meegenomen
worden.

1-10-2013 Collegebrief UIT-
13-05191

Weth. Erol zegt toe de raad te informeren over nieuwe
wetgeving en de financiële gevolgen daarvan.

1-10-2013 Collegebrief UIT-
13-05191

Weth. Erol zegt toe dat in het LEA-overleg met de
partners de ouderbetrokkenheid nadrukkelijk
besproken wordt.

1-10-2013 Collegebrief UIT-
13-05191

Op blz. 23 van het rapport staat: ‘Het hanteren van de
dosis-effectrelatie voor wegverkeer in plaats van die
van vliegverkeer’. Weth. Erol zegt toe dat de raad
hierover schriftelijk wordt geïnformeerd.

23-9-2013 Memo van weth.
Erol INT-13-
06076

Weth. Erol zegt toe dat het college de raad schriftelijk
informeert over het mobiliteitsfonds.

23-9-2013 Memo van weth.
Erol INT-13-
06076

Weth. Erol zegt toe dat de raad de evaluatie van het
vorige Actieplan Geluid van het college zal ontvangen.

23-9-2013 Memo van weth.
Erol INT-13-
06076

Wethouder Koster komt terug met de wijzigingen van
de versie, welke ter inzage heeft gelegen en de versie
die uiteindelijk door de Stuurgroep wordt vastgesteld,
hij maakt het verschil duidelijk. Alle onderwerpen welke
nu werden besproken worden meegenomen naar de
Stuurgroep IJmond Bereikbaar.

23-9-2013 Memo INT-13-
06076 van
wethouder Erol
aan de raad

Wethouder Koster zal op de vraag van mevrouw Bilars
(waar verwijst de voetnoot op blz. 38 naar?)  nog een
antwoord geven.

1-10-2013 Mail van de
griffier met de
melding dat de
voetnoot er niet
had moeten
staan

Wethouder Koster stelt de raad op de hoogte van de
intentieovereenkomst A8-A9.

3-12-2013 Collegebrief UIT-
13-05756



Wethouder Koster zegt toe de commissie nogmaals op
de hoogte te  brengen  van de planning voor het
herstel van de wegen in 2013.

23-7-2013 Collegebrief UIT-
13-04117

Wethouder Dorenbos zegt toe de raad op de hoogte te
zullen brengen  van de gevolgen van de
areaaluitbreiding, vermindering van panden etc. voor
de Onroerende Zaak Belasting (OZB). En zal deze
wijzigingen bij voorstellen rond de OZB meenemen.

Begroting 2014

Op een deel van het perceel van de Stichting Ons
Witte Huis zal ook de bestemming “tuin” opgenomen
worden.

19-6-2014 Raadsvoorstel
INT-14-11305

Weth. Koster zegt toe dat er binnen een jaar een nieuw
bestemmingsplan zal worden voorbereid.

19-6-2014 Raadsvoorstel
INT-14-11305

Wethouder Erol zegt toe de raad een memo te sturen
over de gevolgen van de verhoging van de
aangiftedrempel van € 10.000 naar € 50.000 voor
bestaande situaties.

9-7-2013 Collegebrief UIT-
13-03775

Wethouder Dorenbos zegt toe de aanvragen te
monitoren en dit terug te koppelen naar de raad.

6-11-2013 Memo van weth.
Dorenbos INT-13-
07101

Wethouder Koster zegt toe dat hij met de eigenaren
van Beijerlust in overleg zal  treden teneinde zo veel
mogelijk aan hun zienswijzen tegemoet te komen.

28-8-2013 Peter Koese/
bestuurssecre-
tariaat

Weth. Dorenbos zegt toe dat er een schriftelijk
overzicht komt van de opbouw van de kosten van de
catering, waarin is opgenomen de verschillen van voor
en na de aanbesteding.

25-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03593
verzonden 25
juni 2013

Weth. Dorenbos meldt het college dat de
raadscommissie binnenkort de doorrekening van de
cijfers van de meicirculaire ontvangt.

25-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03504
verzonden 25
juni 2013

Wethouder Koster meldt dat er voor de vakantie
duidelijkheid is over de schutting op het dak van het
stadhuis.

12-6-2013 Mail van
wethouder
Koster

Wethouder Koster meldt dat, zolang er onzekerheid is
over de parkeergarage op het Meerplein de
parkeertarieven op het Meerplein niet verhoogd
worden.

10-10-2013 Via ambtelijke
melding dat er
geen
ontwikkelingen
zijn t.a.v. de
parkeergarage

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag of het
mogelijk is om budgetoverhevelingen eerder kenbaar
te maken schriftelijk beantwoord wordt.

25-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03593
verzonden 25
juni 2013



Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag over de
hoogte van het bedrag voor inhuur voor projecten
schriftelijk beantwoord wordt.

25-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03593
verzonden 25
juni 2013

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag over
stijging van het percentage van de zakelijke OZB
schriftelijk beantwoord wordt.

25-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03593
verzonden 25
juni 2013

Wethouder Dorenbos meldt dat de financiële vragen
over het Binnen Duingebied terugkomen in de
begrotingsraad. De overige vragen zullen schriftelijke
beantwoord worden.

25-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03593
verzonden 25
juni 2013

Wethouder Dorenbos meldt dat in de raadscommissie
van september 2013 het college komt met plannen
voor het Binnen Duingebied.

5-9-2013 Behandeling in
carrousel
raadzaal

Weth. Dorenbos zegt toe dat zij aan de andere
gemeenten vraagt of zij ook problemen hebben met de
vermindering van het aantal DB-leden van 6 naar 5.

12-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03411
verzonden 12
juni 2013

Weth. Dorenbos zegt een schriftelijke reactie toe over
de vraag of de gemeente in het kader van de
gemeenschappelijke regeling verplicht is om de
jaarrekening te voorzien van zienswijzen.

12-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03411
verzonden 12
juni 2013

Weth. Koster zegt de commissie toe dat het college de
risico’s op het gebied van economie en milieu in de
gaten houdt en hij zal van het resultaat over een
halfjaar melding maken aan de raadscommissie.
Weth. Dorenbos zegt toe dat zij het komende jaar het
aantal leningen met daarbij de leeftijden van diegenen
die deze leningen krijgen gaat volgen. Het resultaat
hiervan koppelt zij terug aan de raadscommissie.

1-7-2014 Collegebrief UIT-
14-09809

Wethouder Erol zegt toe de te verwachten effecten van
schatkistbankieren en de eventuele gevolgen hiervan
voor de gemeenschappelijke regeling mee te zullen
nemen en de raad zo spoedig mogelijk hierover
schriftelijk te informeren.

41459 brief UIT-13-
0374

wethouder Koster zegt toe schriftelijk antwoord te
zullen geven op de vraag waarom de vaste activa met
44.000 euro zijn toegenomen.

18-6-2013 Collegebrief UIT-
13-03385
verzonden 18
juni 2013



wethouder Koster zegt toe bij de verdere ontwikkeling
fietsenkelder de vraag mee te nemen waar de
bromfietsen en scooters blijven.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Koster zegt toe met bewoner dhr. Koster in
overleg te zullen treden over uitvoering realisering
bestemming groenstrook n.a.v. uitspraak Raad van
State.

28-8-2013 Peter Koese/
bestuurssecre-
tariaat

weth. Koster zegt toe dat alle gestelde vragen voor de
raadsvergadering schriftelijk zullen worden
beantwoord. Dit betreft de volgende vragen:
- Gaan de overgebleven gelden naar de
recreatieboerderij Buitenlanden of naar Saendelft?
- Is het bedrag indexering 2013 een optelling van een
percentage en de BTW?
- Wat gebeurt er met de BBL-gronden?
- Hoe wordt er gedacht over het genereren van geld
door het organiseren van een popfestival?

21-5-2013 Collegebrief UIT-
13-03001
verzonden 21
mei 2013

Burg. Van Leeuwen zegt toe dat het vervoer
inbrekerswerktuigen (artikel 2.44)  en het feit dat er niet
met 2 wielen, maar wel met vier wielen op het trottoir
geparkeerd mag worden, meegenomen zal worden bij
de reeds toegezegde evaluatie automarkt.

18-9-2013 Collegebrief UIT-
13-04960

Weth. Erol neemt deze vraag mee en komt hierop
terug

7-5-2013 memo INT-13-
03108 van weth.
Erol

Weth. Erol zegt mevr. Witte toe dat hij haar suggestie
over een klantentevredenheidsonderzoek meeneemt.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

De wethouder geeft aan dat de voortuinen in de 1e
fase er niet zo groen uitzien. Om het aanzicht te
verbeteren zegt zij toe dat er met de partijen wordt
bekeken of in de openbare ruimte een heg geplaatst
kan worden.

1-10-2013 Ter
inzagelegging
collegenota C-13-
00878 van 1-10-
2012 in de
leeskamer

De heer Bodewes zegt toe dat besluitvorming uiterlijk
in de raadsvergadering van 4 juli 2013 aan de orde
komt.

4-4-2013 Vastelling van de
verordening door
de raad

De heer C.J.M. Bodewes zegt toe dat pas na de
raadswisseling nieuwe leden worden benoemd.

26-11-2013 Agendering in
Seniorenconvent



Wethouder Koster zegt toe aan de heer de Wildt dat
wanneer er de komende jaren sprake is van een
concreet plan voor het perceel Hoflanderweg 200-202
de gemeente bereid is om mee te werken; dan wordt
alsnog in overweging genomen om voor deze kavel
een (postzegel)-bestemmingsplan op te stellen.

16-12-2014 Memo INT-14-
16033 van weth.
Van Weel,
verzonden per
email griffier

Wethouder Koster zegt toe dat er de komende tijd
meer beheersverordeningen naar de raadscommissie
toekomen. Er is gekozen voor een beheersverordening
omdat de procedure voor de beheersverordening
sneller en goedkoper is.

datum
onbekend

Plaatsing op de
lange
termijnagenda
voor 20 en 27
juni 2013

Wethouder Erol zegt toe, indien noodzakelijk, zich hard
te zullen maken voor een extra raadsvergadering vóór
1 juli a.s. om zo alle bestemmingsplannen op tijd te
kunnen behandelen in de raad.

datum
onbekend

Accordering
extra
vergadering door
seniorenconvent

Wethouder Erol zegt toe de evaluatie van de
gewijzigde bouwverordening alsmede een eventuele
taakoverdracht naar een Regionale Uitvoeringsdienst
als aandachtspunt mee te zullen naar het college.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Bij het uitvoerende bureau zal geïnformeerd worden
hoe de mate van representatiefheid gewaarborgd
wordt.

juli-13 Meegenomen in
onderzoeksrap-
port C-13-00752
(vastgesteld door
college 30-7-
2013)

Getracht zal worden het onderzoek meer SMART te
maken.
Wethouder Dorenbos-de Hen zegt toe een onderzoek
te doen naar diverse vormen van OZB-systematiek.

26-3-2013 Brief UIT-13-
01942

Wethouder Erol zegt de commissie toe om voor de
feitelijke vaststelling van de WMO-uitwerkingsregels
door het college bij de raad terug te komen voor
nadere bespreking.

5-9-2013 Presentatie
Beleidsregels
maatschappe-
lijke ondersteu-
ning in carrousel

Wethouder Erol zegt op vragen van de heer Bennink
toe beter inzicht te geven in het aantal huisuitzettingen
en de effectiviteit van het beleid hieromtrent.

6-6-2013 Mondelinge
toelichting weth.
Erol in Raads-
commissie



Wethouder Schram zegt toe de HVC aan te zullen
spreken indien door personele acties de
dienstverlening aan de Beverwijkse burgers in het
gedrang komt.

1-10-2013 Melding van de
beleidsamb-
tenaar dat HVC-
personeel het
sociaal plan
heeft
geaccepteerd en
acties derhalve
niet meer aan de
orde zijn.

Minimaal een keer per jaar zal er in een sessie van de
Carrousel met vertegenwoordigers van de politie
worden gesproken over veiligheid.

7-10-2013 Opname in de
lange termijn
agenda

De heer van Leeuwen zegt toe, indien noodzakelijk
vanwege wetgeving ter zaken, voor 1 januari 2013 te
komen met een nieuwe brief inzake het
coffeeshopbeleid.

23-1-2013 Brief UIT-13-
00270

Wethouder Schram zegt toe, na onderzoek, met
voorstellen te komen voor een andere methodiek van
de toeristenbelasting, zodat eventuele aanpassingen
met ingang van 2014 kunnen worden doorgevoerd.

10-10-2013 Behandeling in
carrousel
raadzaal

Wethouder Dorenbos zegt toe half januari 2013 aan de
raad een raadsvoorstel beschikbaar te stellen ter
behandeling in de raad van 24 januari. De commissie
realiseert zich dat er een extra vergadering van de
commissie zou moeten plaatsvinden. De griffie zal dit
in overleg met de AgendaCommissie plannen.

25-4-2013 Behandeling
raadsvoorstel
Finale verant-
woording KJC
Heliomare in
Raadscommis-
sie

Weth. Schram zegt toe alsnog een schriftelijke reactie
te zullen geven aan de fractie van D66 over het niet
mee willen werken aan een regionaal detailhandels-
beleid, naar aanleiding van berichten in de krant.

11-12-2013 Collegebrief
2012/62825

Weth. Schram zegt toe schriftelijk een antwoord te
zullen geven op de vraag van mw. Witte of het
schatkistbankieren ook geldt voor de Milieudienst
IJmond.

10-12-2012 Mail van
wethouder
SchramWeth. Dorenbos-de Hen zal de vraag van heer Van

Popta over het feit waarom er maar één speelobject
genoemd wordt schriftelijk beantwoorden.

22-11-2012 Memo van weth.
Dorenbos aan
dhr. van Popta

Weth. Dorenbos-de Hen zal een schriftelijk antwoord
geven op de vraag van mw. Witte waar het verschil zit
in de bedragen voor het project Plantage. De bedragen
op bladzijde 7 en 8 van het stuk (financiële implicaties
en subsidies) verschillen van de bedragen genoemd
op bladzijde 18.

11-12-2012 Collegebrief
2012/62457

Wethouder Erol zegt toe dat in de uiteindelijke nota
ruim aandacht wordt geschonken aan de statistische
gegevens op deze beleidsterreinen.

12-9-2013 Behandeling in
raadscommissie



Wethouder Erol zegt toe dat in 2013 onderzoek zal
worden gedaan naar pesten. De uitkomsten hiervan
zullen worden meegenomen in een latere versie van
het lokaal gezondheidsbeleid.

12-2-2015 memo INT-15-
17367 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email griffier

Wethouder Erol zegt toe dat de resultaten van het
onderzoek naar het werven van jonge vrijwilligers te
zijner tijd naar de commissie worden teruggekoppeld.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Wethouder Erol zegt toe dat de Wmo-budgetten in de
komende jaren zo goed mogelijk inzichtelijk worden
gemaakt.

Afvoeren, is
lopende actie.

Wethouder Erol zegt toe in de lijst van kunstobjecten te
wijzigen dat:
 - Het portret van koningin Juliana niet wordt geveild,
maar in bruikleen wordt gegeven aan de
Oranjevereniging;
 - Copie del plan de Beverwijk niet wordt geveild,
maar wordt geschonken aan Museum Kennemerland;
 - Gezicht op de Pijp van J. Velserboer niet wordt
geveild, maar wordt geschonken aan Museum
Kennemerland.

14-11-2012 Aanpassing lijst

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de berekening van
dhr. Hazeveld schriftelijk nader becommentarieerd zal
worden.

30-11-2012 memo
2012/64777

Het college zal binnen enkele maanden een notitie Wet
BIBOB aanleveren

zie bij item 4.

Er komt binnen een aantal weken een beleidsnotitie
over de haven

20-12-2012 Behandeling in
cie. RES

Het college zegt toe dat zal worden onderzocht of het
mogelijk is aan (startende) ondernemers kredieten te
verstrekken

7-5-2013 Brief UIT-13-
02513

Het college komt met een notitie over vastgoed en
neemt daarin ook erfpachtuitgifte op.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Het college komt met een notitie over het introduceren
van een sociale paragraaf bij aanbestedingen

20-5-2014 Brief UIT-14-
08948 aan de
raad



Weth. Erol zegt toe dat de raad begin volgend jaar
uitgenodigd wordt voor een bijeenkomst  waarin het
informatiebeleid op begrijpelijke wijze, in Jip en
Janneke-taal, uitgelegd wordt.

23-5-2013 Agendering in
carrousel

Weth. Dorenbos meldt dat met betrekking tot de 2e
tranche van het Monumentenbeleid het college,
voordat er het definitief voorstel vastgesteld wordt,
eerst een concept voorstel zal bespreken met de
commissie.

7-3-2013 Behandeling
Monumentenlijst
2e tranche in
carrousel

Weth. Dorenbos zegt toe dat zij de raad nog nader zal
informeren over eventuele
bezuinigingsmogelijkheden en de opbouw van de
begroting voor de directie van Cocensus.

25-10-2012 memo
2012/57505

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag van dhr.
Kellenaar, of kwijtschelding ook mogelijk is voor
andere belastingsoorten, schriftelijk wordt beantwoord.

1-11-2012 Begrotingsraad

Wethouder Koster zegt toe de raad een brief te zullen
sturen over het definitieve moment dat het contract met
de projectontwikkelaars van het Meerplein wordt
gesloten.

6-3-2014 Mondelinge
mededeling
weth. Koster
tijdens
vergadering
raadscommissie.

Burgemeester Van Leeuwen herhaalt de toezegging
dat de Kadernota Integrale Veiligheid dit jaar nog
richting de commissie wordt gezonden.

22-11-2012 Agendering cie.
ABVM

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag van mw.
Bilars, over het Burgerharthof, schriftelijk wordt
beantwoord.

41200 Collegebrief
2012/54827

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag van dhr.
Fiseler, over zijn veronderstelde pm-tekort van 4
miljoen (9 miljoen minus 5 miljoen), schriftelijk wordt
beantwoord.

41200 Collegebrief
2012/54827

Wethouder Koster zegt toe de vraag over de kosten
van het Stadhuis schriftelijk te beantwoorden.

18-10-2012 Collegebrief
2012/54827

Burgemeester van Leeuwen zegt toe te onderzoeken
hoe de stempassen in het vervolg anders dan door
Post.nl bij de kiezers kunnen worden bezorgd.

8-10-2013 Mail van de
griffier met de
melding dat de
burgemeester
heeft toegezegd
de verspreiding
in eigen beheer
te laten
verzorgen.

Wethouder Dorenbos zegt toe dat de vraag van mw.
Bilars, over de verhoging van de overige lasten van de
verkiezingen met € 4.400,00 (Berap 2-3a), schriftelijk
wordt beantwoord.

18-10-2012 Collegebrief
2012/54827



Wethouder Schram laat de commissie weten of er nog
ruimte zit in de landelijke regeling voor
leerlingenvervoer (dichtstbijgelegen school of niet)

27-11-2013 Memo INT-13-
07235 van weth.
Erol.

Weth. Dorenbos-de Hen zegt toe schriftelijk een
antwoord te geven op de vraag of de doelstelling
ouderenhuisvesting gehaald is.

19-12-2014 Memo INT-14-
16435 van weth.
Dorenbos,
verzonden per
email griffier

Weth. Schram zegt toe een memo over reserves aan
te bieden aan de raad

11-12-2012 Collegebrief
2012/65713

Weth. Erol zegt toe nadere informatie te zullen
verstrekken over de extra kosten van de
zwemlesactiviteiten.

18-10-2012 Collegebrief
2012/54827

Weth. Erol komt schriftelijk terug op de inzet van
scootmobielen en de mogelijke eigen bijdrage

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

Weth. Erol komt schriftelijk terug op de vraag waarom
het speelterrein Olieslagerslaan in programma 9 is
opgenomen, terwijl programma 16 logischer lijkt,

18-10-2012 Collegebrief
2012/54827

De heer Koster zegt toe de transacties vastgoed over
2012 beschikbaar te stellen aan de raad.

21-1-2015 Collegebrief UIT-
14-12968

De heer Fiseler (lid Rkc) zegt toe de opmerkingen over
de participatie in het onderzoek van raadsleden en
griffie mee te nemen.

datum
onbekend

Melding in een
vergadering van
de rekenkamer-
commissie

Wethouder Koster zegt toe aan de burgemeester door
te geven dat de raadscommissie prijs stelt op
regelmatig overleg met de politie in de
raadscommissie.

Burgemeester is
op de hoogte

Wethouder Koster zegt toe het onderwerp
“Woninginbraken” aan de burgemeester door te geven
als mee te nemen naar het overleg op 11 oktober.

11-10-2012



Wethouder Koster zegt een notitie over de Wet Bibob
toe.

De discussie in
de commissie
ABVM van 12
januari 2012 en
de bevestiging
van de burge-
meester dat er
naar tevreden-
heid van de
horeca een lichte
BIbob-variant
bestaat en dat er
geen andere
doelgroepen zijn.

Wethouder Koster zegt een notitie over de lokale
prioriteiten veiligheid toe.

6-12-2012 Vaststelling
Kadernota
Integrale
Veiligheid door
de raadWeth. Dorenbos-de Hen zegt toe in de volgende

commissievergadering terug te komen op de bezwaren
die ingediend zijn.

7-3-2013 Behandeling
Monumentenlijst
2e tranche in
carrousel

Wethouder Erol zegt toe dat dit bij de begrotingscyclus
aan de orde komt.

15-11-2012 Meerjarenpro-
gramma Wegen
etc.
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